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MESTO BREZNO 

Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

 

 

ZÁPISNICA 

z 22. pracovného rokovania Mestského zastupiteľstva mesta Brezna,  

konaného dňa  17. júna 2020 v Brezne 

 

PRÍTOMNÍ 

VOLEBNÝ OBVOD č. 1 

KRÁLIK Ján, Ing. arch., HAŠAN Milan, Ing , JUHANIAK Martin, Mgr., AMBROS Pavel, 

Mgr., BARAN Miroslav, Ing., KUPEC Pavol, Ing. arch., BARANČOK Andrej, Mgr. 
 

VOLEBNÝ OBVOD č. 2 

MARUŠKIN Ján, PALOVČÍK Milan, IANECSKO Stefan Arin, MUDr., STRMEŇ Vladimír, 

Ing., ŠTUGNEROVÁ Ľubica , Bc. MA., 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 3 

STRUHÁR Daniel, Mgr., SKAČANOVÁ Eva, Mgr., TOKÁR Jozef, FAŠANG Miroslav, 

Ing.,  RIDZOŇ Martin, Ing. PhD., SCHMIDT Róbert 

VOLEBNÝ OBVOD č. 4 

MARCINEK Martin 

 

OSPRAVEDLNENÍ 

OBERNAUER Július, ,DZURMANOVÁ Petra, PhDr 

 

OSTATNÍ PRÍTOMNÍ 

podľa prezenčnej listiny (príloha č. 1) 

 

Rokovanie viedol: 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 

 

K bodu 1/ Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, v súlade s § 13, ods. 4, pís. a) zákona č. 369/1990 Z.z. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, otváram 22. pracovné zasadnutie MsZ 

mesta Brezna konané vo volebnom období 2018 – 2022. Dnešné zasadnutie MsZ bolo 

zvolané v súlade s ustanovením § 12, ods. 1, zákona o obecnom zriadení a boli naň pozvaní 

všetci poslanci MsZ s platným mandátom. Z 21 poslancov je prítomných 15 poslancov. Preto 

Číslo spisu Brezno 

MsÚ-2020/10703    01.07.2020 
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vyhlasujem zasadnutie MsZ mesta Brezna za schopné právoplatne sa uznášať. Z dnešného 

rokovania sa ospravedlnili pán poslanec Obernauer a pani poslankyňa Dzurmanová, neskorší 

príchod avizoval avizoval pán poslanec Maruškin. Dovoľte mi, aby som na dnešnom zasadaní 

Mestského zastupiteľstva privítal predovšetkým vás, poslancov MsZ, ako aj hlavnú 

kontrolórku mesta Brezna, prednostku MsÚ Brezno, vedúcich odborov MsÚ, riaditeľa 

príspevkovej organizácie a všetkých prítomných občanov mesta Brezno. Vážené poslankyne, 

vážení poslanci, týmto považujem zasadnutie MsZ mesta Brezna za otvorené.  

 

 

K bodu 2/ Skúška hlasovacieho zariadenia       

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna  
Skúsme hlasovanie ZA. PROTI. ZDRŽAL SA.   

 

 

K bodu  3 A/ Procedurálne otázky        

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Prešli by sme k schváleniu rokovania. Program rokovania vám bol doručený písomne spolu 

s pozvánkou. V programe rokovania navrhujem tieto zmeny a doplnky:  

 

- Doplniť do programu bod 5.8. – Vyhlásenie nehnuteľného majetku mesta Brezno 

nachádzajúceho sa v k.ú. Brezno, mestská časť Rohozná, lokalita Brezinky, za 

prebytočný 

- Vypustiť bod 17.1. – Podanie žiadosti o NFP na realizáciu projektu inteligentné prvky 

správy mesta Brezna 

- Vypustiť bod 17.4. – Návrh na poskytnutie dotácie pre účely športu v roku 2020. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Má ešte niekto pripomienky alebo doplnky k navrhovanému programu? Ak nie sú 

pripomienky, dávam hlasovať. Kto je ZA, aby sa dnešné zasadnutie riadilo programom 

s uvedenými zmenami a doplnkami?  

 

Hlasovanie: Konštatujem, že program rokovania bol schválený jednohlasne. 

 

Poslanci rokovali podľa nasledovného programu: 

1. Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

2. Skúška hlasovacieho zariadenia 

 

3. Procedurálne otázky 

 

4. Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 31.05.2020 
Predkladá: Mgr.Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno 

Spracoval: Útvar prednostu Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou v spolupráci s odbornými útvarmi Mestského úradu Brezno  
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5. Majetkové záležitosti 

 

5.1 Návrh poradovníka na byty 

 

5.2 Schválenie uzatvorenia nájomnej zmluvy so Slovenskou republikou zast. 

Slovenskou správou ciest predmetom, ktorej je nájom pozemkov dotknutých 

verejnoprospešnou stavbou „Cyklotrasa Brezno – Valaská“ 
 Predkladá: Mgr. Michal Vetrák, Odbor právny a majetkový Mestského úradu 

Spracoval:  Odbor právny a majetkový Mestského úradu 

 

5.3. Odkúpenie nehnuteľností - stavby a pozemky na Cintorínskej ul. 

a Záhradnej ul. v Brezne od Jána Portelekyho 

5.4. Odkúpenie nehnuteľnosti, stavby: sklad propán-bután č. súp. 2266, č.or. 29,  

v k. ú. Brezno, od  MH Manažment, a. s.  

5.5. Žiadosť Róberta Furdíka  o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena 
Predkladá: JUDr. Iveta Biela, Odbor právny a majetkový Mestského úradu  

Spracoval: Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno  

 

 5.6. Žiadosť spoločnosti EORBIS s.r.o, Banská Bystrica o   nájom nebytových 

priestorov v budove Mestského domu kultúry na Švermovej ulici č. 7 v Brezne 
Predkladá: Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ Technických služieb Brezno 

 

5.7. Odkúpenie  bytu č. 1 nachádzajúceho sa na 1 p. v bytovom   dome súpisné  

číslo: 1789, na Mládežníckej ulici č. 6  v Brezne,  od predávajúceho – 

Ľuboslava  Pokošová, bytom Závadka nad Hronom 

5.8. Vyhlásenie nehnuteľného majetku mesta Brezno nachádzajúceho sa v k.ú. 

Brezno, mestská časť Rohozná, lokalita Brezinky, za prebytočný 
Predkladá: Mgr. Vladimír Šiška, Odbor právny a majetkový Mestského úradu  

Spracoval: Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno  

 

6. Správa o výsledku  kontrol vedenia pokladnice a obehu pokladničných dokladov 

 za  rok 2019 v Centre voľného času a v Základnej škole s materskou školou na MPČĽ 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 

7. Informatívna správa o vykonaných zmenách rozpočtu od 01.04.2020 – 31.05.2020 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou odboru 

Ing. Ruženou Šefrankovou  

 

8. Stav pohľadávok mesta za 1. štvrťrok 2020 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno, zastúpený vedúcou  

odboru  Ing. Ruženou Šefrankovou 

 

9. Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia akciovej spoločnosti Veolia Energia 

Brezno, a.s. za rok 2019 
Predkladá: Benedikt Lavrinčík, predseda Predstavenstva Veolia Energia Brezno, a.s. 

Spracoval: Benedikt Lavrinčík, predseda Predstavenstva Veolia Energia Brezno, a.s. 

 

10. Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia oblastnej organizácie cestovného 

ruchu Región Horehronie za rok 2019 
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Predkladá: Ing. Petra Ridzoňová Hlásniková, výkonný riaditeľ OOCR Región Horehronie 

Spracoval: Ing. Petra Ridzoňová Hlásniková, výkonný riaditeľ OOCR Región Horehronie 

  

 

11. Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia združenia cestovného ruchu Klaster 

Horehronie za rok 2019 
Predkladá: Kristína Šajgalíková, výkonný riaditeľ Klaster HOREHRONIE 

Spracoval: Kristína Šajgalíková, výkonný riaditeľ Klaster HOREHRONIE 

 

 

12. Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia neziskovej organizácie NsP Brezno  

za rok 2019 

Predkladá: Ing. Jaroslav Mačejovský, riaditeľ NsP Brezno, n.o. 

Spracoval: Ing. Jaroslav Mačejovský, riaditeľ NsP Brezno, n.o. 

 

13. Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia Stredoslovenskej vodárenskej 

spoločnosti a.s. za rok 2019 

Predkladá: Ing.. Vladimír Svrbický, predseda Predstavenstva StVS a.s., Banská Bystrica 

Spracoval: Ing.. Vladimír Svrbický, predseda Predstavenstva StVS a.s., Banská Bystrica 

 

14. Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia spoločnosti Lesy mesta Brezno s.r.o. 

za rok 2019 
Predkladá: Ing. Ján Lukáč, konateľ LMB s.r.o .Brezno 

       Spracoval: Ing. Ján Lukáč, konateľ LMB s.r.o .Brezno 

 

 

15. Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia spoločnosti Brezno pre občanov n.o. 

za rok 2019 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Mgr. Milada Medveďová, riaditeľka spoločnosti Brezno pre občanov n.o.  

 

16. Návrh harmonogramu zasadnutí Mestského zastupiteľstva mesta Brezna v II. 

polroku 2020 a návrh rámcového programu zasadnutí 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Útvar prednostu Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou  

 

 

17 Rôzne 
 

17.2 Vybudovanie futbalového ihriska s umelou trávou v Brezne 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Mgr. Milada Medveďová, vedúca odboru riadenia projektov Mestského 

úradu Brezno 

 

17.3 Návrh na poskytnutie dotácií pre účely kultúry v roku 2020 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

  Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno, zastúpený  

vedúcou odboru  Ing. Ruženou Šefrankovou 

 

17.5      Návrh zápisu do Kroniky mesta Brezna za rok 2019 
Predkladá: PhDr. Anna Štulrajterová, mestská kronikárka 

Spracoval: PhDr. Anna Štulrajterová, mestská kronikárka 
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17.6  Návrh na zmenu člena v komisii pre verejný poriadok pri MsZ v Brezne 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Útvar prednostu Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. 

Zuzanou Ďurišovou 
 

17.7. Ústna informácia predsedov komisií Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna o činnosti komisií 

 

18. Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa príspevkovej 

organizácie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti,  v ktorej má mesto 

Brezno majetkovú účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií zriadených mestom 

a náčelníka mestskej polície 

 

19. Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

20. Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

 

K bodu  3 B/ Procedurálne otázky – voľba návrhovej komisie    

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna  

Prešli by sme k voľbe návrhovej komisie. So zreteľom na prerokované správy odporúčam 

MsZ zvoliť návrhovú komisiu v zložení pani poslankyňa Štugnerová, pán poslanec Baran 

a pán poslanec Struhár. Má niekto z poslancov pripomienky alebo pozmeňujúce návrhy? Keď 

nie, dávam hlasovať zloženie návrhovej komisie. Kto je ZA, aby návrhová komisia pracovala 

v uvedenom zložení? 

 

Hlasovanie: 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

 

K bodu  3 C/ Procedurálne otázky – overovatelia zápisnice    

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Prešli by sme k overovateľom zápisnice. Z dnešného zasadnutia poverujem poslancov MsZ 

pána poslanca Strmeňa, pána zástupcu Juhaniaka a zapísaním uznesenia, vypracovanie 

zápisnice poverujem Mgr. Janku Štulrajterovú, sekretárku prednostky MsÚ.  

 

K bodu  3 D/ Procedurálne otázky –informácia o podpise zápisnice   

 

Tiež vás informujem o podpise zápisnice zo zasadnutia MsZ 20.05.2020, kde boli určení 

poslanci pán poslanec Fašang a pani poslankyňa Skačanová, ktorí zápisnicu podpísali bez 

výhrad.  
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K bodu 4/ 
Správa o plnení uznesení MsZ mesta Brezna k 31.05.2020 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Predkladá pani prednostka, tiež spracoval materiál jej útvar. Nech sa páči, pani prednostka, 

uviesť materiál.  

 

Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka MsÚ 

Dobrý deň, vážený pán primátor, vážená pani hlavná kontrolórka, páni poslanci, pani 

poslankyne, vážení prítomní. Týmto vám predkladám správu o plnení uznesení MsZ mesta 

Brezna k 31.05.2020, v ktorej konštatujem, že 21 uznesení bolo splnených. Tým ich 

navrhujeme vypustiť zo sledovania, tak isto ako ďalších 6 konštatačných uznesení. Všetko 

z mojej strany.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem pekne. Otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, 

rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 

I/ Berie na vedomie 
 Správu o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 31.05.2020 

 

II/ Vypúšťa zo sledovania 

1. Uznesenie č. 2/2019 zo dňa 30.01.2019 

2. Uznesenie č. 42/2020 zo dňa 20.05.2020 

3. Uznesenie č. 196/2019 zo dňa20.11.2019 

4. Uznesenie č. 53/2020 zo dňa 20.05.2020 

5. Uznesenie č. 54/2020 zo dňa 20.05.2020 

6. Uznesenie č. 56/2020 zo dňa 20.05.2020 

 

 

III/ Konštatuje, že 

1. Uznesenie č. 107/2019 zo dňa 26.06.2019 

2. Uznesenie č. 108/2019 zo dňa 26.06.2019 

3. Uznesenie č. 216/2019 zo dňa 11.12.2019 

4. Uznesenie č. 217/2019 zo dňa 11.12.2019 

5. Uznesenie č. 218/2019 zo dňa 11.12.2019 

6. Uznesenie č. 6/2020 zo dňa 12.02.2020 

7. Uznesenie č. 42/2020 zo dňa 20.05.2020 

8. Uznesenie č. 43/2020 zo dňa 20.05.2020 

9. Uznesenie č. 44/2020 zo dňa 20.05.2020 

10. Uznesenie č. 45/2020 zo dňa 20.05.2020 

11. Uznesenie č. 46/2020 zo dňa 20.05.2020 

12. Uznesenie č. 47/2020 zo dňa 20.05.2020 

13. Uznesenie č. 50/2020 zo dňa 20.05.2020 
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14. Uznesenie č. 51/2020 zo dňa 20.05.2020 

15. Uznesenie č. 60/2020 zo dňa 20.05.2020 

16. Uznesenie č. 66/2020 zo dňa 20.05.2020 

17. Uznesenie č. 71/2020 zo dňa 20.05.2020 

18. Uznesenie č. 73/2020 zo dňa 20.05.2020 

19. Uznesenie č. 74/2020 zo dňa 20.05.2020 

20. Uznesenie č. 84/2020 zo dňa 20.05.2020 

21. Uznesenie č. 88/2020 zo dňa 20.05.2020 

 

 boli splnené a vypúšťajú sa zo sledovania 
 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna  

Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy. Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie: Zo 17 prítomných 17 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 89/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

 

K bodu  5 
Majetkové záležitosti 

 

K bodu  5.1 
Návrh poradovníka na byty          

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Kolegyne, kolegovia, opýtam sa, aby sme možno zrýchlili proces. Môžeme o všetkých 

bodoch rozpravu spojiť? Súhlasíte? Je všeobecný súhlas? Môžete sa pýtať na ktorýkoľvek 

bod v majetkových a potom už budeme len schvaľovať jednotlivé body. Dobre. Ak je 

všeobecný súhlas. Teda poprosím spojiť, predniesť materiály.  

 

Mgr. Michal Vetrák, právnik  

Vážený pán primátor, vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci. V dobe 5.1. je vám na 

schválenie predložený aktualizovaný poradovník žiadateľov o byt a obytnú miestnosť vo 

vlastníctve mesta Brezna v zmysle VZN mesta o hospodárení s bytmi a obytnými 

miestnosťami zariadených k účelu trvalému bývaniu vo vlastníctve mesta. Ide o VZN 4/2012, 

týka sa to bytov na Nálepkovej ulici, na Ulici MPČĽ, na Fučíkovej ulici a v osade Hlaviná. 

Poradovník je aktualizovaný. Žiadateľov na jednoizbový máme 30, na dvojizbový byt máme 

60 žiadostí, na 3-izb 2 a na obytnú miestnosť 20 žiadostí. Bolo to prerokované aj na sociálnej 

komisii 11.05.2020.  
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K bodu  5.2 
Schválenie uzatvorenia nájomnej zmluvy so SR zast. Slovenskou správou ciest, predmetom 

ktorej je nájom pozemkov dotknutých verejnoprospešnou stavbou „Cyklotrasa Brezno – 

Valaská“            

 
Mgr. Michal Vetrák, právnik  

V bode 5.2. je vám predložený materiál predmetom ktorého je schválenie uzatvorenia 

nájomnej zmluvy medzi Slovenskou správou ciest ako prenajímateľom a mestom Brezno ako 

nájomcom. Predmetom nájmu sú pozemky, ktoré sa nachádzajú pod cyklotrasou Brezno – 

Valaská. Sú vyšpecifikované pozemky v texte. Doba nájmu by bola doba určitá. 8 rokov odo 

dňa účinnosti zmluvy. Účel nájmu je realizácie tejto cyklotrasy. Výška nájmu je určená 

znaleckým posudkom vo výške 2 240€/ročne za pozemky.  

 

 

K bodu  5.3 
Odkúpenie nehnuteľnosti – stavby a pozemky na Cintorínskej ul. a Záhradnej ulici v Brezne 

od Jána Portelekyho           

 

JUDR. Iveta Biela, právnička 

Odkúpenie nehnuteľnosti od pána Portelekyho do vlastníctva mesta. Pán Porteleky ponúkol 

mestu na odkúpenie polovicu domu na Cintorínskej ulici v Brezne č. 9 spolu s pozemkami 

a príslušenstvom. A chatku na Záhradnej ulici v Brezne v celosti. Mesto ponuku má záujem 

akceptovať za kúpnu cenu celkovú 40-tisíc, z toho 28 600 je polovica domu, 11 chatka 

a zvyšok náklady na posudky a ďalšie správne poplatky.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna   

A je polovica domu naša, áno? 

 

 

JUDr. Iveta Biela, právnička 

Polovica domu je naša a máme predkupné zákonné právo, ktoré hodláme využiť. Tým by sme 

získali celý dom do vlastníctva spolu s pozemkami a všetkým ostatnými.  

 

 

K bodu 5.4 
Odkúpenie nehnuteľnosti, stavby: sklad propán-bután č. súp. 2266, č. or. 29, v k.ú. Brezno, od 

MH Manažment, a.s.            

 

JUDr. Iveta Biela, právnička 

Odkúpenie stavby sklad propán-bután č. or. 29 v Brezne. Jedná sa o stavbu, ktorá je 

lokalizovaná v areály na križovatke ulíc Fraňa Kráľa – ŠĽN. Všetky pozemky v tomto areály 

sú mestské, sú v nájme má Breznianske centrum a sčasti aj Slovplyn, ktorý v tejto stavbe 

prevádzkuje predajňu plynu. Získaním tejto stavby do vlastníctva by všetky nehnuteľnosti 

mesto zjednotilo do svojho majetku. Kúpna cena navrhnutá podľa posudku, ktorý dal 



  9 z 78 

 

vypracovať súčasný vlastník stavby MH Manažment Bratislava 9 500. Je záujem túto stavbu 

odkúpiť.  

 

 

 

K bodu 5.5 
Žiadosť Róberta Furdíka o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena   

 
JUDr. Iveta Biela, právnička 

Žiadosť pána Furdíka o zriadenie vecného bremena. Bolo to už prednesené minulé 

zastupiteľstvo, len sa to stiahlo s tým, že sa obmedzil žiadateľ len na pána Furdíka, 

spoločnosť (nezr.) sa vylúčila. Pán Furdík potrebuje zriadiť vecné bremeno cez pozemky 

mesta na Podkoreňovej, aby mohol vybudovať prístupovú cestu a natiahnuť siete 

k pozemkom svojim, ktoré susedia s pozemkami mesta. Vecné bremeno by teda spočívalo 

v práve prístupu, v práve uloženia sietí s tým, že bude zaviazaný pustiť cez tieto pozemky 

a používať cestu aj všetkým ďalším budúcim vlastníkom prípadným. Dal si vypracovať 

znalecký posudok na ohodnotenie vecného bremena, čiže vecné bremeno bude odplatné vo 

výške 540€. Jednorazová náhrada. Z mojej strany zatiaľ všetko.  

 

 

K bodu 5.6 
Žiadosť spoločnosti EORBIS, s.r.o., Banská Bystrica, o nájom nebytových priestorov 

v budove Mestského domu kultúry na Švermovej ulici č. 7 v Brezne    

 
Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ TS Brezno 

Dobrý deň, vážený pán primátor, páni poslanci, pani poslankyne. Technickým službám 

Brezno bola doručená žiadosť od spoločnosti EORBIS o poskytnutie prenájmu priestorov 

v Dome kultúry. Jedná sa o technika požiarnej ochrany a technik BOZP. Je to kancelária, 

ktorú pustili Lesy mesta Brezno. Kancelária je o prenájme 30m2. Čiže je čerstvo nevyužitá 

kancelária.  

 

K bodu 5.7 
Odkúpenie bytu č. 1 nachádzajúceho sa na 1. posch. v bytovom dome na Mládežnickej ulici 

1789/6 v Brezne od predávajúceho – Ľuboslava Pokošová, bytom Závadka nad Hronom  

 
Mgr. Vladimír Šiška, právnik 

Dobrý deň, vážený pán primátor, vážený pán poslanecký zbor. Predmetom návrhu uznesenia 

č. 5.7. je odkúpenie bytu č. 1 nachádzajúceho sa v bytovom dome na ulici Mládežníckej č. 6. 

Kupujeme ho od pani Pokošovej vrátane podielu priestoru na spoločných častiach 

zariadeniach, príslušenstve bytového domu aj spoluvlastnícky podiel pozemku, na ktorom je 

tento dom postavený. Kupujeme ho za štandardných podmienok. Do uzatvorenia kúpnej 

zmluvy bude mať byt, budú vysporiadané všetky záväzky spojené s vlastníctvom bytu. Byt 

bude zbavený akýchkoľvek tiarch okrem záložného práva v prospech Spoločenstva vlastníkov 

bytov. Budú taktiež ukončené všetky nájomné a faktické a iné užívacie vzťahy.  

 



  10 z 78 

 

K bodu 5.8 
Vyhlásenie nehnuteľného majetku mesta Brezna nachádzajúceho sa v k.ú. Brezno, mestská 

časť Rohozná, lokalita Brezinky, za prebytočný       

 

Mgr. Vladimír Šiška, právnik 

Predmetom návrhu uznesenia je vyhlásenie nehnuteľného majetku mesta Brezno 

nachádzajúceho sa v lokalite Brezinky za prebytočný. Jedná sa o pozemky, stavby 

s označením pod bodom B s označením, teda so súpisným číslom, pod bodom C stavby bez 

súpisného čísla. Dôvodom vyhlásenia tohto nehnuteľného majetku za prebytočný je zámer 

mesta Brezna dať tento majetok do dočasného užívania formou nájmu spoločnosti Lesy mesta 

Brezno, ktorá plánuje na týchto nehnuteľnostiach vybudovať zvernicu za účelom chovu 

jelenej a danielej zvery.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre. Ďakujem. Stanoviská komisií máte, kolegyne, kolegovia. Bolo nejaké stanovisko také, 

ktoré je v rozpore s tým, čo je navrhované? Všetky boli odporúčacie? Posledný nebol. Ale tak 

tam ste dostali materiál, dôvodovú správu. Dobre, kolegyne, kolegovia, otváram rozpravu, 

nech sa páči. Ak sa chcete k niektorému z bodov pýtať, diskutovať, resp. navrhnúť nejaké 

zmeny, nech sa páči. Pán poslanec Palovčík, nech sa páči.  

 

Milan Palovčík, poslanec 

Ja sa len chcem spýtať. Nájom trvá do 31.12.2025. Chceme sa dohodnúť skorej, ako aby 

opustili priestor.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

My to dohadujeme skorej. Ale tým, aby lesy mohli konať, tak musíme majetok vyhlásiť za 

prebytočný. Aby sme sa bavili o správe potom. Prosím, nech sa páči. Niekto ďalší? Pán 

poslanec Barančok, nech sa páči.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec 

Ja sa chcem len spýtať, že aký máme ďalší zámer s bodom 5.4. – MH Manažment, čo 

odkupujeme tú budovu. Či tam budú ďalej tí plynári v prenájme.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna   

O tom rozhodnete na nasledujúcich zastupiteľstvách. Dohodneme sa, že čo najprv v prvej 

fáze, rozhodujeme o tom, či to kúpime alebo nie. Viete, ktorá budova to je, vedľa 

záhradníctva na rohu. Takže v podstate najprv tá prvá fáza a potom sa dohodneme, ako ďalej. 

S faktickou pán zástupca Juhaniak.  

 

Mgr. Martin Juhaniak, poslanec 

(nezr.) potrebné statiku, budovu zasanovať, takže to bude najbližšia vec, ktorá je nevyhnutná 

na to, aby mohla tá budova aj do budúcna stáť.   

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďalej pán poslanec Fašang, nech sa páči.  
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Ing. Miroslav Fašang, poslanec 

Ďakujem za slovo. Chcem sa opýtať, či je možné, aby Lesy v nejakom pravidelnom intervale, 

napr. raz za polroka, informovali zastupiteľstvo, že ako pokračujú s tou zvernicou 

a s pripravovanými projektami. Lebo oni takú povinnosť zrejme nemajú.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna  

Máte interpelácie. Majú. Máte v interpeláciách napísané riaditeľa obchodnej spoločnosti, 

takže kľudne sa môžete pýtať každé zastupiteľstvo. Pani poslankyňa Skačanová, nech sa páči.  

 

Mgr. Eva Skačanová, poslankyňa  

Ďakujem za slovo. Chcem sa opýtať na bod 5.2. Ide o nájom pozemkov pod cyklotrasou 

Brezno – Valaská. Je tu napísané, že nám to dávajú do nájmu na 8 rokov, dobu určitú odo dňa 

účinnosti zmluvy. Čo potom ďalej? Sú nejaké predrokované jednania alebo predrokované 

veci?  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

My to odkupujeme potom. Lenže najprv musíme uzatvoriť nájomnú zmluvu, lebo aby sme to 

mali odkupovať, tak to trvá dva roky. Takže aby sme mali veci v poriadku, tak sa to rieši 

takto.  

 

Mgr. Eva Skačanová, poslankyňa 

Čiže je to nejaká proste klauzula,  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

je to vhodný postup k urýchleniu veci teraz. Ešte niekto ďalší do rozpravy k tým všetkým 

bodom, ktoré sme prešli? Ak nie, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrhy na uznesenie postupne, poprosím.  

 

Návrhová komisia  predniesla  k prejednávaným bodom návrhy na uznesenia v znení: 

 

k bodu 5.1 

Návrh poradovníka na byty          

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Schvaľuje 

 

Poradovník žiadateľov o pridelenie nájomných bytov a obytných miestností 

v zariadeniach určených k trvalému bývaniu vo vlastníctve mesta. 

 

 

Hlasovanie: Z 18 prítomných 18 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 90/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 
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k bodu 5.2 

Schválenie uzatvorenia nájomnej zmluvy medzi Slovenskou správou ciest ako 

prenajímateľom a Mestom Breznom ako nájomcom – predmet nájmu – pozemky pod 

cyklotrasou            
 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  

  

I/  Schvaľuje 

  
v súlade s § 11 ods.4 písm. a) zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v spojení s § 663 a nasl. Občianskeho 

zákonníka  uzatvorenie zmluvy o nájme nehnuteľností medzi  zmluvnými stranami : 

 

Prenajímateľ:  : Slovenská republika zast. Slovenskou správou ciest 

Sídlo   : Miletičova 19, 826 19  Bratislava, P.O.BOX 19 

Štatutárny orgán  : Ing. Roman Žembera, generálny riaditeľ 

IČO   : 00 003 328 

(ďalej len „Prenajímateľ“) 

  

a 

 

Nájomca:   

Názov   : Mesto Brezno   

Sídlo   : Nám. gen. M. R. Štefánika 1, 977 01 Brezno 

Zastúpené  : JUDr. Tomáš Abel, PhD. – primátor mesta 

IČO   : 00 313 319 

(ďalej len „Nájomca“), 

 

 Predmet nájmu 
 pozemky  a časti pozemkov odčlenené geometrickým plánom č. 0063/34808-2/2020 zo dňa 08.01.2020 

vyhotoveným Siman a Jorčík spol. s.r.o., Židlovo 3, 97701 Brezno (ďalej len „GP č. 2/2020“) a 

geometrickým plánom č. 36639729-6/2017 zo dňa 10.01.2017 vyhotoveným Siman a Jorčík spol. s.r.o., 

Židlovo 3, 97701 Brezno (ďalej len „GP č. 6/2017“)  

 novovytvorená parcela C-KN č. 645/2 o výmere 126 m2 druh pozemku ostatná plocha odčlenená z 

parciel C-KN 654/2 a 683/2 geometrickým plánom č. 6/2017 

 novovytvorená parcela C-KN 684/6 o výmere 298 m2 druh  pozemku zastavaná plocha a nádvorie 

odčlenená ako diel č.2 z parcely C-KN 684/1 geometrickým plánom č. 2/2020 

 novovytvorená parcela C-KN 5871/6 o výmere 6 m2 druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie 

odčlenená ako diel č.4 z parcely C-KN 5871/3 geometrickým plánom č. 2/2020 

 novovytvorená parcela C-KN 5883/13 o výmere 728 m2 druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie odčlenená ako diel č.6 z parcely C-KN 5883/2, diel č.7 z parcely E-KN 13682/2,  diel č.8 z 

parcely E-KN 13683/7, diel č.9 z parcely E-KN 16066/8 geometrickým plánom č. 2/2020 

 

 novovytvorená parcela C-KN 5883/14 o výmere 251 m2 druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie odčlenená ako diel č.10 z parcely E-KN 16066/8 geometrickým plánom č. 2/2020 

 parcela C-KN 5872/4 o výmere 60 m2 druh pozemku ostatná plocha zapísaná na LV č. 5815 

 parcela E-KN 16066/12 o výmere 11546 m2 druh pozemku ostatná plocha zapísaná na LV 5815 

 parcela E-KN 16066/2 o výmere 918 m2 druh pozemku ostatná plocha zapísaná na LV 5815 

 

 Účel nájmu 

Vysporiadanie pozemkov pre realizáciu verejnoprospešnej stavby - „Cyklotrasa Brezno – Valaská“ 

(ďalej len „cyklotrasa“) podľa projektovej dokumentácie Cyklotrasa Brezno – Valaská vypracovanej 

Ing. Martinom Uličným, autorizovaným stavebným inžinierom, č. oprávnenia 5049*12. Pre stavbu bolo 

vydané právoplatné stavebné rozhodnutie č. 132/2017 zo dňa 20.02.2017 
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 Doba nájmu 

Prenajímateľ prenecháva Predmet nájmu do užívania Nájomcovi na dobu určitú – 8 rokov odo dňa 

účinnosti zmluvy 

 

 Výška nájmu 

Celkové ročné nájomné za Predmet nájmu – 2 240,- € (slovom: dvetisícdvestoštyridsať eur) 
 

 

Hlasovanie: Z 19 prítomných 19 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 91/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

K  bodu 5.3 

Odkúpenie nehnuteľností - stavby a pozemky na Cintorínskej ul. a Záhradnej ul. v Brezne od 

Jána Portelekyho           

 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/        Berie na vedomie 

 

           Odkúpenie nehnuteľnosti: 

 Stavba, rodinný dom č. súp. 359, postavená na parc.  reg. C-KN č. 1587 -zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 175 m2,  

 Pozemky: parc. reg. C-KN č. 1587 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere 175 m2,  

                  parc. reg. C-KN č. 1588 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere 183 m2 

                  parc. reg. C-KN č. 1589 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere  232 m2 

                  parc. reg. C-KN č. 1590 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere   30 m2 

všetky nehnuteľnosti v k ú. Brezno, evidované v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, 

odbor katastrálny na LV č. 78, pre Mesto Brezno  v spoluvlastníckom podiele 1/2, a Jána 

Portelekyho v spoluvlastníckom podiele 1/2, 

      príslušenstvo stavby - hospodárska budova s garážou, postavená na parc. reg. C-KN č. 1590, 

v katastri  nehnuteľností nezapísaná, oplotenie, prípojky vody kanalizácie, elektriny, schody, 

pivnica, 

 

do vlastníctva Mesta Brezna od Jána Portelekyho v rozsahu spoluvlastníckeho podielu 1/2. 

 

 Stavba, letná kuchyňa č. súp. 2323, postavená na parc.  reg. C-KN č. 1516/2 -zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 31 m2 

 

 Pozemky: parc. reg. C-KN č. 1516/1 - záhrada o výmere 544 m2,  

                  parc. reg. C-KN č. 1516/2 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere 31 m2 

 

všetky nehnuteľnosti v k ú. Brezno, evidované v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, 

odbor katastrálny na LV č. 806, pre Jána Portelekyho v spoluvlastníckom podiele 1/1, 

 

 príslušenstvo stavby - oplotenie, prípojky vody kanalizácie, elektriny, schody, pivnica, žumpa 

 

do vlastníctva Mesta Brezna v rozsahu podielu 1/1. 

 

 

II/ Schvaľuje 
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V súlade s § 3 ods. 1 písm. a) v spojení s § 4 ods.2 platných Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom mesta Brezno  uzatvorenie kúpnej zmluvy podľa § 588 a nasl. zákona č. 40/1964 Zb. 

Občiansky  zákonník  v znení  neskorších predpisov  medzi účastníkmi: 

 

Predávajúci: 

Ján Porteleky, , trvale bytom Brezno         

a 

Kupujúci: 

Mesto Brezno 

sídlo: Námestie gen. M. R. Štefánika č. 1, 977 01 Brezno 

IČO:  00 313 319 

 

Predmet prevodu: 

 
 Stavba, rodinný dom č. súp. 359, postavená na parc.  reg. C-KN č. 1587 -zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 175 m2,  

 Pozemky: parc. reg. C-KN č. 1587 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere 175 m2,  

                  parc. reg. C-KN č. 1588 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere 183 m2 

                  parc. reg. C-KN č. 1589 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere  232 m2 

                  parc. reg. C-KN č. 1590 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere   30 m2 

všetky nehnuteľnosti v k ú. Brezno, evidované v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, 

odbor katastrálny na LV č. 78, pre Mesto Brezno  v spoluvlastníckom podiele 1/2, a Jána 

Portelekyho v spoluvlastníckom podiele 1/2, 

      Príslušenstvo stavby - hospodárska budova s garážou, postavená na parc. reg. C-KN č. 1590, 

v katastri  nehnuteľností nezapísaná, oplotenie, prípojky vody kanalizácie, elektriny, schody, 

pivnica, 

 

v rozsahu spoluvlastníckeho podielu 1/2. 

 

 Stavba, letná kuchyňa č. súp. 2323, postavená na parc.  reg. C-KN č. 1516/2 -zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 31 m2 

 Pozemky: parc. reg. C-KN č. 1516/1 - záhrada o výmere 544 m2,  

                  parc. reg. C-KN č. 1516/2 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere 31 m2 

všetky nehnuteľnosti v k ú. Brezno, evidované v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, 

odbor katastrálny na LV č. 806, pre Jána Portelekyho v spoluvlastníckom podiele 1/1, 

 príslušenstvo stavby - oplotenie, prípojky vody kanalizácie, elektriny, schody, pivnica, žumpa 

 

v rozsahu podielu 1/1. 

 
           Kúpna cena:   

           Celková výška 40.000.- €, 

      

Za podmienok : 
náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľností,  

        ako aj náklady spojené s overením podpisu predávajúceho,  bude znášať kupujúci 

 

 

Pozn.: Uznesenie v zápisnici upravené v zmysle zákona o ochrane osobných údajov 

 

Hlasovanie: Z 19 prítomných 19 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 92/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 
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K bodu 5.4 

Odkúpenie nehnuteľnosti, stavby: sklad propán-bután č. súp. 2266, č.or. 29,  v k. ú. Brezno, 

od  MH Manažment, a. s.           

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/        Berie na vedomie 

 

           Odkúpenie nehnuteľnosti: 

 Stavba, sklad propán-bután č. súp. 2266, postavená na parc.  reg. C-KN č. 694/1 

- zastavaná plocha a nádvorie o výmere 273 m2 ,  k ú. Brezno,  stavba evidovaná 

v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny na LV č. 

2235 pre MH Manažment, a. s., IČO 50088033,  v podiele 1/1,  do vlastníctva 

Mesta Brezna  v celosti. 

 

II/ Schvaľuje 

 

V súlade s § 3 ods. 1 písm. a) v spojení s § 4 ods.2 platných Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Brezno  uzatvorenie kúpnej zmluvy podľa § 588 a nasl. 

zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky  zákonník  v znení  neskorších predpisov  medzi 

účastníkmi: 

 

 Predávajúci: 

 

            MH Manažment, a. s.  

            Sídlo: Trnavská cesta 100, 821 01 Bratislava 

            IČO:  50 088 033 

a 

Kupujúci: 

 

Mesto Brezno 

sídlo: Námestie gen. M. R. Štefánika č. 1, 977 01 Brezno 

IČO:  00 313 319 

 

 

Predmet prevodu: 

 

 Stavba, sklad propán-bután č. súp. 2266, postavená na parc.  reg. C-KN č. 

694/1 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere 273 m2 ,  k ú. Brezno,  stavba 

evidovaná v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor 

katastrálny na LV č. 2235 pre MH Manažment, a. s., IČO 50088033,  v podiele 

1/1. 

Predmet prevodu nadobúda kupujúci  v celosti do svojho výlučného vlastníctva. 

 

           Kúpna cena:   

             9.500.- €, stanovená na základe  Znaleckého posudku  č. 6/2019, vypracovaného 

             Ing. Štefanom Pastierovičom, znalcom z odboru stavebníctvo, odvetvie Pozemné 

             stavby, odhad hodnoty nehnuteľností  
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           Za podmienok : 

 

           náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľností,  

           ako aj náklady spojené s overením podpisu predávajúceho,  bude znášať predávajúci 

 

 

Hlasovanie: Z 19 prítomných 19 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 93/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 5.5 

Žiadosť Róberta Furdíka o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena    

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/       Berie na vedomie 

 

 Žiadosť Róberta Furdíka, bytom Brezno, o zriadenie vecného  

 bremena na pozemok,  parc. E-KN č. 7-3926/3  vo vlastníctve mesta Brezna v celosti 

 

 

II/    Schvaľuje 

 

uzatvorenie zmluvy  o zriadení vecného bremena podľa § 151n a  nasl.  zákona   

č.40/1964 Zb.  Občiansky zákonník v nadväznosti  na   § 11  Zásad   hospodárenia  a 

 nakladania s  majetkom  

        mesta Brezna medzi : 

 

Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  

Brezno (povinný z vecného bremena) 

a 

Róbert Furdík, rod., trvale bytom Brezno (oprávnený z vecného bremena) 

 

Vecné bremeno spočíva v  časovo neobmedzenej povinnosti povinného z vecného 

bremena strpieť: 

 

         a/  právo prechodu pešo a prejazdu  motorovým vozidlom cez zaťažené pozemky      

         b/  vybudovanie a uloženie inžinierskych sietí, vybudovanie prístupovej cesty 

k pozemkom vo vlastníctve oprávnených z vecného bremena 

          

          v rozsahu vymedzenom geometrickým plánom č. 36639729-38/2020, vyhotoveným 

dňa 11.05.2020 SaJ, Židlovo 3, 977 01 Brezno,  úradne overeným Okresným úradom 

Brezno, odbor katastrálny,  dňa 29.05.2020 pod číslom 236/20 ,  ako diel 1 na pozemku: 

  

 parc. E-KN č. 7-3926/3 – orná pôda o výmere 1944 m2, 
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k. ú. Brezno, obec  Brezno, evidované Okresným  úradom Brezno, katastrálnym 

odborom, na   LV č. 5804 v prospech Mesta  Brezno, spoluvlastnícky podiel 1/1, 

v prospech oprávneného z vecného bremena ako vlastníka pozemkov v k. ú. Brezno: 

parc. C-KN č. 4406/1, C-KN č. 6533/4, LV č. 13432 vlastník Robert Furdík v podiele 

1/1,       a  jeho právnych nástupcov. 

 

Vecné bremeno sa zriaďuje za 

odplatu - jednorazovú náhradu, určenú znaleckým posudkom, ktorý vyhotoví znalec 

z odboru stavebníctva, odvetvie – oceňovanie nehnuteľností, ktorý bude vyhotovený 

na náklady žiadateľa. 

 

Za podmienok : 

- oprávnený z vecného  bremena je povinný umožniť používanie ním zriadenej  

prístupovej cesty vlastníkovi dotknutých pozemkov, na ktorých sa vecné bremeno 

zriaďuje, prípadne  v budúcnosti aj ďalším dotknutým oprávneným osobám na 

prístup k pozemkom v ich vlastníctve 

- náklady na správne poplatky, spojené s návrhom na vklad  do katastra nehnuteľnosti, 

bude znášať  oprávnený z vecného bremena 

 

Pozn.: Uznesenie v zápisnici upravené v zmysle zákona o ochrane osobných údajov 

 

Hlasovanie: Z 19 prítomných 19 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 94/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 5.6 

Žiadosť spoločnosti EORBIS s.r.o, Banská Bystrica o  nájom nebytových priestorov v budove 

Mestského domu kultúry na Švermovej ulici č. 7 v Brezne      

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

 Žiadosť EORBIS, s.r.o, Banská Bystrica, o nájom nebytových priestorov v budove   

            Mestského domu kultúry na Švermovej ulici č. 7 v Brezne 

 

II/ Vyhlasuje pre účel nájmu  

Nehnuteľný majetok mesta Brezna v správe príspevkovej organizácie Technické 

služby Brezno: 

- Mestský dom kultúry, Švermova 7, 977 01 Brezno, súpisné č. 1027, parcela  C-KN č. 

3383, LV č. 2351 -  nebytové priestory na druhom nadzemnom podlaží, miestnosť č. 

dverí 9 o výmere  30 m2. 

          za prebytočný. 
 

III/ Schvaľuje 

            trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

           podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí a  podľa  § 28 ods. 2 
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           písm. g) a písm. i) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno 

 

nájom nehnuteľného majetku mesta Brezno:   
         časť priestorov v budove Mestského domu kultúry na Švermovej ulici 7, Brezno pre   

           nájomcu: 

 

          Názov:   EORBIS, s.r.o,  

          Sídlo:      Tulská 5272/10, Banská Bystrica 974 04,  IČO: 50 599 534 

          Doba nájmu:   3 roky  

         Účel nájmu:  poskytovanie ostatných služieb podľa živnostenského podnikania –  

           technik    požiarnej ochrany a technik BOZP. 

          Výška nájmu:  80,00 euro  mesačne bez DPH   

Služby spojené s nájmom:  

                        - náklady na el. energiu  

                        - 1,74 % z celkovej fakturovanej sumy za Dom kultúry 

                        -  vodné stočné na základe odpísanej skutočnej spotreby 

                        - dažďová voda 3,38 % z celkovej fakturovanej sumy za Dom kultúry 

 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorý spočíva  v tom, že sa jedná o  nájomcu, 

ktorý bude využívať zhodnotené priestory po predchádzajúcom nájomcovi a prinesie 

ekonomický úžitok pre správcu majetku Technické služby Brezno. 

 

 

Hlasovanie: Z 19 prítomných 19 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 95/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu  5.7 

Odkúpenie  bytu č. 1 nachádzajúceho sa na 1 p. v bytovom   dome súpisné  číslo : 1789, na 

Mládežníckej ulici č. 6  v Brezne,  od predávajúceho – Ľuboslava Pokošová, bytom Závadka 

nad Hronom             

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  

  

I/  Berie na vedomie  

  

ponuku Ľuboslavy  Pokošovej, , bytom Závadka nad Hronom, na odpredaj  bytu č. 1, vo 

vchode číslo 6, na 1. p. (vrátane podielu priestoru na spoločných častiach, spoločných 

zariadeniach a  na príslušenstve bytového domu ako  aj  spoluvlastníckeho  podielu 

k pozemku, na ktorom je bytový dom postavený) v bytovom dome   s. č. 1789, nachádzajúcom 

sa  na Mládežníckej ulici v Brezne, postavenom na pozemku – parcela reg. C-KN č. 1982,  

v kat. území Brezno, obec Brezno, vedeného Okresným úradom Brezno,  Katastrálnym 

odborom  na LV č. 5359 v prospech Ľuboslavy  Pokošovej, vlastnícky podiel 1/1 
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II/       Schvaľuje 

 v súlade s § 3 ods.1 pís. a) v spojení s § 4 ods. 2  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno a 

v nadväznosti na § 5 zákona 182/1993 Zb. o vlastníctve bytov a nebytových priestorov a na § 588 zákona č. 

40/1964 Zb. Občiansky zákonník uzatvorenie kúpnej zmluvy o prevode vlastníctva bytu (vrátane podielu 

priestoru na spoločných častiach, spoločných zariadeniach a  na príslušenstve bytového domu  ako  aj  

spoluvlastníckeho  podielu k pozemku, na ktorom je bytový dom postavený) medzi  zmluvnými stranami : 

 

 Predávajúci: 
 Meno a priezvisko : Ľuboslava  Pokošová,  Trvale bytom : Závadka nad Hronom 

 

 a 

Kupujúci: 

Mesto Brezno 

Sídlo: Námestie gen. M. R. Štefánika č. 1, 977 01 Brezno 

IČO:  00 313 319 

Zastúpený: JUDr. Tomáš Abel, PhD. – primátor mesta  

 

Predmet prevodu: 

- byt č. 1, na 1. p., vo vchode číslo 6 bytového domu s. č. 1789, ktorý  je postavený  na pozemku, parcele 

KN – „C“ č. 1982, na  Mládežníckej ulici  v Brezne, 

- podiel priestoru na spoločných častiach a spoločných zariadeniach, na príslušenstve bytového domu súp. 

č. 1789  o veľkosti 3514/212764, 

- spoluvlastnícky podiel o veľkosti  3514/212764 k pozemku, parcele KN – „C“    č. 1982, zastavaná 

plocha a nádvorie, o výmere  618m2  

 

v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, evidovaný Okresným úradom Brezno,  Katastrálnym odborom  na 

LV č. 5359 v prospech Veroniky Ferkovej, spoluvlastnícky podiel 1/1 

 

Kúpna cena :    17 500,00  eur   

Za podmienok: 

- splatnosť kúpnej ceny bude do 30 dní odo dňa účinnosti kúpnej zmluvy 

- predávajúci do dňa uzatvorenia kúpnej zmluvy zabezpečí vysporiadanie všetkých záväzkov  spojených  

s vlastníctvom  a užívaním    bytu č. 1, ktorý je predmetom prevodu 

- predávajúci sa zaväzuje uhradiť všetky prípadné  oprávnené nároky a pohľadávky tretích osôb, ktoré 

preukázateľne vznikli do dňa prevodu vlastníckeho práva k predmetu prevodu a  ktoré si tretie  osoby 

uplatnia po uzatvorení kúpnej  zmluvy voči mestu Brezno 

- predávajúci do dňa uzatvorenia kúpnej zmluvy zabezpečí ukončenie  nájomných alebo iných faktických 

užívacích vzťahov a vysťahovanie nájomcov, resp. všetkých fyzických osôb z bytu, ktorý sú predmetom 

prevodu 

- predávajúci je povinný odovzdať predmet prevodu kupujúcemu zbavený akýchkoľvek tiarch, vecných 

bremien, záložných práv, resp.  iných práv tretích osôb, okrem záložného práva zriadeného v prospech 

kupujúceho ako oprávneného a zákonného záložného práva podľa § 15 zákona č. 182/1993 Z. z. 

o vlastníctve bytov a nebytových priestorov 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľnosti bude znášať kupujúci 

 

Pozn.: Uznesenie v zápisnici upravené v zmysle zákona o ochrane osobných údajov 

 

Hlasovanie: Z 19 prítomných 19 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 96/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 
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K bodu 5.8 

Vyhlásenie nehnuteľného majetku mesta Brezno nachádzajúceho sa  v k ú. Brezno, mestská 

časť Rohozná,  lokalita Brezinky za prebytočný 
________           _____ 

 
Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/        Vyhlasuje 

 

pre účel dočasného užívania nehnuteľný majetok mesta Brezno  a to : 

 

A)  pozemky  
-  parcela KN-C č. 6888, o výmere 218.917 m2, druh pozemku: trvalý trávnatý porast, 

-  parcela KN-C č. 6890, o výmere 497.893 m2, druh pozemku: trvalý trávnatý porast, 

-  parcela KN-C č. 6895, o výmere 15.857 m2, druh pozemku: trvalý trávnatý porast, 

-  parcela KN-C č. 6896/1, o výmere 47.295 m2, druh pozemku: orná pôda, 

-  parcela KN-C č. 6896/3, o výmere 6.565 m2, druh pozemku: orná pôda, 

-  parcela KN-C č. 6898/1, o výmere 59.217 m2, druh pozemku: orná pôda, 

-  parcela KN-C č. 6898/2, o výmere 36.634 m2, druh pozemku: orná pôda, 

-  parcela KN-C č. 6899/1, o výmere 96.560 m2, druh pozemku: trvalý trávnatý porast, 

-  parcela KN-C č. 6899/7, o výmere 7.403 m2, druh pozemku: trvalý trávnatý porast 

-  parcela KN-C č. 6899/8, o výmere 79.029 m2, druh pozemku: orná pôda, 

-  parcela KN-C č. 6899/9, o výmere 1.147 m2, druh pozemku: trvalý trávnatý porast, 

-  parcela KN-C č. 6899/10, o výmere 1.805 m2, druh pozemku: trvalý trávnatý porast, 

-  parcela KN-C č. 6899/12, o výmere 15.622 m2, druh pozemku: trvalý trávnatý porast, 

-  parcela KN-C č. 6899/22, o výmere 2.487 m2, druh pozemku: trvalý trávnatý porast, 

-  parcela KN-C č. 6899/24, o výmere 20.463 m2, druh pozemku: trvalý trávnatý porast, 

-  parcela KN-C č. 6905/2, o výmere 331 m2, druh pozemku: ostatné plochy, 

-  parcela KN-C č. 6907/2, o výmere 13.407 m2, druh pozemku: trvalý trávnatý porast, 

-  parcela KN-C č. 6908/1, o výmere 233.041 m2, druh pozemku: orná pôda, 

-  parcela KN-C č. 6908/3, o výmere 5.486 m2, druh pozemku: orná pôda, 

-  parcela KN-C č. 6909/23, o výmere 69 m2, druh pozemku: lesný pozemok, 

-  parcela KN-C č. 6912/2, o výmere 16.980 m2, druh pozemku: trvalý trávnatý porast, 

-  parcela KN-C č. 6913, o výmere 303 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, 

-  parcela KN-C č. 6914, o výmere 1.814 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, 

-  parcela KN-C č. 6915, o výmere 249 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, 

-  parcela KN-C č. 6916, o výmere 1.912 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, 

-  parcela KN-C č. 6917, o výmere 825 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, 

-  parcela KN-C č. 8242, o výmere 7.936 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie.  

 

B) stavby  
- stavba so súpisným číslom 298, popis stavby: farma, postavená sa na parcele KN-C č. 6914 o výmere 1.814 

m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie,  

- stavba so súpisným číslom 726, popis stavby: farma, postavená na parcele KN-C č. 6916, o výmere 1.912 m2, 

druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie,  

- stavba so súpisným číslom 727, popis stavby: poľnohospodárska budova - sklad, postavená na parcele KN-C č. 

6917, o výmere 825 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie,   

 
všetky v  k.ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, Katastrálnym odborom na 

liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel  1/1  

 

C) stavby vo vlastníctve mesta Brezno nezapísane na liste vlastníctva 

- močová jama, postavená na parcele KN-C číslo 6913, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie o výmere 

303 m2  

- močová jama, postavená na parcele KN-C číslo 6915, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie o výmere 

249 m2  

za prebytočný. 
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Hlasovanie: Z 19 prítomných 19 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 97/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

 

K bodu  6 
Správa o výsledku kontrol vedenia pokladnice a obehu pokladničných dokladov za rok 2019 

v Centre voľného času a v ZŠ s MŠ na MPČĽ       
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Predkladá pani hlavná kontrolórka, tiež materiál spracovala, nech sa páči.  

 

Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka 

Predkladám v súlade so zákonom o obecnom zriadení výsledky kontroly, ktoré boli vykonané 

v škole a v Centre voľného času. Všetky podrobnosti a všetky výsledky, ktoré som zistila, sú 

uvedené v správe. Rada odpoviem na vaše otázky, ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Otváram rozpravu, nech sa páči. Pán poslanec Barančok.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec 

Pozdravujem ťa, pani kontrolórka. Mňa by zaujímalo, ako mám čítať CVČ, že prostriedky 

14.11. zapísali a tie ďalšie prostriedky nezapísali. To znamená, že tie prostriedky nikde 

nefigurujú alebo ako tomu mám rozumieť?  

 

Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka 

Pán poslanec, ďakujem. Pozorne čítaš. Vzhľadom k tomu, že je to kontrola pokladnice, tak 

v podstate tie prostriedky, ktoré boli od rodičov vyzbierané 20.11.2019, 20.11. boli dané 

bezhotovostne na účet. Keby neboli odovzdané vôbec, tak tam by bolo také kontrolné zistenie 

s trestno-právnymi dôsledkami, že by som vás informovala o veľmi závažných 

skutočnostiach, ktoré som zistila. Takže, ale ďakujem. Je to naozaj od teba veľmi pozorné, 

lebo dá sa to čítať aj tak aj tak, ale ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďalej pán poslanec Strmeň, nech sa páči.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Ďakujem za slovo. Tiež by som sa chcel opýtať v tomto prípade teda štatutára, keďže v tom 

CVČ bolo dosť veľa a podľa mňa závažných pochybení ohľadom toho finančného 

hospodárenia, či nejakým spôsobom bol pán riaditeľ poučený, aby takéto veci sa neopakovali. 

Bol tam aj výber z bankomatu kartou. Boli tam neoprávnené, bez podpisu vybrané a použité 

peniaze. Nehovorím, že ich niekto zobral, ale proste myslím si, že inštitút riaditeľa by mal 

ovládať hospodárenie s týmito vecami. Takže či bol poučený pán riaditeľ. Ďakujem pekne.  
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Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka 

Ak môžem odpovedať. Tá kontrola bola komplikovaná z toho pohľadu, že kontrolované 

obdobie bolo, spadalo do pôsobnosti dvoch riaditeľov. Jeden končil, jeden začínal. Pán 

riaditeľ so mnou spolupracoval, poskytoval súčinnosť a naozaj aj pri odovzdaní správy bol 

poučený a boli vysvetlené niektoré skutočnosti a niektoré veci. On povedal, že chce si zaviesť 

svoj systém a svoj spôsob riadenia CVČ. Ja chcem dať len do pozornosti jednu vec a to je pri 

každej škole a najmä pri CVČ a pri ZUŠ-ke, že tam okrem riaditeľa je jeden pracovník 

ekonomický. Neviem, či viete, ale pán riaditeľ vystriedal tri ekonómky, takže tá situácia bola 

fakt veľmi komplikovaná a veľmi zložitá. Je tam pracovník, ktorý pracuje na čiastočný 

úväzok a v podstate musí obsiahnuť celú agendu takú, ako napr. obsiahne akákoľvek iná 

organizácia. Takže ja určite budem plánovať ďalšiu kontrolu v CVČ, aby som ani nie tak 

perzekuovala, ale skôr podala pomocnú ruku, pretože nechcem ich ospravedlňovať, ale školy, 

školské zariadenia to majú o to ťažšie, že naozaj majú jedného pracovníka, ktorý vlastne musí 

obsiahnuť od personalistiky cez (nezr.) až po majetkové záležitosti, ekonomické, rozpočtové. 

Takže tá situácia, on si je toho vedomý, aj vlastne táto kontrola mu pomohla. On, poviem 

úprimne, za ňu bol veľmi vďačný a poďakoval, takže budeme spolu vlastne v súčinnosti teraz 

ja už, aby som mu podala pomocnú ruku aj v tých ďalších veciach. Takže toľko z mojej 

strany.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ja len doplním, že budem s pánom riaditeľom. Zatiaľ som nemal príležitosť, keďže sme boli 

v období, v akom sme boli. Takže určite si to prejdeme.  

 

Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka 

Ale ak môžem ešte doplniť. Tie výsledky kontroly sú rovnaké vo všetkých školách. Žiaľ, 

teraz nastala taká situácia, že ono to je rozdelené do dvoch správ pre zastupiteľstvo, ale 

musím povedať, že vlastne tie výsledky alebo tie výsledky kontroly v každej škole a školskom 

zariadení sú podobné. Nie je tam nejaký nedostatok. Ja sa naozaj možno ospravedlňujem za tú 

formuláciu, ktorá tam je, lebo čítala som si to teraz a naozaj dá sa to vnímať tak, že časť 

finančných prostriedkov bola odvedená do pokladne a čo teraz ďalej. Ale naozaj, ja by som 

uprednostnila, keby sme sa aj dohodli do budúcna a to by som poprosila aj pána primátora ako 

zriaďovateľa, že naozaj urobiť všetko pre to, aby tam bol riešený najviac bezhotovostný styk, 

aby naozaj nemanipulovali s finančnými prostriedkami iní zamestnanci, pretože ako aj pri 

MPČĽ napr. oni vyberajú finančné prostriedky, ale pokladňu majú jednu. Pionierska 4 má 

každá pokladňu. Či v školskom klube detí atď. Čiže vlastne pedagogickí zamestnanci sú 

zavalení aj ekonomickými povinnosťami. Ono to je od dohody o hmotnej zodpovednosti cez 

vedenie pokladničnej knihy, cez vedenie pokladničných dokladov a keď to robia vlastne 

v prípade CVČ to robí riaditeľ sám. V prípade ZUŠ-ky to robí zástupca riaditeľky. Čiže 

všetko pedagogickí zamestnanci, takže nechcem ich ospravedlňovať v žiadnom prípade. Na to 

bola tá kontrola, aby odhalila tie nedostatky, ale budeme musieť naozaj urobiť všetko pre to, 

aby sa tam zaviedol bezhotovostný styk aj v spolupráci s rodičmi. Čiže ja len toľko chcem 

povedať, že nie je tam nejak to CVČ tak vypuklé. Ono spôsobené je to naozaj tým, že tam 

nastala výmena riaditeľa a ten riaditeľ chudák vymenil tri ekonómky.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre. Pani poslankyňa Skačanová, nech sa páči.  
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Mgr. Eva Skačanová, poslankyňa 

Ďakujem pekne za slovo. Ja možno len nadviažem na pani hlavnú kontrolórku, že áno, práve 

ten bezhotovostný styk nám robí problémy a je to to nastavenie rodičov. Čiže v tom vidíme 

určite problém. Snažíme sa ich k tomu viesť a učiť, ale nie všetci sú schopní vám poslať 

peniaze bezhotovostne. Čiže tam je to problém. Prosto prichádzame do styku s tými 

peniažkami. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre. Ďakujem pekne. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Žiadam 

návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 
  

I/ berie na vedomie 

 

Správu o výsledku kontrol vedenia pokladnice a obehu pokladničných dokladov za rok 

2019 v Centre voľného času a v Základnej škole s materskou školou na MPČĽ 
 

Hlasovanie: Z 19 prítomných 19 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 98/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

 

K bodu 7 
Informatívna správa o vykonaných zmenách rozpočtu od 01.04.2020 – 31.05.2020  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Predkladám ja, spracoval odbor ekonomiky a financovania zastúpený vedúcou. Nech sa páči, 

pani vedúca.  

 

Ing. Ružena Šefranková, vedúca odboru ekonomiky a financovania 

Dobrý deň. Predkladáme vám správu o vykonaných zmenách rozpočtu za obdobie od 

01.04.2020 – 31.05.2020. V správe je uvedené 38 rozpočtových opatrení, pričom podstatnú 

časť tvorili rozpočtové opatrenia v zmysle § 14, odst. 1 zákona o rozpočtových pravidlách a to 

v počte 29. To znamená, že gro tvorili účelovo určené finančné prostriedky a 9 rozpočtových 

opatrení bolo vykonaných prostredníctvom zmeny, ktorú určil primátor mesta Brezna.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Otváram rozpravu, nech sa páči. Keď nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam 

návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  
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Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

         

I/ Berie na vedomie 

 

Správu o vykonaných zmenách rozpočtu od 01.04.2020 do 31.05.2020 

 

 

Hlasovanie: Z 19 prítomných 18 ZA. NEHLASOVAL 1. Konštatujem, že návrh bol 

schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 99/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

  

K bodu 8 
Stav pohľadávok mesta za 1. štvrťrok 2020        

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Predkladám ja, spracoval odbor ekonomiky a financovania zastúpený vedúcou.  

 

Ing. Ružena Šefranková, vedúca odboru ekonomiky a financovania  

Tak ako v predchádzajúcich obdobiach predkladáme správu o plnení a stave, teda vývoj 

pohľadávok za 1. štvrťrok 2020. Východiskom je stav inventarizovaných pohľadávok 

k 31.12.2020. Je to v tej istej forme ako v predchádzajúcom roku. Predkladáme aj účtovný 

stav, aby bolo zrejmé, že ako nám narastajú alebo klesajú pohľadávky. V januári vidno, že 

došlo k poklesu pohľadávok, tak isto vo februári. V marci došlo k dosť rapídnemu zvýšeniu 

pohľadávok, ale hneď vysvetlím prečo. Bol zaúčtovaný predpis daní a komunálneho odpadu 

na rok 2020 v zmysle schváleného rozpočtu. Ten sa bude upravovať až niekedy v októbri, 

keď budeme mať vybraté druhé splátky miestnych daní a poplatkov a reálny stav pohľadávok 

vždy vidno až k 31.12. daného roka. Z mojej strany všetko.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem, otváram rozpravu, nech sa páči kolegyne, kolegovia. Pán poslanec Strmeň, nech sa 

páči.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec  

Ďakujem. Pýtal som sa už pani vedúcej aj finančnej komisii, či vieme nejakým percentom 

vyjadriť výšku percenta počtu neplatičov daní. Zo skúseností minulých rokov. A či teda 

vieme nejak reálne predpokladať, že vzhľadom k tomu, že sa dane upravili v januári tohto 

roku, počet výpadku celkového objemu daní, ktoré sme schválili a naplánovali. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

To nemôžeme vedieť.  
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Ing. Ružena Šefranková, vedúca odboru ekonomiky a financovania 

Zatiaľ sa k tomu vyjadriť neviem, ale výpadok nejaký bude. Ale hovorím, ten obraz my 

budeme vedieť určite v tom októbri a v tom novembri zvykneme dávať tú správu za ten tretí 

štvrťrok a ten je už reálny. Ja len z pohľadu výberu miestnych daní a poplatkov, dajme tomu 

k tomu 31.05. tak celkom ako by som povedala, je to, mohlo by byť vyššie samozrejme, ale je 

to celkom na takej slušnej úrovni. A keďže len teraz roznášame, lebo doručujeme gro 

rozhodnutí vo vlastnej réžii, aby sme kus ušetrili aj na tom poštovnom, takže zamestnanci 

roznášajú dane. My máme teraz najväčší výber a očakávame, že do toho takého 10.08. bude 

taký najväčší tlak na tú úhradu. Čo sa týka podnikateľských subjektov, tak väčšinou nám 

poplatili tú prvú splátku, lebo tieto dane boli vyrúbené ako prvé. A tie boli do elektronicky do 

schránok doručované. Ale isto si myslím, že ten výpadok bude, aj keď sme nemali navýšenie 

daní, tak vždy sme mali okolo tých 300-tisíc, 200 – 220-tisíc, boli nedoplatky. Ono ich 

vymáhame, len teraz sú konkurzné konania a exekúcie zastavené. Takže myslím si, že po 

tomto corona víruse, keď sa to uvoľní, tak my znovu nastúpime tou cestou, čo sme išli, lebo aj 

v správe píšeme, kým sa ešte dalo do času corony, tak sme ešte niečo cez tie exekúcie 

vymohli.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Pán poslanec Fašang, nech sa páči.  

 

Ing. Miroslav Fašang, poslanec 

Ďakujem za slovo. Ja zareagujem na pani vedúcu, čo sa týka toho roznášania daní 

a elektronického doručovania. Chcem sa opýtať. Išla informácia cez médiá vonku? Pretože 

veľa ľudí to nevedelo a my sme to riešili na finančnej komisii, čiže neviem, či otázka na vás 

alebo na pána primátora.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Písali sme v novinách. Viackrát. Aj na FB, na stránke mesta, zverejnili, že sa roznášajú dane. 

Zverejnené to bolo viackrát.  

 

Ing. Ružena Šefranková, vedúca odboru ekonomiky a financovania 

Aj aké opatrenia majú občania vzhľadom na corona vírus akceptovať pri tom, keď teda prídu 

tí naši zamestnanci. Tak isto naši zamestnanci sú chránení a ja, čo viem, tak dva alebo trikrát 

sme o tomto písali aj v novinách, aj na stránke mesta. A tak poviem, že ono, keď začnete 

roznášať jednu ulicu, tak možno o 4 ulice ďalej sa už pýtajú, že prečo ešte nemám dane. Len 

ono viete, rozniesť, ja neviem 16-tisíc rozhodnutí, nie je také jednoduché. Roznáša 14 ľudí, 

toľko sa nám prihlásilo vzhľadom na ten corona vírus. Takže neni to taký.  

 

Ing. Miroslav Fašang, poslanec 

Veď ako ja toto nekritizujem, ja som sa len pýtam, či taká informácia išla. Ďakujem pekne.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, 

aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Správu o stave a vývoji pohľadávok za I. štvrťrok 2020 

 

Hlasovanie: Z 19 prítomných 19 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 100/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 9 
Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia akciovej spoločnosti Veolia Energia Brezno, 

a.s. za rok 2019           

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Predkladá Benedikt Laurinčík, ten sa dnešného rokovania, pán riaditeľ sa ospravedlnil. Nech 

sa páči, otváram rozpravu, kolegyne, kolegovia. Nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam 

návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

Informatívnu správu o výsledkoch hospodárenia akciovej spoločnosti Veolia Energia 

Brezno, a.s. za rok 2019 

 

 

Hlasovanie: Z 19 prítomných 19 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 101/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

K bodu 10 
Informatívna správa o výsledku hospodárenia oblastnej organizácie cestovného ruchu Región 

Horehronie za rok 2019 

K bodu 11 
Informatívna správa o výsledku hospodárenia združenia cestovného ruchu Klaster Horehronie 

za rok 2019            

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Predkladá výkonná riaditeľka Ing. Petra Ridzoňová Hlásniková. Tiež materiál spracovala. 

Nech sa páči. Poprosím stručne, nech sa potom kolegyne, kolegovia pýtajú, správu majú 

predloženú.  
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Ing. Petra Ridzoňová Hlásniková, riaditeľka OOCR Región Horehronie 

Vážené dámy, vážení páni, teda dovoľte mi predniesť túto výročnú správu. Ja poprosím pána 

Bánika o prezentáciu, ktorú sme tentokrát naozaj spravili krátku, stručnú. Takže v rýchlosti 

zhrniem teda, že v rámci spolupráce OOCR a Klaster máme tie aktivity opäť spoločné, takže 

sme si to tak rozdelili na rok 2019 a tie plány. V rámci Klastra Horehronie sme prijali aj 

nových členov a spomeniem teda prioritne OOCR. Tam máme momentálne 17 členov. 

Podarilo sa nám prijať nové hlavne samosprávy. (nezr.) Brusno, Telgárt (nezr.) z Nemecka, 

čím sa naša pôsobnosť rozširuje v rámci nášho územia.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Pardon. Spojíme rozpravu, áno? Dobre. Nech sa páči.  

 

Ing. Petra Ridzoňová Hlásniková, riaditeľka OOCR Región Horehronie 

Ďakujem. Môžeme ísť teda ďalej, aby sme to rýchlo prešli. Čiže spoločne máme momentálne 

41 členov. Takže v rámci realizovaných aktivít pod ministerstvom dopravy sme získali 

dotáciu vo výške 87-tisíc eur. Členské vklady boli vo výške 128-tisíc eur a rozpočet na rok 

2019 bol vo výške 216-tisíc eur. V rámci týchto aktivít sme realizovali ako tradične každý rok 

tie aktivity, ktoré tu každý rok spomíname. Takže ja ich veľmi v rýchlosti len zhrniem, že sú 

to marketingové aktivity, hlavne propagácia celého regiónu, kde sú online – offline kampane, 

infocesty pre novinárov, rádiové kampane v 4 slovenských rádiách, celoslovenské 

a slovensko-české vydania nejakých offlinových magazínov a mnoho ďalších aktivít. Je to 

podpora turisticko-informačných centier. V roku 2019 to bolo prioritne informačné centrum 

na Bystrej. Dostanem sa teda aj k tomu infocentru v Brezne. V rámci tvorby a podpory 

produktov cestovného ruchu sú to hlavne podujatia a tipy na výlety, ktoré realizujeme my pod 

záštitou OOCR a Klaster. Ja spomeniem možno ako tradične spolupráca na či už dňoch mesta 

Brezna (nezr.), ale možno takým prínosom veľkým pre región boli práve Krnačkové preteky 

v minulom roku alebo organizované v minulom roku a realizovali alebo boli, teda prebehli vo 

februári tohto roku, pretože prišlo až 60 zahraničných pretekárov. Čiže radíme sa medzi 

najväčšie Krnačkové preteky vôbec v Európe. Nie je ich oveľa viac takýchto práve väčších 

s týmto zahraničným obsadením. Títo pretekári prišli do regiónu na takmer týždeň. Takže ten 

prínos pre región je značný. Na námestí bol otvárací ceremoniál. V rámci našich aktivít sa 

teda snažíme veľmi onlinovo posúvať vpred región. Destinačný web Horehronie.sk verím, že 

všetci poznáte. Cyklohorehronie.sk taktiež, pretože tam fungujú jednak aj prenájom 

požičovní, ale aj bicyklov ale aj (nezr.) A v neposlednom rade aj sú tam tipy na odporúčané 

cyklovýlety, kde práve je lokalizácia aj Brezno a okolie, čiže sú spracované aj s GPS 

súradnicami, fotografiami, mapovými podkladmi. Od minulého roka 2019 pracujeme na webe 

turistika-horehronie.sk. Tento web v sebe zahŕňa jednak turistické trasy, ale v zime tam budú 

aj bežecké trasy. To znamená, ten návštevník regiónu, ktorý príde sem v zime, tak si tam vie 

nájsť, aké bežecké trate v akom aktuálne stave sú, mapy a tak isto turistika. Opäť to budú 

mapy spracované z celého regiónu. Taktiež veľkou klientelou je aj kongresová klientela. 

Keďže u nás v regióne sa práve nachádzajú malé i veľké hotely, ktoré takýchto klientov majú, 

my sa zameriavame na tvorbu aktivít týmto návštevníkom práve takýchto veľkých kongresov. 

A na to práve napr. sa veľmi využíva aj mestská požičovňa elektrobicyklov. Ďalším 

systémom je regionálna karta, čiže kartový systém. A v neposlednom rade, čo chcem 

spomenúť, je regionálny e-shop, ktorý bude, od minulého roka na ňom teda pracujeme, ale 

bude spustený zhruba do jedného mesiaca. A ten bude spravovať práve TIC Brezno. Môžeme 
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ísť teda ďalej. V rámci minulého roku sme natáčali aj Horehronoviny. Mohli ste si všimnúť, 

že toto sú online videá z regiónu, tu je video s pánom primátorom práve o otvorení 

showroomu, na ktorý ste teda boli aj všetci pozvaní. Showroom sa nachádza tu v Brezne 

a musím povedať, že iné regióny v rámci kraja, minimálne, čo viem, ale aj za hranicami kraja 

a už boli si náš showroom pozrieť a prípadne sa snažia niečo podobné vytvoriť aj v tých 

svojich mestách a regiónoch. V rámci teda Horehronovín natáčame vždy nejakú osobnosť, 

ktorá prináša do cestovného ruchu nejaký rozvoj a novinky, ale zároveň aj nejakú atrakciu 

v danom regióne. Okrem onlinových Horehronovín teda máme aj tieto tlačené knižky, ako ste 

niekedy poznali, Kam na Horehroní, teraz sa to volá Horehronoviny a vydáva to TIC Brezno. 

V rámci ďalších aktivít, ktoré by som tak spomenula, ktoré neboli v minulých rokoch také 

bežné, tak je odovzdávanie regionálneho produktu alebo certifikátu, regionálny produkt 

Horehronie. V podstate v rámci BB kraja sme boli jediné územie, keď nerátam mesto ako 

Banskú Bystricu, ktorí takúto značku pre produkty, výrobcov, remeselníkov, ale aj hotelové 

zariadenia, reštauračné zariadenia, nemali. Preto sme sa teda my ako OOCR pustili do tejto 

aktivity. V iných regiónoch to zabezpečujú miestne akčné skupiny. No a 04.06.2019 bolo 

v synagóge prvé odovzdávanie takýchto certifikátov. A 07.07.2020 vás týmto aj všetkých 

pozývam na druhé odovzdávanie certifikátov, ktoré bude spojené aj s uvedením do života 

Horehronskej kuchárky a teda opäť to bude nejaké také spojenie tých chutí regiónu 

Horehronie do jednej knižky, ktorá samozrejme bude mať svoje pokračovania. V rámci tejto 

regionálnej značky veľmi spolupracujeme s vysokými školami, teda študentmi. Môžeme teda 

prejsť ďalej. A dostávam sa k TIC-u Brezno. My sme už intenzívne začali spolupracovať 

počas roku 2019. Od 01.06.2020 teda aj TIC patrí oficiálne pod oblastnú organizáciu 

cestovného ruchu. Na spolupráci sa nič nemení, iba to, že bude stonásobne intenzívnejšia, ako 

bola doteraz a teda zmenili sme názov tak, aby už bol taký ten moderný, ako sa v trendoch 

teraz uvádza, a to teda TIC Brezno alebo turisticko-informačné centrum. Snažili sme sa trošku 

zrenovovať priestory tohto infocentra, takže kľudne sa zastavte. Už toto je neaktuálna fotka, 

už to opäť vyzerá o niečo lepšie. Pevne verím, teda verím, že v tom budeme pokračovať. 

Máme množstvo ďalších plánov. Môžeme ísť teda ďalej. Jedným z nich je práve 

komisionálny predaj regionálnych produktov. Už v týchto dňoch postupne TIC zapĺňajú 

regionálne produkty z regiónu od remeselníkov, potravinových výrobcov, ale aj teda rôznych 

iných výrobcov. Takže môžete sa prísť pozrieť. Od budúceho týždňa veríme, že spustíme 

predaj aj práve Breznianska mliekareň, Saber Distillery a aj také potravinové, tam 

doťahujeme nejaké administratívne veci v rámci povolení hygieny a pod., ale viac-menej 

všetko je pripravené. Takže aj tí držitelia regionálnej značky sa budú nachádzať práve v TIC 

a budú výkladnou skriňou regionálnych produktov tu v centre mesta a preto aj ten e-shop 

v rámci celého regiónu bude spravovaný tu, z centra mesta. Pred TIC-om by sme taktiež 

chceli zriadiť takú maličkú relax zónu a množstvo ďalších aktivít. Tu môžete vidieť, že sme 

dali vypracovať dizajn manuál pre mesto a komunikáciu pre toho turistu. Toto v podstate je 

spracované od grafika, nejaké návrhy, ako by jednotlivé tie propagačné materiály a celá tá 

komunikácia navonok mohla vyzerať. Pripravujeme aj tlačové správy z mestských podujatí 

alebo teda z toho diania v meste v spolupráci aj s oddelením kultúry a športu. Tie sa 

pripravujú teda taktiež v TIC-u. Pripravujeme aj tipy na výlety. V rámci nového dizajn 

manuálu spracovávame staré materiály do novej vizuálnej podoby. Sprievodca mestom 

Brezno už je takmer hotový, takže množstvo ďalších aktivít. Môžete toto ďalej preklikať. Tu 

môžete vidieť, ako vyzerá taký dizajn manuál od hlavičkového papiera až po naozaj to, ako 

má vyzerať FB príspevok, instagramový a ako teda komunikovať tomu turistovi tú vizuálnu 
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identitu toho mesta. Takže to je asi z mojej strany všetko. Ešte tam môžeme vidieť aj nový 

propagačný materiál k židovskej synagóge v meste, keď ešte ďalej pôjdete, tak to už je nový 

materiál, ktorý pôjde budúci týždeň do tlače. A podobne budú vyzerať aj tie ostatné materiály. 

Sprievodca bude o čosi.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujeme. Ide aj druhá pani riaditeľka? V rýchlosti poprosím.  

 

Kristína Šajgalíková, výkonná riaditeľka Klaster Horehronie 

Dobrý deň, vážené dámy, vážení páni. Ja nadviažem na kolegyňu. Môžeme ísť ďalej. Odrazili 

sme sa pri plánovaní činnosti na rok 2020 zo štatistických údajov v roku 2019, kde Slovenský 

zväz cestovného ruchu uvádza najlepšiu sezónu za posledných 10 rokov. A nárast 

návštevníkov prenocovaní je o 15% a tržieb až o 36%. Naše územie rozšírilo svoju pôsobnosť 

a tak je počet prenocovaní návštevníkov zo 195-tisíc medziročne narástlo na 307-tisíc. Tak 

isto aj počet prenocovaní ubytovacích zariadení vzrástol. Môžeme ísť ďalej. Čo sa týka 

samotného mesta Brezna, rovnako tu evidujeme nárast medziročne z 19-tisíc na 20 600 vo 

výške vybratej dane za prenocovanie. Môžeme ísť ďalej. V rámci plánu činností. Členské 

príspevky na rok 2020 tvoria 163 840 €, členské príspevky do Klastra Horehronie 10 395 

a požadujeme dotáciu na 108-tisíc eur. Rozdelili sme to v podstate tak pomerovo, kde 50% 

investujeme do marketingu a propagácie, tak isto investujeme o 2% do činnosti turistických 

informačných centier. V správe máme okrem Brezna aj v Bystre infocentrum. 27% do tvorby 

a podpory produktov cestovného ruchu, do infraštruktúry ďalších 18% a rovnako 3% do 

strategických dokumentov v rámci štúdií a realizačných projektov. Môžeme ísť ďalej. Najviac 

sme v marketingu vsadili na mediálnu kampaň a prezentovanie aktuálnych produktov, ktoré 

máme, ale aj podujatí. Keďže sa nám tento rok vzhľadom na vírus, podujatia zrušili, našim 

členom sme pomohli a zabezpečili sme v rámci opatrení Covid-19 germicídne žiariče a iné 

zabezpečenie, aby mohli čím skôr spustiť prevádzky svojich ubytovacích zariadení alebo 

múzeí a pod. V rámci infraštruktúry máme za sebou už skibus pre bežkárov z Brezna. Tento 

rok sme sa rozšírili aj o skibus pod Kráľovou hoľou, či pre lyžiarske zájazdy a obnovujeme aj 

cykloznačenia tak isto z mesta Brezna. Novinkou sú horehronské cyklodreziny, ktoré sme na 

Slovensku začali prevádzkovať ako prví. Sú to vlastne ľahké vozidlá, ktoré jazdia na 

koľajniciach formou bicyklovania. Aktuálne je tento projekt pozastavený, pretože sa rokuje 

v NR práve o horehronských cyklodrezinách, keďže slovenská legislatíva takéto vozidlá 

nepozná, ale sám pán minister nám zaručil, že tento týždeň veríme, že už to prejde a môžeme 

ich spustiť naplno už túto sezónu. V rámci plánu činností, ktoré sme požadovali v roku 2019 

sme už realizovali a blížime sa do úspešného konca v rámci náučeného chodníku na Táloch, 

kde sú náučné prvky ako dendrofóny, tri pexesá, ktoré sú veľmi obľúbené u detí a učia sa tu aj 

naozaj zvuky lesa, či už zvierat alebo iných živočíchov. Realizovali sme aj druhú etapu. Tým 

sa blížime do Bystrej a spájame naozaj cestovný ruch a to obce Bystrá, Tále a Horná Lehota, 

Krpáčovo. Nadrámec rozpočtu sme žiadali aj o ďalšie projekty, v ktorých nám takmer 

polovica teda prešla a v tomto roku sa bude realizovať. Môžeme ísť ďalej. A projektové 

zámery v rámci ktorých spolupracujeme aj s BB samosprávnym krajom sú Koburgovská 

železná cesta, tak isto Horehronské cyklodreziny, v rámci ktorých nám prispejú na ich 

renováciu. (nezr.) magistrála ako jazdecká turistika, či vodácky turizmus, cyklotrasy, 

cyklistické trasy. Môžeme ísť ďalej. A v neposlednom rade Horehronský expres a Zbojnícky 

expres, ktoré budú v tomto roku v obmedzenom režime jazdiť iba 3x na jednej trase a 3x na 
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druhej trase. V rámci nich na Horehronie (nezr.) a pre našich obyvateľov bude aj zľava 1 

euro. Takže toľko z noviniek a plánov na tento rok. Ďakujeme veľmi pekne za pozornosť. 

Ešte ak máte nejaké otázky na nás.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem pekne. Ja chcem z mojej pozície pochváliť obidve pani riaditeľky, samozrejme 

všetkých zamestnancov. Vidíte, že za krátke obdobie sa urobilo kusisko práce. Tak ako aj 

minulý rok sme hodnotili pozitívne, tak minimálne za seba hovorím, ale verím, že aj za vás, 

ten kusisko práce sa urobil aj predošlý rok. A myslím aj tie projekty, ktoré sú rozbehnuté, tak 

opäť posúvajú ten cestovný ruch v našom regióne ďalej, o čom svedčí aj samozrejme tie 

percentá, ak ste si to všimli v rámci tej prezentácie, tak ten nárast v rámci ubytovania aj 

príjmov na úrovni 36%, to je enormný nárast. Lebo keď si zoberiete iné destinácie, tak tie 

také navýšenia medziročné sú málokde takto vysoké. Takže naozaj klobúk dole pred vašou 

prácou, držíme vám prsty, budeme vás verím ďalej podporovať. Ja som ešte veľmi rád 

a nebudem už rozprávať ďalej, som veľmi rád, že sa nám podarilo, aby aj sídlo organizácie 

bolo v Brezne. Už ste sa tu dúfam udomácnili a budeme ďalej pokračovať na tých projektoch, 

ktoré máme rozbehnuté a to, či už je to naša zvonica alebo najnovší projekt, ktorý by sme 

chceli začať ešte tento rok, tak je ktorý budeme tiež spájať s našimi organizáciami, bude 

určite aj Malá stanica v rámci aktivít Interegu a v tej akcii E-mobil alebo ako sa to volá. Takže 

v podstate napredujeme, ďakujeme a verím, že to bude aj ďalej takto napredovať. Nech sa 

páči, kolegyne, kolegovia do rozpravy. Pán poslanec Barančok.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec  

Ďakujem pekne, chcem oceniť, ale všimol som si takú poznámku trošku, že meníte nám 

všetko a meníte sa aj vy, lebo niekedy ste boli blond a teraz ste už aj hnedá. To som si tak 

všimol, keď ste vystúpili jedna aj druhá. Ale chcem sa spýtať, síce nie k roku 2019, ale k roku 

2020 a k aktuálnej situácii. Aký očakávate výpadok, čo sa týka aj príspevkov OOCR alebo 

v Klastri, keďže vy ste financovaný aj ministerstvom dopravy, či už máte nejaký predbežný 

odhad, koľko to spraví alebo či už máte napr. aj nejakú informáciu, niektorí členovia napr. sa 

chcú znížiť tie príspevky, ktoré tam sú, aj s ohľadom na výpadky tých obecných rozpočtov.  

 

Kristína Šajgalíková, výkonná riaditeľka Klaster Horehronie 

Ďakujem. V podstate zatiaľ sme s členmi naozaj intenzívne komunikovali. Niektorým sme 

navrhli, aby členský poplatok v rámci opatrení uhradili do konca roka, čiže tieto lehoty sme 

predĺžili, ale zatiaľ sme neevidovali naozaj od žiadneho člena nejaký pokles príjmov a naozaj 

takmer všetci už uhradili členské príspevky. Čo sa týka dotácie z ministerstva dopravy, tak 

isto avizovali nám len zmenu rozpočtu, to znamená, aby sme ho upravili, vypadli nám 

podujatia atď. a aby sme investovali do opatrenia zabezpečení, aby sa ten cestovný ruch čím 

skôr obnovil, ale zatiaľ nám nikto neavizoval, že sa bude ponižovať požadovaná dotácia, čiže 

čakáme na rozhodnutie komisie, ktorá aktuálne schvaľuje žiadosť, ktorú sme podali v marci.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Si myslím, že práve naopak. Že sa rokuje dnes o tom, aké opatrenia sa príjmu, aby ten 

cestovný ruch sa znovu oživil. Takže ďalej, pán poslanec Struhár, nech sa páči.  
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Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

tiež chcem oceniť prácu obidvoch organizácií, nakoľko cestovný ruch v našom regióne má 

veľký potenciál a môže priniesť do nášho regiónu naozaj zaujímavé peniaze. Mňa by 

zaujímalo v podstate v správe OOCR sa píše, že využívate aj VZN z BB samosprávneho kraja 

38 aj 25. Chcem sa spýtať, tie projekty píšete vy a tá obec to podá alebo ako to v podstate 

funguje v rámci tých projektov v bode 3.5.? A ďalšia otázka, čo sa týka nákladov a výnosov 

k 31.12. máte pekne rozpísané náklady, len ostatné služby sú 204-tisíc. Mňa by zaujímalo, že 

čo sú to tiež ostatné služby? Ďakujem.  

 

Kristína Šajgalíková, výkonná riaditeľka Klaster Horehronie 

Tak ak môžem reagovať, ďakujem pekne za prvú otázku. V rámci našich členských území 

a obcí aj podnikateľských subjektov, každému veľmi radi pomôžeme s písaním projektu. 

S každým starostom alebo zástupcom si sadneme k projektu, spoločne ho napíšeme, 

poradíme, pretože máme s tým trochu skúseností, to znamená, že veľmi radi pomôžeme, 

napíšeme a spoločne teda uzavrieme projekt a už čakáme na výsledky aj v rámci 25 aj 38, 

pokiaľ ste tam videli, že sme aj obci napr. Lom nad Rimavicou pomáhali. Čiže áno, všetkým 

členom radi pomôžeme a napíšeme projekt. A čo sa týka druhej otázky, výnosy.  

 

Ing. Petra Ridzoňová Hlásniková, riaditeľka OOCR Región Horehronie 

Takže ja tu mám aj hlavnú knihu, aby som toto vám zodpovedala, takže pod ostatnými 

službami máme zaúčtované vlastne všetky aktivity, ktoré realizujeme. Sú to v rámci služieb 

jednotlivé podujatia, čiže všetky služby súvisiace s podujatím. Sú tam samozrejme zahrnuté aj 

náklady na dve zmluvy o outsourcingu, to znamená, ja a táto moja kolegyňa, ktorá je tu so 

mnou. No a samozrejme, sú tam aj ostatné služby. To znamená aj všetko, čo slúži 

s kancelárskym zabezpečením prevádzky. Takže pod tými ostatnými službami, áno, v tej 

účtovnej knihe je zaúčtované a zhrnuté všetky služby v rámci činností.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Zabudol som sa ešte spýtať, ja som si všimol, čo sa týka horehronských obcí, tak máme tam 

(nezr.) Telgárt, to je super. Tie ostatné obce nejakým spôsobom nechcú spolupracovať alebo?  

 

Ing. Petra Ridzoňová Hlásniková, riaditeľka OOCR Región Horehronie 

Čo sa týka obce Pohorelá napr., tam pán starosta veľmi intenzívne nám dáva návrhy, nápady 

na to, ako by sa tá obec ďalej mohla v cestovnom ruchu rozvíjať. Tam sme aj na obecnom 

zastupiteľstve s pánom predsedom Ďurinďákom boli, odprezentovali sme našu činnosť. 

Momentálne bola, alebo v tej dobe bola situácia, to bolo tesne po nástupe nových poslancov, 

že zatiaľ to neschválili s odôvodnením, že sú v (nezr.) skupine a sami si musia akoby upratať, 

že ktorá organizácia má čo pre nich zabezpečovať, ale minimálne s pánom starostom sme 

v kontakte a snažíme sa, aby tí poslanci, teda chceli vstúpiť a súhlasili so vstupom do 

organizácie a keďže sa teraz venujeme Koburgovcom, takže práve s obcou Pohorelá kvôli 

covidu sme neboli na obecnom zastupiteľstve, takže nás to čaká teraz.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna   

Ďalej pani poslankyňa Skačanová, nech sa páči.  
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Mgr. Eva Skačanová, poslankyňa  

Ďakujem za slovo. Ja sa chcem poďakovať obidvom organizáciám, pretože som človek, ktorý 

momentálne nevyužíva cestovných ruch a ponuky, ktoré nám dávate, ale ak možno pred tromi 

rokmi som nevidela, že sa tu niečo robí a že sa tu niečo deje, tak ako teraz fakt, že sme 

zavalení a vidíme všade na každom kroku, hoci opakujem, že nemám čas, nemám silu na to, 

aby som sa mohla venovať týmto aktivitám, ale ich všade vidím a strašne ma to mrzí, že sa 

ich nemôžem zúčastniť, aj keď vidím tieto správy a vidím to všetko. To PR, čo robíte, tak ako 

klobúk dole naozaj. Sa mi to páči.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre, ďakujem. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Žiadam návrhovú 

komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. Nech sa páči.  

 

Návrhová komisia predniesla  k bodu 10/ návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Informatívnu správu o činnosti a hospodárení oblastnej organizácie cestovného ruchu 

Región Horehronie za rok 2019 
 

 

Hlasovanie: Z 19 prítomných 19 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 102/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

Návrhová komisia predniesla  k bodu 11/ návrh na uznesenie v znení 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Informatívnu správu o činnosti a hospodárení  združenia cestovného ruchu Klaster 

HOREHRONIE za rok 2019 

 

Hlasovanie: Z 19 prítomných 19 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 103/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 
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K bodu 12 
Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia neziskovej organizácie NsP Brezno za rok 

2019             

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna  

Predkladá pán riaditeľ Ing. Mačejovský, nech sa páči.  

 

Ing. Jaroslav Mačejovský, riaditeľ NsP Brezno, n.o. 

Takže dobrý deň všetkým prítomným. Ja budem tiež tak isto stručný ako moji kolegovia. Ako 

viete, tak isto aj my, nemocnica, máme spracovaný podrobný rozbor za rok 2019. Máme 

spracovanú výročnú správu. Máme správu audítora, ktorú robila bystrická spoločnosť BZR 

s kladným výrokom. Pred dnešné pracovné stretnutie som pripravil informatívnu správu 

o nemocnici. Stojím pred vami už 3x, takže som pozeral, ako sme robili správy v minulosti. 

Zvolil som tú istú štruktúru, aby ste mali nejakú vývojovú radu, aby ste mohli porovnávať. 

Veľmi krátko vlastne v úvode správy sú popísaní zriaďovatelia tejto nemocnice, hlavná 

činnosť nemocnice. Je rozložená na lôžkové časti, na ambulantné časti, ale vlastne len preto, 

aby sme si uvedomili, aký rozsah činností nemocnica zabezpečuje. Následne potom táto 

správa hovorí o medicínskych ukazovateľoch a ekonomických ukazovateľov. Tie medicínske 

ukazovatele, to je to hlavné, prečo nemocnica v Brezne je, prečo funguje. Je pre ľudí. Je tam 

rozobraní lôžkový fond z nemocnice a tabuľka je veľmi podrobná a veľmi presná. Základné 

dva medicínske ukazovatele, ktoré strážime, je vlastne obložnosť nemocnice a počet, dĺžka 

pobytu pacienta v nemocnici. Tá tabuľka č. 1 jednoznačne hovorí, v podstate obložnosť sa 

hýbe niekde na úrovni 71 – 72%. Pre vašu informáciu, ideál je niekde na úrovni 75%. Ale 

z tej tabuľky jednoznačne vyplýva, že nemocnica má rezervy, hlavne pôrodnica a detské 

oddelenie. Ak si pozriete, tie obložnosti sú veľmi nízke. Dokonca 44%, nedosahujú ani 50%, 

čo je poviem, úloha pre nás všetkých a budeme mať veľký problém bojovať v prípade nejakej 

stratifikácie o udržanie týchto oddelení. Čo sa týka dĺžky pobytu a počtu pacientov. Ten počet 

pacientov 9 200 za minulý rok je relatívne veľmi vysoký. Štatisticky, keď som pozeral roky 

dozadu, hýbeme sa niekde od 8,5, rekord bol 9 400. Takže poviem v kontexte tom, že beží 

rekonštrukcia nemocnice, to beriem ako veľký úspech. Dĺžka pobytu v nemocniciach, ak si 

pozriete, klasicky je rádovo 20 a viac, ale ostatné oddelenia, ideál je niekde na úrovni 5 dní. 

V eurofondoch (nezr.) nemocnice, máme číslo 5,2. Ďalšia tabuľka hovorí o tom, ako sa 

vyvíjali jednotlivé lôžka na jednotlivých oddeleniach. Sami vidíte, že od roku 2010 je to 

zastabilizované. V minulom roku došlo k malej zmene, kde v podstate snažíme sa rozbehnúť 

jednodňovú chirurgiu, kde boli na to vyčlenené špeciálne lôžka, ale znova je to v rámci 

oddelenie v rámci chirurgie a v rámci nejakého takého metodického vykazovania nemocnice. 

Čo sa týka nákladovej časti, ak prejdem k tomu číselnému vyjadreniu nemocnice, znova som 

zvolil veľmi jednoduchú formu. Je tam dokladová časť. V podstate nemocnica rádovo do roka 

minie viac ako 15 miliónov, 15 miliónov 700, to znamená, že mesačne robíme viac ako 

1 300 000. Tá tabuľka hovorí o jednotlivých nákladových častiach. Znova je tam porovnanie 

s minulým rokom, aby ste mali predstavu, ako sa vyvíjajú nákladové položky v nemocnici. Je 

tam zároveň index, aby ste vedeli, akou váhou sa podieľajú na nákladoch nemocnice. Z toho 

je vidieť, že prekročené veci za minulý rok boli hlavne lieky, špeciálny zdravotný materiál, 

opravy a údržba, ale to súvisí s tým, čo sa v nemocnici deje. Negatívnym javom bola spotreba 

energie, ale to je už tiež minulosťou. Pustili sme novú kotolňu, kde zameriavame pomerne 

veľké šetrenie. Ak si pozriete, naozaj, nevymykáme sa z radu nemocníc, ale zatiaľ sme, 
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poviem, zdravá nemocnica. 73% všetkých nákladov nemocnice tvoria osobné náklady. Ak si 

k tomu pripočítate lieky, krv a špeciálny zdravotný materiál, čo je dohromady 12,5%, takže 

viac ako 85% nákladov tvoria práve tieto veci a tie ďalšie možné šetrenia na iných položkách 

sú veľmi obtiažne. Z tých nákladových položiek som ešte zaradil, lebo veľmi diskutovaná 

oblasť vždy v nemocnici sú platy a vôbec rozpočty zamestnancov, tak som si dovolil tam 

pripojiť ďalšie dve tabuľky, neni to žiadna tajnosť. Sami vidíte, znova je tam vývojová rada 6 

rokov dozadu, aby ste videli, ako sa vyvíja počet lekárov, ako sa vyvíja počet zdravotných 

sestier. Tá tabuľka jednoznačne hovorí, že možno niektoré medializované veci lekárov vždy 

držíme číslo na úrovni 70 – 71, sestier 157, ďalej je tam zaznamenávaný mzdový vývoj, ako 

v nemocnici beží. Myslím si, že tá tabuľka, pokiaľ sa porovnám s asociáciou nemocníc, kde 

sme pravidelne lídrom a účastníkom, tak určite sme od stredu nahor, takže nemáme sa za čo 

hanbiť a myslím si, že tá úroveň v súčasnosti sa pohybuje na slušnej úrovni. Tu len 

spomeniem, že máme pred sebou veľkú časovanú bombu v tom, že keď sme nechali 

spracovať na začiatku roka tabuľku, ako to bude vyzerať do roku 2005 v oblasti 

zamestnanosti v nemocnici, tak do dôchodku nám odíde z tých 600 zamestnancov, ktoré má 

nemocnica 63 zdravotníckeho personálu a 43 ostatní zamestnanci, ktorí sú v nemocnici. Už 

v tejto chvíli nám pracuje v nemocnici, ako stojím tu medzi vami, 49 dôchodcov. 

Zahraničných máme 25 zamestnancov. K výnosovej časti, tam je veľmi ťažko niečo 

diskutovať. Je tam urobená prehľadná tabuľka. Sami vidíte, že 98% príjmov sú zdravotné 

poisťovne, potom sú ostatné. Veľmi významná položka sú pre nás ešte nájmy, ktoré máme 

v nemocnici, ktoré dosahujú výšku skoro 200-tisíc. A teraz práve v čase corona krízy boli 

výnosy diskutované, ale ten priestor je veľmi malý. Z toho všetkého, keď to potom prejdete, 

je tam potom ešte zaujímavá tá pasáž, kde sa hovorí o daroch, sponzorských príspevkoch 

a využijem aj toto miesto a chcem sa poďakovať, lebo samozrejme zriaďovatelia Železiarne 

Podbrezová, hlavné mesto Brezno, ale aj iné spoločnosti a sami vidíte, že za minulý rok 

sponzorské veci presiahli hodnotu viac ako 100-tisíc. Takže aj toto mohlo potom dosiahnuť 

dobrý výsledok v nemocnici. Keď to všetko spočítate na záver, ten výsledok nemocnice 

vyzerá veľmi dobrý. Je tam ešte raz zobraná súvaha, výsledovka, ale to nebudeme 

komentovať. Sú tam spracované všetky položky investičné, ktoré sme v nemocnici 

preinvestovali (nezr.) Ten výsledok hospodárenia vyzerá veľmi dobre. Po dlhých rokoch  od 

roku 2003 sme prvý raz v kladných číslach. V podstate inak sme ani nemohli nejako 

reagovať, lebo na začiatku roka sme išli s vyrovnaným rozpočtom nula. Tým, že sme 

poberateľom eurofondov, nesmieme byť podnikom v ťažkostiach a navyše nemocnica mala 

spracovaný ozdravný plán, aby mohla ísť do oddĺženia. A práve tu chcem ešte spomenúť to, 

že to pomohlo, že ten výsledok plus 470-tisíc je aj vďaka tomu, lebo čarovný prútik nemáme, 

je tam zúčtovaná veľmi zaujímavá operácia, a to je práve oddĺženie za rok 2018 vo výške 

328-tisíc. Takže preto to číslo je pekné. Ale aj bez oddĺženia by bola nemocnica v kladných 

číslach. K roku 2019 už len poznámku, že sme celý rok pracovali na tom, aby sme získali 

licencie naďalej na rýchle zdravotné služby. Takže z piatich licencií máme 6. Máme jednu 

rýchlu lekársku, máme 4 tie klasické, ktoré boli so záchranármi, ale pribudla nám tzv. esková 

služba na prevoz medzi nemocnicami. Licenciu máme na 6 rokov, diskusie okolo toho 

sledujete. Tak isto sa nám podarilo predĺžiť licenciu na dopravnú zdravotnú službu, takže tá 

komplexnosť nemocnice by mala zostať nejako zachovaná. To je k roku 2019.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna  

Ďakujem pekne, pán riaditeľ. Ja tiež využijem túto príležitosť a aj z pozície predsedu správnej 

rady aj za naše mesto vám chcem poďakovať, lebo tak ako môžu aj kolegyne, kolegovia 

vidieť, tak tie čísla sú naozaj výborné. Držať takúto nemocnicu v plusových číslach, to je 

viac-menej zázrak. Aj z toho, čo ste mohli počuť 73% tých príjmov, ktoré máme, idú  na 

osobné náklady. To je skutočne enormné číslo v rámci hospodárenia nemocnice. A popritom 

realizovať ešte taký veľký projekt, ktorý momentálne realizujeme, dá sa povedať, že najväčší 

za posledné desaťročia v rámci nemocnice, tak tie výsledky jednoducho sú nespochybniteľné 

a výborné. Takže ďakujem vám aj za naše mesto, aj z tej pozície predsedu správnej rady 

a verím, že sa nám takto bude dariť naďalej. Do budúcna určite vidíte, že sa budeme musieť 

orientovať na získavanie kvalitných lekárov a zdravotný personál, to je bez pochýb, ale 

samozrejme aj tých ďalších zamestnancov, lebo z toho, čo aj bolo uvedené, tak viac ako 100 

ľudí a v podstate je v dôchodkovom, pomaly už v dôchodkovom veku a budeme sa musieť 

týmto intenzívne zaoberať. Tu ešte načrtnem pre vás takú zaujímavú informáciu, lebo to 

nebolo povedané, tak z tej mojej pozície a samozrejme neskôr z pozície pána riaditeľa, ja už 

komunikujem s našou strednou školou, že by sme aspoň ten stredný zdravotný personál, čo sa 

týka zdravotných sestier a pod. mohli vychovávať doma. Rokujem o tom, aby sme zriadili 

takýto odbor aj v Brezne na súkromnej škole EBG, ktorú v Brezne máme, pretože je tam na to 

myslím potenciál. Bude to samozrejme potom o vybavovaniach a licenciách, ktoré škola musí 

neskôr dostať, ale určite by nám to pomohlo do budúcna. No a mnohé ďalšie projekty, takže 

či už je to rehabilitačné centrum alebo iné, ale samozrejme v prvom rade chceme dokončiť 

tento veľký eurofondový projekt a riadne a včas tak, aby jednoducho tam neboli žiadne 

korekcie a pod. Takže ešte raz, pán riaditeľ, vám aj celému kolektívu a všetkým 

zamestnancom veľmi pekne ďakujeme a držíme prsty, aby sa nám spoločne darilo naďalej. 

Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, vaše otázky. Pán poslanec Barančok, nech sa páči.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec 

Ja by som chcel v prvom rade oceniť, pán riaditeľ, že tretí rok ste tu osobne, takže to je naozaj 

veľká česť, že si dáte tú námahu. V prvom rade by som sa chcel spýtať, ako prebieha tá 

rekonštrukcia, ktorá je teda súčasne v nemocnici jednou z najväčších a kedy bude ukončená. 

A druhá otázka je na tú aktuálnu situáciu. Po meste sa v minulosti cez Covid-19 šírili rôzne 

dezinformácie, tak ja by som vás poprosil o odpoveď, koľko máme vlastne tých umelých 

pľúcnych ventilácií k dispozícii my v Brezne, resp. tých prístrojov a či prípadne sa dokupujú 

nejaké nové alebo v akom sú stave, aby sme to mali naozaj tú správnu informáciu? Ďakujem.  

 

Ing. Jaroslav Mačejovský, riaditeľ NsP Brezno, n.o. 

Zareagujem nejako postupne. Čo sa týka eurofondov, tam naozaj sa ocenilo to, že pravidelné 

zúčastnené strany majú kontrolné dni každý utorok v týždni. Stretáva sa tam Zdravoprojekt 

Metrostav, ktorý to realizuje, chodia tam zástupcovia zo Železiarní Podbrezová, naši 

zamestnanci, stavebný dozor a ďalší. Samozrejme, aj nás sa dotkla corona kríza, mali sme 

stavebnú časť pozastavenú na 6 týždňov, pretože Metrostav nedokázal zabezpečiť potrebných 

zamestnancov a bol zastavený dovoz niektorej techniky zo zahraničia. Ale vlastne na 

poslednom kontrolnom dni bolo konštatované, že sme len stratili ten náskok, ktorý sme mali 

v tej realizácii projektu stavebnej časti. A posledná informácia je taká, že myslím, 16.07. by 

sme mali ísť do kolaudačného konania. Kolaudačné konanie, neviem, nie som nejaký 

odborník, celá tá časť má 4 trasy, je rozdelená na 4 nejaké etapy, ale hovorím v 7 mesiaci 
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začína kolaudácia. Plánovaná je na tri mesiace. Neviem, v akom tempe pôjdeme, lebo my keď 

sme realizovali tento projekt, tak sme narážali na rôzne časované bomby, hlavne podzemná 

voda, ktorá bola v nemocnici a iné veci. Ale realizácia konečného projektu je naplánovaná na 

december 2020, takto to máme zazmluvnené, takže máme, že máme tam ešte nejaké dva 

mesiace rezervu. A robíme všetko pre to, aby sme to stihli. Takže v tejto chvíli nechcem 

spochybniť úsilie žiadneho zo zúčastnených strán. Čo sa týka corona, tak tam ten výpadok bol 

veľmi veľký. My sme mali nejako nastavenú nemocnicu. Celý minulý rok sme išli v kladných 

číslach, čo som sa veľmi tešil po tej práci. Prvé dva mesiace tak isto sme išli vo veľmi 

pekných číslach. Dokonca som aj čakal túto otázku, tak sme mali v januári, tak priemerka 

bola za minulý rok v odložnosti 71,7%, tak len pre vašu informáciu, január – 74, február 72, 

ale prišiel marec  - 52 a vyvrcholilo to v apríli – 36. Dnes sme niekde na úrovni 61%. 

Výpadok je veľmi veľký. Keď to zoberieme do čísel, tak za prvé dva mesiace bola nemocnica 

v pluse 50-tisíc a potom ďalšie dva mesiace bola strata 70-tisíc a ten apríl bola strata cez 300-

tisíc. Momentálne sme v strate 370-tisíc. Uvidíme, ako to pôjde ďalej. Mali sme gremiálne 

porady k veci, snažíme sa to naštartovať a veríme, že sa nám podarí nejak niektoré veci aj 

dobehnúť, ale samozrejme, s niektorými vecami zázraky neurobíte. Lebo stratený čas na 

hospitalizáciu pacienta sa nejako dobehnúť nedá. Ono to súviselo s tým, že sme, keď bol 

vyhlásený núdzový stav, tak sme museli pripraviť 15 lôžok na detskom oddelení, ako keby 

príprava na rektofilizáciu. Museli sme vyprázdniť lôžkové časti. Takže ako nesmeli sme robiť 

plánované operácie a ďalšie veci, takže to s tým súvisí. Veríme, že k nejakému možno, malo 

by nám pomôcť, hovorí sa o tom, že budú vypísané nejaké eurofondy znova alebo nejaká iná 

forma, kde bude možné preplatiť tie prostriedky, ktoré sme dali na respirátory, na masky, na 

dezinfekciu, na ďalšie veci, od toho dátumu vyhlásenia núdzového stavu. To je jedna z vecí, 

kde sme museli, poviem, napriek tomu, že sme nerobili nakupovať, lebo sme tiež poviem, 

menej pripravení, štátne hmotné rezervy nám tiež veľmi nepomáhali alebo začali pomáhať až 

v čase skoro po mesiaci, keď už corona bola. Aj to len preto, že máme rýchle zdravotné 

služby. Čo sa týka doplatku nemocnice, tam zatiaľ o nejakej veľkej pomoci sa hovoriť nedá. 

V médiách počúvate, ale poisťovne nám zatiaľ platia priemer za rok 2019, niektoré činnosti, 

mimo (nezr.), lenže keď si uvedomíte, platiť niekomu priemerom v roku 2019, bola u nás 

minimálna mzda, nebol tam zohľadnený tabuľkový nárast lekárov. Celé to bolo o úroveň 

nižšie. Keď si pozriete, keď som prezentoval nákladovú časť, dnes sme na nákladovej časti na 

úrovni 15,5 milióna. Pred rokom sme boli niekde na úrovni 13,5. Takže už len tu máte hneď 

10-15% výpadok, ktorý nemocnica cíti, ale samozrejme budeme komunikovať, budeme 

diskutovať. A čo sa týka dýchacích prístrojov, ešte jednu poznámku poviem. Ten apríl bol 

zaujímavý v tom, že prvý raz v histórii, čo som ja, čo si ja pamätám, tak nemocnica vyrobila 

nejakých 980-tisíc a na mzdy sme potrebovali 1,21 milióna. Museli sme šiahnuť do 

pokladničky, do kasičky. Takže keby sme nešli s rezervami, tak to neutiahneme. Tento mesiac 

bol veľmi dobrý. Boli tam nejaké doplatky, lebo boli zúčtované zo starých rokov. Takže ten 

výkon nemocnice je niekde na úrovni 1,3 milióna, takže čakám, že tento mesiac by mal byť 

lepšie. Na výplatu máme. V kontexte toto, čo hovoril aj pán primátor, je to, že celá nemocnica 

tie eurofondy ťaháme zatiaľ za nemocnicou je tam 5% spoluúčasť, čo zo sumy 8,3 milióna 

tvorí čiastku 420-tisíc. Aj tu v tomto materiály, ktorý som prezentoval, je spoluúčasť 

nemocnice, lebo sa našli niektoré náklady, ktoré projekt nezohľadňoval a nemôžu byť 

uznateľné. Tak za nemocnicou ideme v súčasnosti cez 500-tisíc. No s dýchacím prístrojom, to 

je veľmi ťažká otázka, ale máte medzi sebou aj ľudí, ktorí rozumejú medicíne lepšie ako ja. 

V podstate máme ich, poviem familiárne, u Dr. Mačkina, na áro, kde ich máme 4, kde sú štyri 
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postele. Máme ich na JIS-kách, kde máme JIS-ku neurologickú a na interne. Ale v zásade 

môžeme diskutovať, že máme dýchačov 8 – 10, nie viac. Aj to neviem, záleží na akej úrovni 

a v akej kvalite a v akom rozsahu by sme sa o tom rozprávali.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Treba povedať, ale že tou rekonštrukciou zase sa nám rozširujú možnosti, čo sa týka operácií 

a zdravotných výkonov ďalších. Takže tam zase možno do budúcna budeme vidieť ďalšie 

príjmy. Takže tak. V rámci tej spolupráce ešte mesta treba povedať, že intenzívne sa do nej 

zapájal aj pán poslanec Ianecsko. Tam hlavne možno on je prihlásený, keby spomenul, že 

o čo sa jedná, lebo myslím si, že aj to je veľká pomoc a bola tam intenzívna komunikácia, aby 

sa niektoré veci zlepšili v rámci nemocnice.  

 

Ing. Jaroslav Mačejovský, riaditeľ NsP Brezno, n.o. 

Možno by mohol zareagovať priamo pán doktor, naozaj my sme, aj v správe konštatujeme, 

prešli sme na tú jednodňovú chirurgiu.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Len sa ťažko o tom rozpráva, nie sme odborníci.  

 

Ing. Jaroslav Mačejovský, riaditeľ NsP Brezno, n.o. 

Nechám radšej jeho rozprávať. Dohodli sme sa aj s pracovným úväzkom 0-2 na chirurgii, plus 

tým, že on je veľmi etablovaný v týchto lekárskych kruhoch a na Bystricu, viete, že nám 

chýba stredný zdravotný personál, momentálne vďaka jeho menu máme tu naťahaných 

ďalších 6-7 mien, veľmi kvalitných lekárov. Operovalo sa, poviem, aj teraz v piatok. Dokonca 

urobili sa niektoré ústretové kroky, kde pán doktor operoval utorky, dnes už operuje stredy 

poobede. Utorok prenechal nášmu personálu. Piatky, kedy sme mali tzv. sterilizačný deň 

alebo dezinfekčný deň, sa už operuje a presunulo sa to na iné časy. Ale nech sa páči, ja 

poprosím pána doktora, nech sa vyjadrí.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Bude mať slovo za chvíľočku. Ešte predtým pán poslanec Struhár, nech sa páči.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Ďakujem za slovo. Tiež by som sa chcel poďakovať za naozaj dobre spravenú informatívnu 

správu a za to, ako sa o našu nemocnicu staráte. Mňa však strašne znepokojuje to číslo, kde 

1/10 personálu celkového je v dôchodkovom veku. Mal by som teda otázku, aký je záujem 

o prácu v našej nemocnici z hľadiska nového personálu a čo mesto Brezno môže urobiť pre 

to, aby sem prilákalo tiež tento zdravotnícky personál. Či už je to nájomné byty alebo niečo 

také, pretože ak tu chceme udržať ľudí v tomto regióne, vieme, že nemocnica je veľká, zaberá 

veľkú spádovú oblasť, tak potrebujeme mať kvalitné zdravotníctvo, školstvo a samozrejme 

v prvom rade možnosť zamestnať sa. Nemyslím si, že práve zdravotnícky personál by sa mal 

vyhovárať na to, že nemajú možnosť zamestnať sa, keď vieme, že približne 60 ľudí, či koľko 

ste vravel, je práve v dôchodkovom veku. Kde je ten problém? Neviem, či máte nejakú 

analýzu spravenú, čo sa dá pre to spraviť aj zo strany mesta, aby sa ten zdravotnícky personál 

sem do tej nemocnice prišiel. Nielen zahraniční teda.  

 



  38 z 78 

 

Ing. Jaroslav Mačejovský, riaditeľ NsP Brezno, n.o. 

Je to veľmi zaujímavé táto otázka, na oveľa dlhšiu diskusiu, ja len veľmi krátko zareagujem. 

S mestom Brezno komunikujeme. Pán primátor je dokonca v správnej rade. Dvoch členov má 

nemocnica. Viete, že máme či už personálne agentúry, či spolupracujeme s vysokými 

školami. Oceňujem veľmi spoluprácu mesta Brezno, lebo ako ste sami vraveli, to bývanie je 

alfou omega, hlavne pre tých lekárov, ktorí nie sú z nášho kraja. Oni bez bývania, bez 

nejakého riešenia týchto otázok k nám neprídu. Vypracovali sme program náborových 

príspevkov, vecí, ale znova celé to reaguje aj na celospoločenské dianie, ktoré vôbec tuna je. 

Veľmi sme to vnímali aj teraz, keď nastala corona. Museli sa vrátiť niektorí ľudia, ktorí 

pracovali v Rakúsku, Anglicku, niekde. Pocítili sme nárast, dokonca sme zamestnali 3 

zdravotné sestry, ktoré už neprejavili záujem sa vrátiť do zahraničia. Tak isto napr. na 

detskom oddelení, prišiel Dr. Hlovec, ktorý robil v Anglicku.  Zrazu nemohol cestovať. Ale 

znova, ako sa otvárajú hranice, budeme čakať. Dnes máme nápor niektorých ľudí. Robili sme 

výberové konanie na vrchnú sestru na interné oddelenie, kde sme vybrali uchádzačku, ktorá 

dokonca skúsenosti má z Nitry, ďalších. Sa páčila aj primárke Zlešskej. Po týždni povedala 

nie. Takže je to také na veľmi dlhú debatu. Tých aktivít, ktoré nemocnica robí je veľmi veľa. 

Mali sme tu pred dvomi týždňami dokonca asistentku zo strednej zdravotnej školy z Prešova, 

kde sme podpísali dokonca nejakú bartrovú zmluvu, kde budú k nám chodiť na prax tí ľudia, 

kde budeme robiť nejaké stáže, ale napriek tomu, že bol corona vírus, umožnili sme praxovať 

v našej nemocnici, aby sme s tými ľuďmi robili. Je to veľa vecí, ale ten výsledok zatiaľ nie je 

taký.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ak môžem doplniť, to je presne to, čo sme mali tú debatu pracovnú v pondelok, že 

jednoducho je to ako pod nejakou spojenou nádobou, pretože je to kvalita podmienok, ktoré 

dokáže nemocnica nielen finančné veci poskytnúť, je to veľa razy bývanie. Čo tomu lekárovi 

dáš ako bonus atď. a samozrejme obraz tej nemocnice, lebo tí lekári, však videli ste aj tie 

prieskumy, minulý rok sme to preberali. Presne pri tejto správe. Že čo lekári považujú za 

rozhodujúci faktor pre vybratie si toho zamestnania, ak sa bavíme o lekároch. Tak mnohí 

uvádzali kvalitu podmienok. Čiže aj to napr. s rekonštrukciou, ktorú robíme, od toho si 

sľubujeme, že ak príde nejaký potenciálny lekár, tak sa bude rozhodovať možno aj podľa 

tohto, že aké tie podmienky v tej nemocnici sú pre výkon tých zdravotných úkonov. 

A samozrejme potom my z našej strany mesta sa budeme snažiť možno poskytnúť bývanie 

a dobrý život v našom meste. Lebo veľa razy sa podľa toho tí ľudia rozhodujú. Ja to vidím. 

Tiež komunikujem s niektorými. Takže je to aj o tomto. Ale ak chceš sa ešte spýtať niečo. 

Pán poslanec Strmeň, nech sa páči.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Ďakujem pekne za slovo. Ja som sa snažil stiahnuť z diskusie, lebo už boli otázky, ktoré som 

chcel položiť, aj zodpovedané. Ale už keď, tak len v krátkosti. Dobrý obraz nemocnice 

a dobrý obraz nemocnice vnímajú už aj občania nášho mesta. Čiže nielen ja osobne, ale aj čo 

sa rozprávame s ľuďmi, tak začína nastávať dôvera v prácu a odbornosť našej nemocnice aj 

medzi prostými občanmi. Ďakujem pekne.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ja zase len doplním. Nechcem rozprávať veľa, len to sú také tie maličkosti veľa razy pri tých 

občanoch. Poviem, mne sa sťažovali niektorí obyvatelia na vybavenie našej neurológie. 

Máme tam špičkových lekárov na čele s pánom primárom, ale v podstate vybavenie sa im 

nepáčilo. Toalety, chodby, no teda lôžková časť atď., tam sme sa hneď operatívne dohodli aj 

s nemocnicou, že sa tieto veci dajú do poriadku a zase tí ľudia to neskutočne potom ocenia. 

A pritom to nebola nejaká nákladová položka, išlo len o to ten dojem vytvoriť trošku iní, keď 

tam tí ľudia prídu. A pritom tá zdravotná starostlivosť bola kvalitná aj predtým aj teraz, ale 

toto úplne mení dojem. Čiže veľa razy sú to aj takéto veci, ktoré si tí ľudia všímajú a na tom 

treba tiež samozrejme pracovať. Pán poslanec Ianecsko, nech sa páči.  

 

MUDr. Štefan Arin Ianecsko, poslanec 

Ďakujem pekne za slovo. Chcem sa poďakovať pánovi riaditeľovi za viac-menej prácu, ktorú 

odvádza za posledné roky. Ja to za možno zdravotnícku obec kvitujem veľmi pozitívne. Je to 

nevídané, to, čo sa deje teraz, teda aj tá komunikácia vedenia nemocnice možno s inými 

ľuďmi alebo so zamestnancami a tak. Je to veľmi otvorené, vedenie je veľmi otvorené tomu 

a veľmi pozorne počúva to, čo sa deje. Tak ako sme sa pred rokom videli prvýkrát, sme sa 

zoznámili, tak v podstate na jeseň začala taká intenzívnejšia spolupráca, tá moja 

s nemocnicou. A za seba a za vedenie chcem povedať, že vlastne za tie tri mesiace do 

decembra sa nám podaril veľmi veľký pokrok, čo sa týka chirurgie, kedy sme nadviazali 

veľmi dobrú spoluprácu s externými lekármi z odboru chirurgie, dvomi lekármi chirurgmi, 

dvomi cievnymi chirurgami. Máme rozpracovaných dvoch traumatológov. Jedná sa o lekárov, 

ktorí sú vlastne hotoví špecialisti, ktorí nám pritiahnu sem pacientov, ktorí odvádzajú a budú 

odvádzať, verím tomu, to bude pokračovať, veľmi dobrú prácu, ktorá samozrejme pozdvihne 

to meno tej nemocnice na úplne inú úroveň, pretože keď máte fungujúcu chirurgiu, fungujúcu 

traumatológiu, prípadne takú ortopédiu, tak to je veľmi veľká devíza a značka kvality. 

Prebiehajúca rekonštrukcia, na tú všetci čakáme, takže tešíme sa na to. Otvoria sa nové 

operačné sály, dá sa povedať, že takéto európskeho štandardu 21. storočia hodné. 

Pripravujeme sa intenzívne na to, aby sme mali čo ponúknuť a mali sme čo robiť na tých 

sálach, keď už budú otvorené. Darí sa nám zatiaľ, musím povedať, že vyzerá to veľmi 

nádejne, pracujeme na tom, že aby okrem lekárov, ktorí teda budú operovať, aby bolo 

zázemie aj anestéziológie, vymenilo sa vedenie na anestéziologickom oddelení. Je tam nová 

pani primárka, ktorá veľmi pozorne počúva, reaguje na to, že čo sa deje alebo resp., ako by to 

mohlo fungovať. Tá spolupráca je veľmi otvorená, úplne veľmi promptne reagujeme všetci, 

ktorí sme zainteresovaní na tom, takže verím, že to bude pokračovať aj naďalej. Na internom 

oddelení tak isto je nové vedenie možno už dva roky, presne neviem, ale veľmi intenzívne 

komunikujeme, chirurgovia s internistami, anestéziológmi. Snažíme sa obnoviť tú takú nejakú 

medziodborovú spoluprácu, ktorá musím povedať, akože tu nebola dlhé roky. Či už to bolo 

možno tým prestarnutým personálom alebo nebolo zvykom to tak fungovať. Štandardné je 

úplne iná úroveň fungovania. Čiže snažíme sa toto dať na správnu úroveň. Je to veľmi 

pozitívne. Čiže myslím si, že tá nemocnica ide veľmi dobrými krokmi. Verím, že z nemocnice 

sa stane značka akože dobrej nemocnice, ktorú budú, ako povedal tuto pán kolega poslanec, 

že už tie ohlasy sa asi začínajú meniť. A verím, že sa nám to podarí veľmi rýchlo, keď sa 

otvoria tie operačné sály, tak bude nutné zapojiť všetkých do toho, aby to fungovalo. Jednak 

aj ten personál, ktorý už tam je a tak isto externisti. Chcem apelovať na vedenie mesta a tak 

isto na poslancov, aby sme sa intenzívnejšie zaoberali tou nemocnicou alebo častejšie bavili 
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o tom, čo potrebujeme tu zlepšiť. Je čo zlepšovať, ale vďaka vedeniu nemocnice, pánovi 

riaditeľovi a pánovi Dr. Vojtkovi, právnikovi nemocnice, musím povedať, že to je niečo 

neuveriteľné, ako to funguje. Ako veľmi rýchlo, včera poobede sme mali sedenie, kedy sme 

sa snažili, teda snažíme sa posunúť niektoré prístrojové vybavenie, dnes ráno už som mal 

vypracované tri maily ohľadom zmlúv atď. v spolupráci. Čiže je to fakt ako, v mojich očiach, 

niečo nevídané. A veľmi pozitívne to kvitujem a verím, že to ocení aj vedenie mesta, to, čo 

robíme my aj lekári, ktorí sú aj externí lekári. Chcel by som týmto, to, čo som začať, apelovať 

aj na vedenie mesta, na poslancov, aby sme. Ja som spomínal aj minulý rok, aby sme 

nezabúdali na chirurgické oddelenie v nadväznosti na rekonštrukciu, ktorá je v tej hodnote 

tých 8 miliónov. Chirurgické oddelenie ako také vyzerá v dezolátnom stave, čo sa týka podláh 

atď., toho vybavenia. Chcem teda vás poprosiť, aby sme čo najrýchlejšie to dali do poriadku, 

aby sme boli pripravení na to, čo príde. Máme prísľub už od vedenia mesta samozrejme, 

apelujem na poslancov, aby sme to schválili. Tak isto s nemocnicou je rozpracovaný taký 

projekt, tak isto ako to prebehlo na neurologickom oddelení, aby to prebehlo aj na 

chirurgickom oddelení, lebo tá chirurgia teraz sa tak otvára, že dovolím si povedať, že 

chirurgia bude vlastne už bude presahovať okres. Včera napr. bol operovaný pacient zo 

Senice. Operácia prebehla, trvalo to tri hodiny, sa zdržal pacient tri hodiny v nemocnici, 

prebehla prvá rádiofrekvenčná (nezr.) varixov dolných končatín, čiže kŕčových žíl, čo je 

vlastne pre Brezno veľké pozitívum. Pacienti cestovali do Bystrice za týmito operáciami, do 

Žiaru nad Hronom, do Bratislavy, do Popradu. Teraz to budú mať v Brezne. Rozbehli sme 

laparoskopickú chirurgiu na úplný štandard slovenský alebo možno už aj európsky v priebehu 

tých troch mesiacov, odkedy sme začali spoluprácu, tak myslím si, že nemáme sa za čo 

hanbiť. Máme čo ponúknuť, teda nemocnica bude mať čo ponúknuť ľuďom teda z Brezna 

alebo okolia. Ale tak isto lekári, ktorí prišli a ktorí sú zazmluvnení a ktorí vyzerá to, že veľmi 

radi budú sem chodiť, tak prinesú nám pacientov mimo okres, dokonca mimo kraj, tak ako 

včera to prebehlo. Tak isto ako spomínal pán riaditeľ, v piatok prebehla operácia ďalšia taká 

náročná laparoskopická. Chvalabohu sa to podarilo. Dnes pacientka ide domov, čo nebývalo 

zvykom. Takže naozaj akože za seba, za chirurgickú obec, za zdravotnícky personál chcem 

poďakovať veľmi vedeniu mesta a verím, že tá spolupráca bude dobrá aj naďalej. Tak isto pán 

riaditeľ spomínal ošetrovateľský audit. Prišla sem pani, ktorá má veľké skúsenosti zo 

zahraničia, má veľké skúsenosti na Slovensku z nemocníc, pracuje v Prešovskej univerzite. 

Ponúkla nám spoluprácu, čiže prebehli sedenia s hlavnou sestrou, s vrchnými sestrami, so 

sestrami, vypracované boli, neviem, taký kvázi audit, takže otvorení sú spolupráci. Čiže aj na 

tejto báze ošetrovateľskej. Ja sa starám alebo robím všetko pre to, aby sme sem dotiahli 

lekárske zázemie, odborníkov. Máme rozpracovaných ďalších dvoch traumatológov, máme 

zazmluvnených ďalších 3 anestéziológov aj externých, čiže vyzerá, že by prichádzali aj 

sestry, skúsené sestry, ktoré chcú pracovať a radi pracujú. Čiže Bystrica, resp. by sa stiahli 

z Bystrice, možno nejaké prídu zo zahraničia, čiže myslím si, že potenciál tu je aj tejto 

nemocnice. A verím, že tá nemocnica nebude iba nemocnicou, ale bude dobrou nemocnicou, 

ktorá bude, kde ľudia budú spokojní s tým, nebudú sa báť, že teda prídu a tak isto aj odídu 

akože spokojní s prácou, či už ošetrovateľskou starostlivosťou alebo lekárskou starostlivosťou 

a tak isto aj s tým zázemím, ktoré by malo byť, tak ako spomínal aj pán primátor, že tie 

priestory, ktoré tam sú, či sociálne alebo to, čo vidí človek na prvý pohľad, tak naozaj treba sa 

tomu venovať čo najrýchlejšie, pretože je to dosť v takom havarijnom stave. Samozrejme, 

vedenie pracuje na tom. Verím tomu, že teda ako im to vadí, ale tento prísľub, ktorý tu je od 

mesta, aby sme čo najrýchlejšie to zrealizovali a asi tak. Takže ďakujem veľmi pekne.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem veľmi pekne za vyčerpávajúcu správu od pána poslanca. Ale dobre sa to počúva, 

lebo keď si predstavíte, čo sme riešili 3 – 4 roky dozadu, tak toto sú úplne iné správy. Takže 

ja som veľmi rád, že sa posúvame aj v rámci našej nemocnice, či už vďaka vedeniu, všetkým 

lekárom, zamestnancom a samozrejme aj som veľmi rád, že pán poslanec sa zapojil do týchto 

aktivít a ako ste počuli, tak je to krok vpred. Veľký krok vpred v rámci minimálne 

chirurgického oddelenia. Takže ďakujeme a s faktickou ešte pani poslankyňa Štugnerová, 

nech sa páči.  

 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA, poslankyňa 

Ďakujem. Ja som len chcela doplniť pána doktora, že on je členom sociálnej aj zdravotnej 

komisie a spomínal pána právnika nemocnice, pána Vojtka, ten je tiež členom našej komisie, 

takže sme priebežne informovaní, čo sa v nemocnici deje. Snažíme sa aj s tými bytmi 

vyhovieť potenciálnym novým zákazníkom a teda naozaj musím povedať, že nemocnica 

naozaj skutočne postúpila dopredu. Ďakujeme.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem pekne. Tak myslím aj tá komunikácia sme už zintenzívnili. Šak ste informovaní 

pravidelne a osobne pánom riaditeľom, čo bolo už dnes pripomenuté. Pán poslanec Palovčík, 

nech sa páči.  

 

Milan Palovčík, poslanec 

Nebudem zdržiavať. Vážený pán primátor, kolegyne poslankyne, poslanci, ja taktiež ďakujem 

pánovi riaditeľovi aj všetkým zamestnancom našej nemocnice v meste Brezne. Ale ak si 

pamätáte, poprosil som pána riaditeľa, keď sa mala robiť rekonštrukcia, že urobíme také 

spoločné sedenie v nemocnici, že si to pozrieme. Bolo mi povedané, že to môžeme spraviť 

potom, keď už bude končiť tá rekonštrukcia. Tak navrhujem, či by sme v septembri nemohli 

nejaké spoločné také sedenie si spraviť v nemocnici tam u pána riaditeľa. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Určite spravíme, však budete pozvaní na otvorenie, ak to samozrejme situácia dovolí 

a umožní. Ale myslím si, že áno. Tak to sa neboj, pán poslanec. Určite budete do toho 

zapojení všetci. A tam si môžeme potom povedať viac. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, 

ja ďakujem veľmi pekne pánovi riaditeľovi, prajem všetko dobré. Poprosím návrhovú 

komisiu.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Informatívnu správu o výsledkoch hospodárenia spoločnosti NsP Brezno n.o. za rok 

2019 

 

Hlasovanie: Z 19 prítomných 19 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený. 



  42 z 78 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 104/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

 

K bodu 13 
Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia Stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti, 

a.s. za rok 2019           

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna  

Predkladá pán Ing. Svrbický, generálny riaditeľ, zároveň predseda predstavenstva. Ten sa 

z dnešného rokovania ospravedlnil. Správu máte, v prípade otázok, čo budem, budem sa 

snažiť zodpovedať. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, rozpravu 

končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Informáciu predstavenstva spoločnosti Stredoslovenská vodárenská spoločnosť a.s 

Banská Bystrica o výsledkoch podnikateľskej činnosti a o stave majetku za rok 2019 
 

 

Hlasovanie: Z 19 prítomných 19 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

  

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 105/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

 

 

K bodu 14 
Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia spoločnosti Lesy mesta Brezno, s.r.o. za rok 

2019             

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Predkladá riaditeľ a konateľ Ing. Ján Lukáč, nech sa páči, materiál tiež spracoval.  

 

Ing. Ján Lukáč, riaditeľ Lesy mesta Brezno, s.r.o. 

Ďakujem za slovo. Vážený pán primátor, vážené poslankyne, vážení poslanci, dovoľte mi, 

aby som predložil výročnú správu Lesov mesta Brezno za rok 2019. Táto správa bola overená 

audítorom a schválená valným zhromaždením. Nakoľko je dosť pokročilý čas, tak ja by som 

si dovolil to len veľmi skrátene prezentovať. Je to spracované aj graficky, dúfam, že ste si to 

stihli pozrieť. Tržby za minulý rok v podstate kopírovali rok 2018. Výsledok hospodárenie za 



  43 z 78 

 

účtovné obdobie pred zdanením bol 1 385 000 €, čo sa premietlo najviac v navýšení majetku 

spoločnosti. Ak máte nejaké otázky, veľmi rád na ne zodpoviem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, otváram rozpravu. Pán poslanec Strmeň, nech sa páči 

a zároveň aj predseda dozornej rady Lesov mesta Brezna.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec  

Ďakujem za slovo. Za dozornú radu by som chcel povedať, že dozorná rada zasadla 

30.03.2020, kde odobrila výsledky hospodárenia Lesov mesta Brezno. Doporučila valnému 

zhromaždeniu schváliť výročnú správu obchodnej spoločnosti za rok 2019, schváliť ročnú 

účtovnú závierku za rok 2019 a rozdelenie zisku spoločnosti za rok 2019. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna   

Dobre. Ďakujem pekne. Pán poslanec Fašang, nech sa páči.  

 

Ing. Miroslav Fašang, poslanec 

Ďakujem za slovo. Ja by som sa chcel opýtať na rok 2020. Plánujete postaviť fóliovníky na 

rozlohe približne 1 700 m2. Kde to plánujete urobiť?  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Pán poslanec Struhár, nech sa páči.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec  

Ďakujem pekne. Ja by som mal také dve veci. Prvá vec je otázka na to, či teoreticky je možné 

u vás robiť nejaké, už sme to tu dávnejšie preberali, robiť nejaké práce pre študentov počas 

leta, nejaké brigády? Či sa to dá nejako vykryť. A druhá vec je taká poznámka, máme krásnu 

telocvičňu, ktorú ste zrekonštruovali, za to vám veľmi pekne ďakujeme, je naozaj super. Je 

tam len jeden taký dotaz, či by sme tam naozaj nemohli vymeniť tú tabuľu, ktorá je, lebo sa 

neskutočne ťažko a nemotorne ovláda. Myslím, že taká telocvičňa si zaslúži naozaj lepšiu 

tabuľu. Myslím to skóre atď. Či by sme sa na to nevedeli pozrieť? Časomieru atď. Ďakujem.  

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre. Nech sa páči, pán riaditeľ, môžeš odpovedať.  

 

Ing. Ján Lukáč, riaditeľ Lesy mesta Brezno, s.r.o. 

Ďakujem za otázky. Mirko Fašang. Tie fóliovníky sú už postavené a sú v rámci škôlkarského 

strediska. To znamená, my sme už túto jarnú sezónu stihli tam aj vysiať buk. Takže ak budete 

mať niekto cestu, radi vám to ukážeme. Na porovnanie, buk, ktorý bol vysiaty vonku 

normálne do pôdy, tak bol po dvoch týždňoch takýto a to, čo bolo vo fóliovníku, tak bolo asi 

takto vysoké. To znamená, že my dúfame, že urýchlime pri smreku o rok až o dva roky, dobu 

pestovania sadeníc a pri buku o rok. Takže mali by sme zrýchliť tú produkciu na rovnakej 

ploche. A druhá otázka, pán Struhár. Brigády, viem si predstaviť, len momentálne sme vo 

fáze, poviem, šetrenia, takže takéto nejaké aktivity sa moc neriešia. Ale napr. do stavebne 

parkiet sme zobrali jedného brigádnika, ktorý bol aj pred rokom. Takže ak by bol nejaký 
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záujem od študentov, nech sa mi ozvú a podľa ich schopností. Myslím, že niečo by sa dalo 

operatívne vymyslieť. Ale veľa robôt je skôr pre ľudí, ktorí majú zručnosť alebo nejakú 

skúsenosť historicky pri výsadbe sadu napr. alebo pri pilčíckych prácach. Ale niečo sa nájde 

určite. Sú aj také pomocné roboty, čo môžu aj pre študentov. A tá tabuľa bola dosť drahá, tak 

kvôli tomu sa to tak akože špekuluje, že či sa, či neni vhodná. Alebo keby sa aj možno našlo 

nejaké zmysluplné uplatnenie niekde inde, vybral to Mirko Baran. Predpokladám, že chcel to 

spraviť čo najlepšie, no možno je to otázka na neho, či sa nedá niekde inde použiť a potom by 

som nemal problém s výmenou. Ale akože zvesiť ju len dole a nepoužívať ju, to je dosť taký 

prepych, si myslím.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

K tej tabuli, v podstate ide o to, že my tam hrávame florbalové stretnutia a nehrávame tam len 

my a v podstate stala sa nám situácia, že v prvej ženskej lige sa odohrával zápas medzi 

Rimavskou Sobotou a Žilinou a v podstate tá časomiera vypovedala funkčnosť, a všetko to šlo 

do zápisu a usporiadateľ, teda tím, ktorý usporadúval tento zápas, teda Rimavská Sobota, za 

to dostala celkom vysokú pokutu. Čiže vyhnúť sa nejakým takým. Tá funkčnosť tej časomiery 

a aj ovládanie je veľmi komplikované. Ak by sme do budúcna vedeli túto časomieru využiť 

inde, tak kľudne ju niekde dajme, ak nie, tak spravme všetko pre to, aby to bolo plne funkčné 

a ľahšie ovládateľné. Len toľko, ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre. Však my to preberieme a dohodneme sa. Ako mali by sme ju kde dať, však máme 

školy. Aj tam sú telocvične. Alebo to budeme riešiť s výrobcom. Dohodneme sa. Ja chcem 

tiež, ak už nikto do rozpravy, chcem pochváliť pána riaditeľa, lebo ten výsledok je tak ako aj 

minulý rok, sme mali správu, veľmi dobrý a aj keď tento rok bude pre nás ťažký, tak dúfam, 

že v tých výsledkoch budeme ďalej pokračovať alebo aspoň v obdobných. Ďakujeme veľmi 

pekne. Aj všetkým zamestnancom. Tak pozdravuj od nás. Ďakujem. Poprosím návrhovú 

komisiu s návrhom na uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Informatívnu správu o výsledkoch hospodárenia spoločnosti Lesy mesta Brezno s.r.o. 

za rok 2019 

 
Hlasovanie: Z 19 prítomných 19 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 106/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 
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K bodu 15 
Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia spoločnosti Brezno pre občanov, n.o. za rok 

2019             

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Predkladám ja, spracovala pani Ing. Medveďová, riaditeľka spoločnosti, nech sa páči.  

 

Mgr. Milada Medveďová, riaditeľka Brezno pre občanov, n.o. 

Dobrý deň, vážený pán primátor, vážení zástupcovia, poslankyne, poslanci, budem naozaj 

stručná. Pripravila som vám krátku fotodokumentáciu k realizovaným projektom. V roku 

2019 sa nezisková organizácie Brezno pre občanov venovala prioritne dvom projektom, a to 

zveľaďovaniu ovocného historického sadu na Banisku, už tradične, a jednému projektu 

v spolupráci s Mestskou knižnicou. Na zveľadenie ovocného sadu sme získali dotáciu od 

nadácie Ekopolis vo výške 2 700 €, zabezpečili sme odborné ošetrenie, orez drevín 

arboristami, s dobrovoľníkmi sme čistili a upratovali sad, zabezpečili sme mulčovanie 

a kyprenie pôdy, s polievaním nám polievali dobrovoľní hasiči. Na jar a na jeseň sme 

realizovali na podnet pána primátora aj besedu s profesorom Hričovským, ktorá sa teda teší 

veľkej obľube a musím povedať, že celkovo na sad sú len pozitívne ohlasy. Ozývajú sa nám 

rodiny s deťmi, mamičky, ktoré tam chodievajú, pomáhajú polievať stromčeky, upratovať, 

zbierajú odpadky, takže je to veľmi obľúbené miesto na relax. Tak isto nám nadácia Ekopolis 

poskytla frotážový panel v hodnote 600 €, ktorý sme osadili v spolupráci s TS a v spolupráci 

s Lesmi mesta Brezna sme vysadili ďalšie stromčeky. Všetko som vám uviedla v dôvodovej 

správe. Druhý projekt, ktorý sme realizovali, ešte stále nám bežia fotky zo sadu, ale poviem 

vám o tom druhom projekte. Bolo to v spolupráci s Mestskou knižnicou. Projekt sa volal 

Čítam, teda som. Hlavnými aktivitami sme chceli vzbudiť záujem o čítanie nielen u detí 

a mládeže, ale aj u seniorov. Tak sme sa to snažili tak nejak spojiť. Realizovali sme besedy so 

spisovateľmi, tvorivé dielne pre deti a mládež. Na toto sme získali dotáciu z BB 

samosprávneho kraja vo výške 1 000 €. Celkovo sme v roku 2019 z dotácie mesta použili 

2 542 € na spolufinancovanie týchto projektov a na bežné výdavky neziskovej organizácie, 

ktoré spočívajú hlavne teda v nákladoch na poštovné, bankové poplatky, rôzne správne 

poplatky. Samozrejme sme podali aj nové žiadosti o dotácie, tie som vám uviedla tiež 

v dôvodovej správe. Uchádzali sme sa o projekt Náučný chodník Horné Lazy, kde sme 

pripravili teda 7 zastavení v spolupráci s architektkou mesta. Z tých 7 budeme realizovať 5. 

Bude to na Horných Lazoch, vrch Žali. Táto dotácia nám bola schválená. Žiadali sme 10 000, 

dostali sme 9 000, takže pristupujeme k príprave verejného obstarávania a následne, keď 

podpíšeme zmluvy s BB samosprávnym krajom, tak pristúpime k realizácii projektu. A podali 

sme aj žiadosť na realizáciu projektu Čítam, teda som, 2. ročník, tiež cez BB samosprávny 

kraj. Tu ale hodnotenie bolo prerušené kvôli corona kríze. Uvidíme, ako to bude postupovať 

ďalej. Ak by sa nám podarilo získať dotáciu, tak projekt trošku rozšírime. Trošku pomôžeme 

zase knižnici aj s vybavením a verím, že teda zaujmeme a pritiahneme nielen deti a mládež, 

ale aj seniorov do knižnice. Z mojej strany asi všetko.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem pekne. Ja len, kolegyne, kolegovia, zase na pripomenutie, že v podstate tú 

neziskovku sme zakladali, aby sme sa mohli hlásiť práve do takýchto malých grantov, kde sa 

zase nemôže hlásiť mesto. A vidíte, že aj tie malé veci veľa razy tých ľudí potešia alebo 
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môžeme cez tých pár tisíc eur, ktoré dostaneme, tak poviem, zrekultivovať alebo zhodnotiť 

nejaký verejný priestor alebo oddychovú zónu. Ale zapája sa do toho veľa ľudí, to ste mohli 

vidieť aj z tých fotiek, že je to zaujímavé pre verejnosť. Takže ďakujem pekne, pani riaditeľke 

za prezentáciu a otváram rozpravu, nech sa páči. Pán poslanec Struhár.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Ďakujem za slovo. V podstate, čo sa týka dozornej rady tejto organizácie, tak my sme sa, keď 

sme to zakladali, sme sa dohodli, že členovia budú poslanci, či už je to v správnej alebo 

dozornej rady, no treba tam spraviť zmenu,  nakoľko jeden z členov dozornej rady už nie je 

poslancom tejto neziskovej organizácie. Čiže musíme tam spraviť tento. Len taká 

poznámočka.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spravíme. Dobre, ďakujem. Pani poslankyňa Skačanová, nech sa páči.  

 

Mgr. Eva Skačanová, poslankyňa 

Ja ďakujem pani riaditeľke za všetky tieto drobné projekty, lebo naozaj sú síce len drobné, ale 

myslím, že z veľkého rozsahu, čo sa týka naozaj tých osôb zapojených a sú to zaujímavé 

aktivity. Takže ďakujeme veľmi pekne.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďalej pán poslanec Strmeň, nech sa páči.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Ďakujem za slovo. Pred 45 rokmi sme sa v tom sade ako stredoškoláci hrávali, vtedy bol ešte 

krásny, potom bohužiaľ spustol a napriek tomu, že sme mali možno v podstate inú myšlienku 

založiť to občianske združenie kvôli projektom, aby sme sa mohli uchádzať, ale myšlienka 

obnoviť tento sad je skutočne pekná. Tá činnosť okolo toho ešte krajšia. Držím vám palce 

a ďakujem za všetko.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Žiadam návrhovú 

komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

  

Správu o činnosti neziskovej organizácie Brezno pre občanov, n.o. za rok 2019 

 

Hlasovanie: Z 19 prítomných 19 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 107/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 
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K bodu 16 
Návrh harmonogramu zasadnutí MsZ mesta Brezna v II. polroku 2020 a návrh rámcového 

programu zasadnutí           

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Predkladám ja, spracoval útvar prednostu. Nech sa páči, otváram rozpravu rovno k tomuto. 

Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 

uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

harmonogram zasadnutí Mestského zastupiteľstva mesta Brezna a rámcový program 

zasadnutí Mestského zastupiteľstva mesta Brezna v II. polroku 2020 

 

 

Hlasovanie: Z 19 prítomných 19 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 108/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

 

K bodu 17.2 
Vybudovanie futbalového ihriska s umelou trávou v Brezne    

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna   

Predkladám ja, spracovala pani vedúca odboru riadenia projektov, pani Mgr. Medveďová. 

Stručne, poprosím vás.  

 

Mgr. Milada Medveďová, vedúca odboru riadenia projektov  

Takže predložili sme vám dôvodovú správu k vybudovaniu futbalového ihriska s umelou 

trávou v Brezne. Bola vybraná lokalita pri ZŠ MPČĽ na Mazorníkove. Podmienky sme vám 

opísali v dôvodovej správe. Ide o to, že mesto Brezno môže získať dotáciu vo výške 500-tisíc 

zo Slovenského futbalového zväzu. Návrh zmluvy o tejto dotácii so Slovenským futbalovým 

zväzom ste mali v materiáloch. Tam sa hovorí, že futbalový zväz mestu Breznu zabezpečí 

ihrisko v hodnote 500-tisíc, teda 568-tisíc. Z toho 500-tisíc bude dotácia. Na to, aby toto 

ihrisko mohlo byť vo vybranom priestore umiestnené, je potrebné upraviť terén. Voláme to 

tzv. spodná stavba, ktorú v súčasnej dobe pripravujeme do súťaže, aby teda sme vybrali 

zhotoviteľa, ktorý plochu pripraví. Predpokladáme, že táto spodná stavba by mala stáť okolo 

300 – 350-tisíc. Tak je stanovená predpokladaná hodnota zákazky. Takže ak sa, ak 

odsúhlasíme realizáciu tohto projektu, pristúpime k vyhláseniu verejného obstarávania na 

zhotoviteľa spodnej stavby. Následne bude podpísaná aj zmluvy so Slovenským futbalovým 
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zväzom a pristupujeme k realizácii. Teda najprv spodnej stavby, následne inštalácii 

futbalového ihriska. Takže návrh na uznesenie bol upravený. Pôvodne som vám dala vyššiu 

sumu na spolufinancovanie, pretože som vychádzala z rozpočtu projektanta.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

To je na základe tej dohody, čo sme sa bavili v pondelok. Pracovné.  

 

Mgr. Milada Medveďová, vedúca odboru riadenia projektov  

Áno, to sme rozobrali. Takže návrh na uznesenie bol upravený tak, že je tam uvedené, že MsZ 

schvaľuje z rozpočtu mesta výšku 350-tisíc eur. Predpokladáme, že po súťaži to môže byť aj 

menej, ale dali sme radšej viac, aby nebol problém potom s realizáciou.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna  

To nejdem rozoberať, ale bavili sme sa, že tie ponuky sme dostali aj nižšie, ale my musíme 

vychádzať z nejakého priemeru tých hodnôt, ktoré sme dostali a to je v podstate 

predpokladaná hodnota zákazky, s ktorou sa ide do súťaže. Tak sa to robí v podstate v rámci 

verejného obstarávanie. Takže je to len v zmysle toho, čo sme sa bavili. Dobre. Všetko. Ja len 

doplním, kolegyne, kolegovia, že v podstate ide o, lebo to ešte prízvukujem, ide o posledné 

dotácie, ktoré sa týkajú takýchto projektov. Bolo vybratých 10 projektov v rámci Slovenska, 

my sme posledný takýto projekt, ktorý má byť financovaný. Musí byť zrealizovaný najneskôr 

budúci rok, aj skolaudovaný aj zrealizovaný, takže naozaj, ak sa máme do toho zapojiť, tak 

samozrejme musí to byť rýchle. Čo viem, tak už ďalej takáto dotácia nebude poskytovaná. 

Tak mi to bolo prezentované pánom prezidentom futbalového zväzu. Je to vysoká dotácia. 

V podstate sme riešili to, že mali by sme ešte vykonať, to bol návrh pána poslanca Fašanga, 

verejnú diskusiu k tomu, ako bude toto ihrisko umiestnené v rámci priestoru na sídlisku 

v Mazorníkove s tým, že samozrejme tú verejnú diskusiu spravíme, nie je s tým problém. 

A kto bude mať záujem, tak sa samozrejme, môžete zúčastniť. Takže v tomto nevidím žiadny 

problém. Tiež som vám posielal niektorým v rámci tej komunikácie, ktorú máme, tak našli 

sme aj ihrisko, ktoré je vybudované oveľa bližšie a bližšie k bytovému domu, ako to, ktoré by 

sme mali realizovať my. Môžeme sa samozrejme potom opýtať na nejaké ohlasy. Týka sa 

o ihrisko v Košiciach, Mirko, čo si mi posielal, ktoré bolo tiež obdobné. To bolo 2017 alebo 

2018 realizované. Takže s týmto tiež nemám absolútne žiadny problém. Myslím si, že projekt 

je veľmi dobrý, keďže potenciál na sídlisku v Mazorníkove je, čo sa týka futbalu a určite sa 

bavíme dnes v rámci tej spolupráce, ktorú máme, či so Železiarňami Podbrezová alebo 

s futbalovým klubom Brezno, že tu bude behať možno 150 – 200 detí v predškolskom 

a školskom veku. Keďže mali by tu byť presunuté, ak sa takéto ihrisko zrealizuje, práve tieto 

žiacke kategórie detí v rámci ich tréningovej činnosti alebo zápasovej činnosti. 

A samozrejme, môže byť využívané aj v rámci ďalších projektov, s ktorými nám pomáha 

napr. pán poslanec Ambros, čo sa týka detí z marginalizovaných komunít, kde sa snažíme aj 

tieto intenzívne zapájať do športovej činnosti, čo považujeme za správne a samozrejme do 

budúcna ako možnosť pre tieto deti, venovať sa nejakej zmysluplnej športovej činnosti. Takže 

tá myšlienka ja myslím dobrá, zjavná. Ide, treba povedať, o špičku v rámci takýchto ihrísk, 

v rámci svetového meradla, nielen slovenského. A samozrejme, ja by som bol veľmi rád, keby 

sme tento projekt podporili. A v tejto časti treba povedať, že budeme budovať ešte jasle, 

budeme budovať bytový dom, čiže malo by sa to dopĺňať v rámci nejakej vybavenosti sídliska 

Mazorníkovo a tie podmienky na šport zase len v rámci nášho mesta zlepšíme. Dobre. 
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Z mojej strany všetko. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, otváram rozpravu. Ako prvý do 

rozpravy pán poslanec Barančok, nech sa páči.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec 

Ja by som sa chcel spýtať, keby mohol niekto vysvetliť, čo znamená ten hrubý modrý pás, 

ktorý je k tým bytovým domov, lebo nemám tu vysvetlivky k tej mapke. Ak by to mohol pán 

Bánik tam dať. V materiáloch. Tá vizualizácie s tou fotografiou, ktorá tam je, že kde to bude 

umiestnené a kde to bude zhruba zasahovať.  

 

Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ TS Brezno 

Ten hrubý modrý pás, ak môžem, je to projektantom navrhnutý oporný múr, keďže musíme to 

ihrisko súčasné trošku rozšíriť smerom k bytovým domom. Čiže to je oporný múr, ktorý tam 

musí byť vybudovaný.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec 

Ak tomu rozumiem, to je vlastne svahovitý terén, čiže to bude akože nejak navezená zemina, 

aby to bolo v rovine, áno?  

 

Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ TS Brezno 

Áno.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec 

A ešte to sa rovno spýtam. To ihrisko detské, to sa bude posúvať tým pádom?  

 

Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ TS Brezno 

Do toho to nebude zasahovať.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

To tam ostane zachované. Ono to ide v podstate ako keby na hranu toho areálu, ale on je 

lomený, však ty Mazorník dobre poznáš. On je lomený smerom okolo toho svahu, takže 

v podstate bude sa to musieť zarovnávať a vysvahovať, aby to bolo v určitej výške v rámci 

toho terénu, lebo to ihrisko je naozaj veľké. Takže takto by to malo byť.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec 

Dobre, a posledná doplňujúca. Počíta sa už aj s vybudovaním chodníka? Lebo doteraz tam 

vždy bola len v podstate vychodený chodník, ten prepoj medzi tým činžiakom a základnou 

školou. Ako vidíme ten modrý pás.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Áno. My tam máme naprojektovaný chodník.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec 

Čiže počíta sa s tým.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ten projekt je hotový a je povolený. Je to v podstate projekt, ktorý keď si odsúhlasíme, tak 

môžeme realizovať. Pán poslanec Struhár, nech sa páči.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Tiež by som sa chcel spýtať na ten projekt. V podstate obvodový múr tam je vyznačený, ale 

keď sa pozerám na situáciu pdf, čo máme tiež v dokumente, 1.0 situácia pdf, tam tam 

v podstate to vyzerá ako keby práve na tej strane, kde je ten modrý pás, by mala byť nejaká 

tribúna alebo niečo. Je to tak? Bude tam tribúna?  

 

Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ TS Brezno 

Áno, bude tam tribúna podobná ako je na atletickej dráhe. Že ten svah, ktorý ide smerom 

k jasliam bude využitý na tribúnu.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Ok, keď sa pozriem teda. Ako ide mi o tú realizáciu toho projektu. Ja všeobecne nie som proti 

tomu, aby sa to ihrisko vyskladalo, len si dajme pozor na niektoré veci, pretože ak tam bude 

tribúna vystavaná do určitej výšky, tak sa bojím toho, že nebude problém z toho rohu vpravo 

preskočiť na balkón. Nebolo povedané, že to modré. Na balkón toho činžiaku. Čiže treba tam 

naozaj citlivo tú tribúnu uložiť. Ďalšia otázka je, že tým, že to ihrisko postavíme, tak ľavý 

dolný roh toho ihriska bude blízko cesty, je tam obrovský svahovitý terén. Tam bude veľká 

podľa mňa úprava, nakoľko ten svah je tam.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

To je v projekte.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Je to v projekte, fajn. A ďalšia otázka, tým pádom my zväčšíme aj plochu areálu ZŠ, 

predpokladám.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Sčasti áno. Preto vravím, že budeme zarovnávať v rámci toho rohu, keď si predstavíš, však ty 

to tiež poznáš. Takže áno, takže určite áno.  

 

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Dobre. Buďme, prosím vás, pri tej tribúne na tej hornej strane naozaj opatrný pri tom, ako 

ďaleko ju umiestnime od toho paneláku a do akej výšky.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ale tá tribúna je na druhej strane. Ona je od toho parkoviska, ktoré máme. Nie od panelákov.  

 

Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ TS Brezno 

Modrý pás je oporný múr a tribúna bude teraz naľavo dole.  
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Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

V poriadku. To som vide v tom ďalšom projekte. Ja som sa bál, že tribúna bude aj tu. A ten 

oporný múr bude asi do akej výšky?  

 

Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ TS Brezno 

Ako je súčasná, čiže ako som ja vo výške, lebo človek keď ide po tom vyšliapanom chodníku, 

tak vidí na to ihrisko.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Do dvoch metrov to vychádza.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Mne ide hlavne o ten pravý horný roh, lebo je naozaj veľmi blízko toho paneláku, aby tam 

nedošlo k nejakým.  

 

Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ TS Brezno 

Chcem povedať, že tou modrou farbou je to prehnané. V skutočnosti to nebude tak blízko 

paneláku. To nám ani neumožňuje, aby to tak blízko bolo.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

O to mi išlo, ďakujem veľmi pekne.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Napr. tú dispozíciu, ktorú som vám posielal z tých Košíc, tak tá je oveľa horšie orientovaná, 

lebo tam je po celej dĺžke ihriska, to ihrisko natlačené k paneláku. Čiže táto dispozícia je 

oveľa šetrnejšia ako napr. to, čo som vám poslal, to sa nedá porovnávať viac-menej. Tam 

jedine ten roh. Takže nech sa páči.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Ešte ja mám otázku. Že čo v prípade, že dajú nám dotáciu 500-tisíc a my prekročíme hranicu 

350-tisíc euro? Ako budeme potom postupovať? Necháme rozostavanú stavbu alebo čo?  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

My nepredpokladáme, že prekročíme tú hranicu 350-tisíc. To nie je rekonštrukcia nejakej 

starej budovy, kde ti spadne stena, s ktorou v projekte počítaš, ako poviem, s nosnou, čo sa 

nám pri posledných 40 – 50-ročných budovách stalo. Takže pri týchto zemných prácach to 

vôbec nepredpokladáme takéto problémy.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Prečo táto otázka padla. Ide o to, že som komunikoval aj s inými mestami, ktoré mali takúto 

možnosť v minulosti a tie výšky sa im, teda tie limity sa im trošku navýšili a ide o to, aby sme 

si.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Áno, oni sa im navýšili, ale cez projekty. Lebo aj my sme počítali na Brezenskej, že sa 

zmestíme do 500-tisíc a projekt nám vyšiel na 1,2 milióna, lebo tiež sa tam mali robiť oporné 
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múry a podobne. A vtedy sme povedali, že do tej realizácie určite nejdeme, lebo dotáciu, 

ktorú nám bol ochotný schváliť futbalový zväz, bola vo výške 150-tisíc euro. Takže tam ten 

doplatok by bol úplne iný. Potom sa naskytla možnosť, že dostaneme 500-tisíc euro a to je už 

úplne niečo iné ako 150 v rámci aj takéhoto veľkého projektu. Ale samozrejme, tak ako som 

vám ja povedal, ja sa budem snažiť nájsť ešte ďalšie externé zdroje na toto a tak, aby mesto 

tento projekt stál čo najmenej. Toho sa budem držať. Pani poslankyňa Štugnerová, nech sa 

páči.  

 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA, poslankyňa 

Ďakujem za slovo. Ja som určite za to, aby prebehla tá verejná diskusia, ako to bolo tu 

spomínané, aby zase potom sme nemuseli nejaké petície riešiť alebo tak s občanmi. Ale 

chcela som sa spýtať, vzhľadom k tomu, že to bude dosť veľká rozloha, že aké sú asi 

predpokladané náklady na údržbu toho ihriska? A ďalej, ako bude doriešené parkovanie, ak 

bude nejaká väčšia akcia, či bude dostatok parkovacích miest, keď aj rátame to 

novovytvorené parkovisko, ktoré tam vlastne je z tej bočnej strany. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Áno. V podstate údržbu preberala aj komisia verejného poriadku, lebo sa pýtali Železiarne 

Podbrezová, ktoré má obdobné ihrisko na Skalici. Tam v podstate ešte sami niektorí, ktorí ste 

v tej komisii spomínali, sumu 20-tisíc euro. Ja si myslím, že by to mohlo byť možno aj menej. 

Treba povedať, že my máme techniku a máme vlastných zamestnancov na TS, kde Železiarne 

veľa takýchto služieb riešia externe alebo v podstate navyše toho svojho portfólia údržby 

objektov, ktoré spravujú. A čo sa týka parkoviska, tam, ale treba dodať, že aj to ihrisko si 

dokáže zarobiť, lebo tie ihriská sú zaujímavé, tieto umelky, lebo všetky mužstvá, ktoré majú 

nejakú tréningovú prípravu alebo prípravné zápasy, tak hrávajú na týchto umelkách v čase, 

keď sa nedá hrať na riadnych ihriskách. Tam je poplatok za hodinu okolo 100 – 120 euro. Tak 

nejako. 105 euro, keď hovorím o podobnom ihrisku v regióne. A je vyťažené dosť, čo viem. 

Ako nebolo jednoduché sa naň v tom čase, o ktorom hovorím, dostať. Čo sa týka parkovania, 

máme tu si myslím dostatok parkovacích plôch a máme tu veľké parkovacie možnosti hlavne 

na tom novom parkovisku, ktoré je. Tam je 72 parkovacích miest. Sú tam parkovacie miesta 

vnútrobloku, ale ja sa znovu vrátim k tomu, čo som hovoril, že toto ihrisko bude slúžiť hlavne 

na tréningový proces, čiže tu sa nepočíta s nejakými do budúcna hlavnými majstrovskými 

zápasmi mužov, lebo ani tá tribúna nebude uspôsobená na to, že by tam mohlo byť 1 000 – 

1 500 ľudí. Čiže to bude naozaj v nevyhnutnom prípade vtedy, keď napr. sú nevhodné 

klimatické podmienky a pod. Ale to je individuálne a neni to pravidlom. Ale myslím si, že 

s týmto ako tam je minimálny problém. Ďalej pán poslanec Ambros, nech sa páči.  

 

Mgr. Pavel Ambros, poslanec 

Ďakujem za slovo. O tom využití sme sa bavili na tej porade, takže k tomu by som sa nerád 

vracal, ale chcem sa len spýtať, to, čo pani Štugnerová, tak isto, že tá údržba, koľko teda to 

bude nákladovo? Tiež sa chcem spýtať, že ten tréningový proces momentálne vieme, že 

tréningový proces prebieha na hlavnom ihrisku trávnatom, čo sa týka Podbrezovej. Či aj 

o tomto ste sa nejakým spôsobom bavili, že ako by to potom bolo, lebo to tiež neni nejaký 

ideálny stav. Ďalšia vec, čo sa týka šatní resp. nejakých sociálnych zariadení, sme sa 

rozprávali o tom, že je to momentálne naplánované tak, že by využívali v škole, čo tiež si 

myslím, že neni nejaký ideálny stav, že ak sa s tým počíta do budúcnosti. Tak isto, čo sa týka 
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osvetlenia, ktoré bude iba príprava, že či sa počíta do budúcnosti s dobudovaním, aby teda to 

ihrisko bolo čo najviac využívané. A to je vlastne všetko, čo som sa chcel spýtať.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. O údržbe som hovoril, tak to asi nemusím, to som spomínal. Aj približné náklady. 

Čo sa týka šatní, v šatniach, tam je na Mazorníku úplne iná kapacita ako v dvojke. To sme sa 

bavili aj na tom pracovnom stretnutí. A zase viete veľmi dobre, aký máme počet na 

Pionierskej 2 a aký máme počet na Mazorníku a keďže sa jedná o poobedné hodiny, tak ja si 

nemyslím, že toto by mal byť nejaký problém a to nehovorím o tom, že sme rozoberali aj tu 

v rámci pracovného sedenia, že jednoducho tu je možné dobudovať ďalšie šatne, ak by to 

bolo potrebné. Je tu možné dobudovať ďalšie šatne, lebo sú tam minimálne dve veľké 

miestnosti, o ktorých viem, pretože sme sa s nimi zaoberali v rámci iného projektu, ktoré by 

bolo možné prerobiť na vybavenosť, teda šatne, sociálne zariadenia, ktoré by tam boli 

potrebné. Čiže v tomto nevidím absolútne žiadny problém. A čo sa týka osvetlenia, tam 

v rámci realizácie tohto ihriska bude spravená príprava a samozrejme, počíta sa do budúcna aj 

s tým, keď bude na to dostatok finančných prostriedkov, že sa dobuduje aj verejné osvetlenie, 

ktoré tam má byť. My sme to z tohto rozpočtu dali v podstate von samozrejme s tým, že 

príprava sa celá spraví, aby sme nenavyšovali v tomto období nejakým spôsobom tie náklady 

na to ihrisko. Ale keď sa rozhodneme, že ho tam chceme a treba a budeme vidieť, že to 

ihrisko je využívané tak, že nás to všetkých teší a chceme ho ešte viac zhodnotiť, tak sa to 

osvetlenie dobuduje, lebo príprava bude spravená. To je v rámci toho rozpočtu, s ktorým 

počítame pri tej prvotnej realizácii. Takže toto áno a ešte si sa pýtal. A čo sa týka ihrísk 

v Podbrezovej, to neviem, či som vám spomínal v pondelok alebo nespomínal. My sme 

v rokovaniach. Podbrezová má do roku 2026 zmluvu s nami na obidve ihriská, teda aj na 

ihrisko na Brezenskej aj na ihrisko na hlavnom štadióne. Tieto zmluvy ale chceme otvoriť 

a chceme v podstate, aby mesto Brezno prevzalo aj jedno aj druhé ihrisko v rámci svojich 

možností. My tam nejaké enormné náklady až tak nepočítame. Samozrejme, počítame s tým, 

aj sa o tom bavíme reálne, s predstaviteľmi Železiarne Podbrezová, že to bude v rámci nejakej 

samozrejme odplaty, ak budú tieto ihriská využívané Železiarňami Podbrezová. My si 

myslím, že to vieme zvládnuť. Hovorím, máme techniku, máme dostatok zamestnancov, ktorí 

sa vedia tomu venovať. A samozrejme očakávame aj nejaké príjmy z toho, aby to zarobilo 

aspoň na tú údržbu. Takže rozmýšľame takto a myslíme, že to by bol aj najlepší model pre 

nás, keby sme to mali do budúcna vo vlastných rukách. Takže tá dispozícia bude na nás 

potom s tými ihriskami, lebo to si chcel asi počuť. Takže rokujeme momentálne o tom a je to 

reálne. Pán poslanec Palovčík, nech sa páči.  

 

Milan Palovčík, poslanec 

Ďakujem. Ja by som sa chcel spýtať, aký máme čas na tú verejnú diskusiu, ako nám to tlačí, 

dokedy sa musíme vyjadriť? To by ma zaujímalo. Parkovisko sme prešli, čiastočne 

odpovedané. Údržba tiež, i keď sme na komisii preberali a z Podbrezovej tam bol člen 

komisie. Dosť náročná údržba. WC sme spomínali. Občerstvenie dáke pre tých ľudí tam ma 

zaujíma. A potom ma zaujíma, či to nebude obťažovať tých obyvateľov na tom sídlisku 

čiastočne. Zatiaľ ďakujem pekne.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Tak ja som na väčšinu otázok, čo hovoríš, odpovedal. Čo sa týka občerstvenia, lebo 

na to sa ešte nikto nepýtal, tak ja nevidím na to dôvod, aby sme tam my zabezpečili nejaké 

občerstvenie. Keďže vravím, že to ihrisko je v prvom rade tréningové, tak neviem, kde na 

tréningovom ihrisku majú zabezpečené občerstvenie a máme tam zabezpečiť vodu, šatne 

a toalety, takže to tam zabezpečené bude a to je primárna vec. Samozrejme, ak ja neviem, to 

bude tak zaujímavé pre toľko ľudí, že by tam nejaké občerstvenie malo byť, tak nech ho tam 

za úhradu niekto zrealizuje. Ako to je môj názor. A čo sa týka obťažovania ľudí, tak 

samozrejme, vravím, nemám absolútne žiadny problém, aby prebehla tá verejná diskusia čím 

skôr. Takže naťahovať to nemám prečo. Nech prebehne verejná diskusia čím skôr a ja si 

nemyslím, že takéto ihrisko malo byť nejakým zásadným spôsobom obťažovať ľudí. My keď 

sme, ja som to dával aj v pondelok ako príklad, zrealizovali ihrisko na Mazorníku a mali sme 

tam mantinely, tie sťažnosti sme mali časté. Pretože tie deti s tou loptou búchali do tých 

mantinelov a naozaj sa to ozývalo. Sám som bol toho svedkom a bolo to, poviem, nepríjemné, 

ale tu sa bavíme úplne o niečom inšom, pretože tu samozrejme žiadne mantinely nebudú 

a tým pádom sa bavíme o deťoch, ktoré behajú po tráve a poviem, v závere tréningu kopajú 

do lopty. Takže ja ako toto nevidím ako zásadný problém. A treba povedať, že je to v určitom 

čase, lebo my sa nebavíme, že tu ide niekto trieskať alebo kopať do lopty o 11 v noci alebo 

o 10 večer. Takže z tohto pohľadu ja naozaj toto nevidím ako nejaký zásadný problém. 

A naopak, ja budem skôr rád, že tie deti sú vonku a hrajú futbal a venujú sa nejakej športovej 

činnosti, čo všetci poviem, by sme mali nejakým spôsobom vnímať aspoň do určitej miery 

pozitívne, keďže stále rozoberáme to a všetky generácie to rozoberajú, že dnešné deti sedia 

len doma a pozerajú do počítača. Tak tu majú príležitosť behať po 100 metrovom ihrisku 

hore-dole, mať nejaké naozaj dobré športové návyky pod profesionálnymi trénermi a verím, 

že aj tu vyrastú dobrí hráči. Ale nie je to len o tomto, lebo ja sa na to pozerám skôr na to tak, 

že ten šport tým deťom dáva disciplínu, dáva im návyky, ktoré si odnesú do neskoršieho 

života a sú to veľmi dobré návyky. Takže tí, ktorí robili aktívne šport, tak vedia, o čom 

hovorím a práve toto je cieľom, aby tie deti, a to je v nadväznosti aj na to, čo sme tu dnes síce 

iba raz spomenuli, ale aj tie deti z marginalizovaných komunít, ktorým sa napr. pán poslanec 

venuje. Tak toto ja vnímam pozitívne, vo vzťahu k všetkým deťom. Takže tak. Takže vravím, 

prebehne diskusia, uvidíme, ak by boli naozaj nejaké zásadné a vecné pripomienky, budeme 

ich riešiť. A ak si ale pozriete tú dispozíciu ihriska, tak ono naozaj zboku z toho jedného boku 

to nejak výraznejšie je priblížené len k tomu jednému paneláku a to sa bavíme o rohu ihriska. 

Takže nie je to zďaleka to, čo som vám dnes alebo včera posielal. Pán poslanec Ianecsko, 

nech sa páči.  

 

MUDr. Štefan Arin Ianecsko, poslanec 

Ďakujem za slovo. Ja len chcem nadviazať vlastne aj na to, čo bolo povedané, viac-menej, čo 

už bolo skoro odpovedané. Bavili sme sa na komisii pre rozvoj o udržiavaní toho ihriska aj 

o tých nákladoch, ktoré sú. Netreba na to zabúdať, je tam 10 rokov udržateľnosť toho ihriska, 

že teda dá sa povedať, že ani sa nedá predpokladať výška tých nákladov. A druhá vec, čo 

hovoril aj tu predrečník, pán poslanec Ambros, že či naozaj s tou Podbrezovou by sa nedali tie 

zmluvy alebo nejak baviť sa o tom, resp. tú spoluprácu nejak v tom, hlavne čo sa týka toho 

futbalu, otvoriť a urobiť takú zdravú rivalitu medzi Breznom a Podbrezovou možno. A tak 

isto aj tú spoluprácu, že naozaj by skôr sme vychádzali v ústrety jedny druhým, aby sa 

spolupracovalo, aby boli využiteľné aj Brezno tie ihriská a samozrejme Podbrezovou, keď to 
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potrebujú. A výška tých nákladov, čo sa týka mesta alebo zo zdrojov mesta údajne na 

pracovnom som nebol, že sú nižšie ako tých 488-tisíc.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Tak preto meníme to uznesenie. To sa mení. To sme povedali. Ako poviem, my 

s Podbrezovou sme konečne začali dobrú spoluprácu ohľadom futbalu 3 roky dozadu. Nie 

dnes, 3 roky dozadu. Tá spolupráca sa rozvíja, treba povedať. Má rastúcu tendenciu v tom, že 

jednoducho aj my máme záujem na tom, aby naše breznianske deti hrali futbal ďalej, nielen 

v meste, ale samozrejme aj v rámci regiónu a týmto v podstate, touto spoluprácou len ten 

región, lebo nehovorím len o Brezne, robíme futbalovejším. Tie podmienky u nás vytvárame 

z roka na rok lepšie, čo vníma veľmi pozitívne aj športový klub v Podbrezovej a samozrejme 

ja sa osobne pozerám na to tak, a verím, že aj vy budete mať obdobný pohľad, tie deti, ktoré 

dnes sú napr. na Pionierskej 2, tie športové triedy, to sú prevažne naše deti. To sú deti 

z Brezna, ktoré hrávajú síce za dnes Železiarne Podbrezová, ale verím, že za pár rokov za 

Brezno, ktoré jednoducho majú kvalitný tréning, špičkových trénerov, špičkové športové 

programy a majú šancu proste v tom futbale uspieť do budúcna. Ale hovorím, primárne mňa 

toto až tak, poviem, netrápi. Mňa zaujíma to, že tie deti sa niečomu venujú, že dostávajú 

výborné návyky, sú tu lepšie podmienky aj pre rodiny s malými deťmi do budúcna a toto by 

malo byť takou prvou motiváciou našou. A samozrejme, tie podmienky chceme upraviť. To, 

na čo sa pýtaš, aby som ti konkrétne odpovedal a práve to je to, že oni majú zmluvu, ktorá 

poviem, bez dohody je nevypovedateľná do roku 2026. My sa dnes reálne bavíme o tom, že 

tento rok tieto zmluvné vzťahy ukončíme a v podstate prevezmeme aj jedno aj druhé ihrisko 

pod správu nášho mesta. My s tými ihriskami podľa tých zmlúv máme tak či tak spojené 

náklady. To je veľmi dôležité povedať, lebo takto tie zmluvy boli postavené. Ja som pri tých 

rokovaniach, ani vy, predpokladám, neboli. Ale to je jedno. To je proste pre mňa história, 

minulosť. Dnes chceme nastaviť inak tie vzťahy a myslím, že nastavujeme to tak aj 

v spolupráci s futbalovým klubom, aby tá spolupráca bola vzájomne výhodná v rámci futbalu 

v Brezne. A my chceme dostať tento šport na úroveň samozrejme v prvom rade takú, že bude 

pre verejnosť prospešný. Že jednoducho tí ľudia budú chodiť sa pozerať na futbalistov 

breznianskych a v Brezne, lebo tak by to ľudia chceli a tak robíme, aby to tak bolo. A neviem, 

či si sa ešte niečo pýtal. No vidíš, a ty zabezpečíš lekárov, takže sa to bude len dopĺňať. Pani 

poslankyňa Skačanová, nech sa páči.  

 

Mgr. Eva Skačanová, poslankyňa 

Mám niekoľko ešte otázok. Bude môcť ihrisko využívať aj škola v rámci svojho 

vyučovacieho procesu?  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna  

Samozrejme.  

 

Mgr. Eva Skačanová, poslankyňa 

Dobre. Ďakujem. Koľko asi metrov, teda aká je tá vzdialenosť ihriska od toho obytného 

domu, od rohu obytného domu? Či budú v rámci tých úprav, ktoré bude realizovať mesto, 

upravené aj chodníky. Teda narážam na ten vstup do materskej školy, lebo predpokladám, že 

to nejako bude možno aj znehodnotené tými úpravami. Či bude ten areál v rámci areálu školy 

oplotený alebo to bude prosto jeden komplex a nebude to nejako delené. A potom hovoril si, 
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pán primátor, že tu nebudú zápasy. Ale v rámci tých mládežníckych súťaží alebo tých 

detských súťaží, ani také zápasy, tie detské sa tam nebudú odohrávať? Ďakujem, všetko.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Čo sa týka vzdialenosti od rohu, Lukáš, prosím ťa, vieš mi povedať?  

 

Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ TS Brezno 

Bude to nejakých 15 metrov. Ale to bude roh ihriska. Ešte chcem dopovedať. Ale samotné 

ihrisko, okolo ihriska bude metrový chodník, také sú požiadavky od Slovenského futbalového 

zväzu a tým narážame na tú údržbu, ktorá tu bola spomenutá. Ihrisko v Skalici nemá plochu, 

kde môže vyvážať sneh. Všetok sneh ide do Hrona, aj s tým granulátom. My tu budeme mať 

vytvorenú plochu, kde ten sneh vyvezieme, roztopí sa, granulát ide naspäť. To isté máme prax 

z ihriska na Pionierskej 2, Pionierska 4, čo je nová atletická dráha, ako sme cez zimu 

pluhovali na tartan, na jar sme ten granulát vrátili naspäť. Čiže to, čo Podbrezová 

argumentovala, že majú veľké náklady na dopĺňanie granulátu, u nás to odpadá.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Preto vravím, že tie náklady sú relatívne pre nás. Dobre. Čo sa týka toho chodníka. Nemyslím 

si, že by mal byť nejakým spôsobom znehodnotený, pretože tam je dostatok priestoru na 

príjazd techniky, nech sa páči.  

 

Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ TS Brezno 

Keď sme to riešili s projektantom, takže stavba bude prebiehať, ako bola tá lávka smerom od 

toho parkoviska. Čo sa týka aj terénnych aj takýchto vecí. Čiže areál školy nebude nijako 

zasiahnutý, lebo tá výška tam zostáva a oplotenie bude skoro ako jestvujúce, čiže to bude 

areál školy. Poviem, nebude ihrisková škola, ale bude jeden veľký areál.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna   

A samozrejme so školou ešte, čo si sa pýtala, tam sme si to prešli s pánom riaditeľom. Tam 

absolútne žiadny problém, čo sa užívania areálu týka, čo sa týka užívania areálu školou, tam 

nie je žiadny problém. Primárne samozrejme bude slúžiť na vyučovacie procesy 

a samozrejme potom na tréningové, aby bolo využité to ihrisko. Ale primárne musí byť škola. 

To je podmienka. A ešte si sa pýtala na zápasy. Čo sa týka zápasov, tak samozrejme, že 

nejaké majstrovské zápasy tam budú mať deti, hlavne v čase, keď nebude možné hrať na tých 

ihriskách, ktoré máme. Čiže bavíme sa hlavne o ihrisku na Brezenskej. Ak je rozmočené, tak 

sa hrá na umelej tráve. Ak nie je rozmočené, tak primárne sa hrá vždy na riadnej tráve, lebo to 

je v podstate aj taká poviem, zaužívaná prax v rámci majstrovských zápasov. Trénuje sa skôr 

na tej umelej, pretože sa neničí to hlavné ihrisko, to je vždy to, ktoré nie je s umelým 

trávnikom a preto hovorím, že bude slúžiť hlavne tréningovému procesu, o čom som 

presvedčený. Takže takto. Pán poslanec Hašan, nech sa páči.  

 

Ing. Milan Hašan, poslanec 

Ďakujem pekne. V prvom rade, kým sa pustíme do schvaľovania alebo rozhodovania o stavbe 

tohto ihriska, tak tá verejná mienka by mala prebehnúť a mala by prebehnúť hlavne u tých 

občanov, čo tam poblízko bývajú, ale aj celého sídliska hore. Tu v Brezne sa to nemusí robiť. 

To je jedna vec. Druhá vec, ako sa hovorí, prikrývajme sa takou perinou, na akú máme, 
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pretože tu už x projektov, ktoré sa mali stavať, tak sa jednoducho zastavili. Ďalšia vec. Šatne. 

Keďže ako bývalý aktívny futbalista od žiakov po mužov, viem, že každé ihrisko, či je to iba 

tréningové, to je jedno, tak šatne musí mať. Preobliekať sa, sprchovať atď. v škole, ja si 

myslím, a hlavne doobedu, keď sa tam budú robiť nejaké tréningové procesy alebo niečo také, 

dospelí ľudia, ale aj iné mužstvá, pretože ten tréningový štadión, zrejme bude, keď sa má 

zarábať na ňom, aj pre iné mužstvá, tak to bude určite vyrušovať žiakov. Náklady na šatne, 

čiže tam musí byť teplá voda atď., neviem, kto bude znášať. Či to budú platiť potom 

jednotlivé mužstvá a ako sa to bude financovať. A ešte jednu vec som mal takú dôležitú. Že 

kto z týchto mužstiev, keď budú mať tam tréningové procesy, či tam bude urobená s ním 

riadna zmluva alebo bude to na dohode alebo jednoducho bude to len tak bežné. Zatiaľ 

všetko, ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre. Čo sa týka šatní, tak ja som sa už k tomu vyjadril, že je tam dostatočná kapacita. Tie 

deti tam trénujú aj teraz a sú v tých šatniach, o ktorých sa bavíme. Tak nerozumiem, ale 

v podstate tie deti tam trénujú tak či tak, lebo je tam momentálne asi 40 detí, ktoré tam 

aktívne trénujú, čo len ja viem. Čo sa týka zmlúv, tak samozrejme nejaký zmluvný vzťah 

vytvorený bude. A ešte na čo si sa pýtal, prosím ťa? Však som povedal, že prebehne diskusia. 

Tak pozrite, buď sa to schváli alebo sa to neschváli a nebude dotácia žiadna. Dnes nám dávajú 

500-tisíc, keď ich nevyužijete, tak ich nevyužijete. Ihrisko nebude, vybavené. Takže ako, ja 

už neviem, čo mám k tomu. Ja som rok chodil na futbalový zväz, aby nám tú dotáciu dali. 

Takže keď nie, tak nie. Jednoducho treba povedať, nechceme 500-tisíc. Neviem ešte čo si 

spomínal, či my máme nejaký projekt zastavený v Brezne. My nemáme žiadny projekt 

zastavený. Tak neviem, ako, na čo si narážal. Povedal si, že už kopec projektov sa zastavilo. 

Zastavilo si použil pojem a žiadny projekt sa nezastavil. Zastavená môže byť jedine časť 

nejaká stavba a to je z toho dôvodu, že riadiaci orgán kontroluje podklady a žiadosti o zmenu, 

to je všetko. Ale nie je to problém ani finančný, ani že by firma odišla, ani nič podobné. Je to 

administratívny problém, ktorý má v prvom rade ministerstvo, nie my. Že nedokážu za 30 dní 

odpovedať, ale odpovedajú 3 mesiace. To je problém. S faktickou pán poslanec Tokár, nech 

sa páči.  

 

Jozef Tokár, poslanec 

Ďakujem za slovo. Ja plne podporujem poslanca, pána Hašana, pretože v dnešnej dobe, kedy 

je corona kríza a proste situácia je taká, aká je, 300, 400-tisíc je u mňa dosť veľký peniaz. 

Máme dve ihriská, ja si myslím, aj Podbrezová, ak sa im nebude dáko ekonomicky dariť, 

neviem, čo bude s futbalom, takže môže sa v priebehu roka veľmi veľa zmeniť a je to náročná 

situácia. A tento rok je to dosť veľa peňazí. Tie technické možnosti sú také, aké sú. Naozaj to 

prezliekanie a podobne. Čiže ja mám problém zahlasovať za tento návrh, ďakujem. Nebudem 

zdržovať.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre. Ďakujem. Pán poslanec Baran, nech sa páči.  

 

Ing. Miroslav Baran, poslanec 

Ďakujem za slovo. Ja by som sa chcel vyjadriť aj z pozície futbalu. Momentálne fungujem 

v K Brezno približne 3,5 roka. Už teraz máme približne tých 50 – 60 detí a to nerátam 
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spoluprácu s Paľkom Ambrosom, ktorú sme začali v septembri minulého roka, kde je kopec 

jeho zverencov sa možno pohybuje v rozpätí 30 – 40 – 50 detí. To neviem, koľko ich 

nakoniec bude, lebo buď on alebo ešte jeden tréner chodievajú a to sa nedá počtovo zvládnuť. 

Kebyže je väčší personál, verím tomu, že tam sa hýbeme v oveľa iných číslach. Od augusta 

pripravujeme v Brezne prípravku žiakov, dorastencov, čiže znova sa hýbeme len 

v breznianskom futbale cez 100 detí. Keď prirátame podbrezovských futbalistov od kategórie 

U6 od predškolského veku až po poviem, kategóriu 19, lebo tam je každý ročník musí mať 

svoje mužstvo, tak hovoríme okolo 400 – 500 deťoch. Takže aspoň takto z pohľadu počtu 

detí. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre. Ďakujem. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Žiadam návrhovú 

komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Súhlasí 

 

1/ s uzatvorením Zmluvy o spolupráci pri realizácii výstavby tréningového 

futbalového ihriska s umelou trávou v Brezne medzi Slovenským futbalovým 

zväzom a Technickými službami Brezno 

2/ s vybudovaním futbalového ihriska s umelou trávou v Brezne  

 

II/ Schvaľuje 

 

1/ zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami stanovenými 

Slovenským futbalovým zväzom ako poskytovateľom dotácie na realizáciu 

projektu; 

2/ zabezpečenie finančných prostriedkov na financovanie realizovaného projektu 

z rozpočtu mesta Brezna vo výške 350.000,00 EUR 

Hlasovanie: Z 19 prítomných 13 ZA. ZDRŽALI SA 6. Konštatujem, že návrh bol 

schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 109/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

 

K bodu 17.3 
Návrh na poskytnutie dotácií pre účely kultúry v roku 2020     

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Predkladám ja, spracoval odbor ekonomiky a financovania MsÚ Brezno zastúpený vedúcou. 

Krátko vás poprosím.  
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Ing. Ružena Šefranková, vedúca odboru ekonomiky a financovania 

V podstate predkladáme na základe VZN a tohto uznesenia komisii pre kultúru návrh na 

schválenie dotácie pre oblasť kultúry pre jednotlivé súbory pre rok 2020.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre. Ďakujem pekne, otváram diskusiu. poprosím za komisiu predsedu, nech sa páči. Ak by 

priblížil.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec 

(nezr.) predposlednej porady sme sa dohodli, že zhruba 20% tých zdrojov prerozdelíme, ktoré 

boli určené na tento rok. My sme si prezvonili alebo kontaktovali naše kultúrne telesá, resp. 

týchto žiadateľov, ktoré podujatia neuskutočnili a ktoré neuskutočnia v súvislosti s Covidom. 

Čiže my sme aktualizovali tieto žiadosti, len tu chcem upozorniť vedenie mesta, Horehronské 

múzeum pripravilo zaujímavý projekt Zhotovenie autorských návrhov kresieb. Budú to 

omaľovávanky a s napr. budovami mesta. Neviem, zvonica, atď. Oni to zadajú nejakému 

človekovi, ktorý to celé vždy nakreslí a tieto omaľovánky budú aj výborný prezent do 

budúcnosti aj pre mesto. Oni povedali, že môžu odovzdať ten manuál toho celého, aby ste si 

vy dotlačili nejaké kusy napr. pre našich škôlkarov alebo pre našich žiakov prvého stupňa, 

keď dostávajú nejakú žiacku knižku, pretože je to tiež vzťah budovania tých detí už k mestu. 

Čiže budú tam nejaké symboly mesta, neviem zvonica, radnica, atď.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

To je to, čo sme mali? Lebo my sme už mali tieto omaľovánky a sme ich rozdali. Preto sa 

pýtam, či je to to isté, lebo my máme všetky dominanty v rámci mesta sú v omaľovánke.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec 

Aha, túto informáciu sme na komisii napr. nemali. A Horehronské múzeum pripravilo tým 

pádom zjavne totožný projekt.  

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Tak to pôjdem pozrieť, lebo neviem. Ako myšlienka je určite pozitívna, takže len sa 

dohodneme s múzeom.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec 

Poprosím ťa, lebo túto informáciu sme nedostali. Mne sa ten projekt naozaj páčil a v podstate, 

ak máte nejaké otázky, rád ich zodpoviem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre, ďakujem pekne. Otváram rozpravu. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do 

rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/  s c h v a ľ u j e    

     poskytnutie dotácií na rok 2020 pre účely kultúry nasledovne: 

 
1. Divadelný súbor Jána Chalupku Brezno    2 500,00 EUR 

    - účelovo určené na :  

     1. projekt: „XVI. ročník inšpiratívneho festivalu  

                       Divadelná Chalupka 2020“     1 000,00 EUR 

          - na prenájom priestorov, ubytovanie a dopravné 

    2.  projekt: „Činnosť DSJCH mesta Brezno a ŠM pri DSJCH“          1 500,00 EUR 

          - na náklady pre účastníkov, prenájom priestorov, ubytovanie, dopravné, propagáciu,  

            ceny-diplomy a TOZ 

 

 

2.  Horehronské múzeum v Brezne         270,00 EUR 

     - účelovo určené na: 

        projekt: „Zhotovenie     autorských      návrhov     (kresieb)     –     predlôh      pre    tlač  

          Omaľovánky“           270,00 EUR 

  

       

3. Miestny odbor Matice slovenskej Brezno       250,00 EUR 

    - účelovo určené na:  

      projekt : „ Tvorím, teda som“                                                    250,00 EUR 

     - na prenájom  priestorov, dopravné, propagáciu, TOZ a ostatné náklady súvisiace 

       s vyhotovením pamätnej tabule a jej inštaláciou   

 

4. Dychový orchester mesta Brezno               1 520,00 EUR 

    - účelovo určené na :  

     1. projekt:  „Nákup hudobných nástrojov na doplnenie nástrojového parku“ 

                                                                                                                     1 000,00 EUR 

     2. projekt: „Akustické odhlučnenie podlahy skúšobne“                    520,00 EUR 

Pokračovanie uznesenia MsZ č. 110/2020 zo dňa 17.06.2020 

 

5. Spevácky zbor mesta Brezna      800,00 EUR 

    - účelovo určené na : 

       projekt : „Prezentácia   kultúrnych   a duchovných  hodnôt  prostredníctvom zborového 

        spevu v roku 2020“       800,00 EUR 

       - na ubytovanie, dopravné a TOZ 

 

6. Občianske združenie Kresťan Brezno                                                 530,00 EUR  

     - účelovo určené na: 

      1. projekt: „XXII. Benefičný koncert TOLLITE HOSTAS“              270,00 EUR 

      2. projekt: „Vznesme srdcia k výšinám“                                             260,00 EUR 

      - v oboch projektoch na dopravné, propagačný materiál, publicitu a TOZ 

 

 

7. Cirkevný zbor Evanjelickej cirkvi a.v. na Slovensku Brezno           500,00 EUR 

    - účelovo určené na: 

      projekt: „Zhotovenie   pamätnej tabule, príprava miesta osadenia tabule, spoluúčasť na 

     slávnostnej   umeleckej   akadémii,   zhotovenie   reprezentačných   materiálov   k   akcii 

     s označením , že boli spolufinancované mesto Brezno“                       500,00 EUR 

 

8. Folklórny súbor Mostár                                                                     1  000,00 EUR 

    - účelovo určené na:  

      projekt: Nahrávanie a výroba CD „Mostár hrá a spieva II“           1 000,00 EUR 
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II/  n e s c h v a ľ u j e    

     poskytnutie dotácie na rok 2020 pre účely kultúry nasledovne : 

 

1. Horehronské múzeum v Brezne          200,00 EUR 

     - účelovo určené na: 

       na projekt: „Noc Múzeí a galérií 2020 – program pre verejnosť – časť Trhové  

      handľovačky „ 

                         

2. Dychový orchester mesta Brezno        6 720,00 EUR 

    - účelovo určené na :  

     1. na  projekt:  „ Technicko-organizačné   zabezpečenie   výchovných   koncertov   na 

         školách“                                                                                               1 120,00 EUR 

     2. na projekt: „Jednotné oblečenie DO Mostárenka“                    1 000,00 EUR 

     3. na projekt: „Rozvoj     partnerských    vzťahov    a   spolupráce   so   zahraničnými  

         partnermi Puhački Orkestar VZO Gornja Stubica, Chorvátsko“  

                                                                                                                     1 600,00 EUR 

    4. na projekt: „Mladé talenty v Brezne II“                                           3 000,00 EUR 

 

Hlasovanie:  Z 19 prítomných 19 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 110/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu  17.5. 
Návrh zápisu do Kroniky mesta Brezna za rok 2019      

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Predkladá pani PhDr. Anna Štulrajterová, mestská kronikárka. Nech sa páči. Aj materiál 

samozrejme spracovala.  

 

PhDr. Anna Štulrajterová, mestská kronikárka 

Dobrý deň, vážený pán primátor. Návrh na zápis do mestskej kroniky za rok 2019 bol zaslaný 

všetkým komisiám MsZ v máji tohto roku. I dovtedy bol konzultovaný so všetkými 

odbornými pracovníkmi, ktorých obsah sa dotýkal, pracovníkmi MsÚ a Technických služieb 

a s rôznymi inými inštitúciami, ktorých sa dotýkal obsah. K návrhu do Kroniky mali 

pripomienky komisie nie po obsahovej ani formálnej stránke, ale iba návrhy na doplnenie 

textu do Kroniky, teda doplnenie nových informácií, o ktorých vedeli. Tieto nám poskytla 

komisia športu, a komisia sociálnych vecí a komisia školstva. Ostatné komisie vyjadrili 

súhlasné stanovisko a navrhovali teda odporúčaný text schváliť. Všetky návrhy na doplnenie 

z komisií od odborných pracovníkov boli do textu zapracované a teda dostali ste už návrh so 

zapracovanými pripomienkami od jednotlivých subjektov. K návrhu zápisu do Kroniky sa 

vyjadrilo i Horehronské múzeum ako odborný orgán, ktorý sa každoročne vyjadruje 

k formálnej a obsahovej stránke Kroniky. Chcem povedať, že metodickým orgánom pre 

písanie kroník je Národné osvetové centrum v Bratislave, ktoré poriada každoročne školenia 

vzhľadom k tomu, že ja už som dlhoročný člen celoslovenského združenia aj kronikárkou, tak 

som lektorkou v Národnom osvetovom centre a teda stretávame sa na určitých fórach asi raz 

do roka, aby sme si vymenili názory a názory si na Kroniky vymieňame aj prostredníctvom 
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sociálnej siete, kde existuje skupina Kronikári Slovenska. To je asi všetko. Čiže ďakujem 

pekne.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre. Ďakujem pekne, nech sa páči, kolegyne, kolegovia, otváram rozpravu k tomuto bodu. 

Pán poslanec Fašang, nech sa páči.  

 

Ing. Miroslav Fašang, poslanec 

Ďakujem za slovo. V prvom rade ja by som sa chcel poďakovať pani kronikárke, lebo svoju 

činnosť robí zodpovedne a je to radosť čítať, lebo vždy zhodnotí, myslím si, že komplexne 

každú jednu oblasť a dáva to veľmi dobrý obraz o tom, ako sa naše mesto vyvíja a myslím si, 

že bude to hodnotné čítanie aj pre ďalšie generácie, takže úprimne v mene poslaneckého 

zboru vám ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Strmeň, nech sa páči.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Ďakujem za slovo. Pani doktorka povedala, že z ostatných komisií pripomienky neboli. Áno, 

neboli, ale komisia pre verejný poriadok samozrejme doporučuje schváliť materiály tak, ako 

sú pripravené. Predrečník, pán Fašang povedal a pripájam sa k tomu poďakovaniu, pretože 

pani Štulrajterová už napriek tomu, že by možno nemusela túto Kroniku viesť, tak ju stále 

vedie a robí to, si myslím, veľmi citlivo a odborne. Takže ďakujem aj za seba.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre, ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Ďakujeme veľmi pekne ešte 

raz za všetkých. A nech sa páči, návrhová komisia.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 

I/ schvaľuje 

Návrh zápisu do mestskej kroniky za rok 2019 

 
II/ ukladá 

 PhDr. Anne Štulrajterovej, kronikárke mesta Brezna 

 

1. Po upravení textu o pripomienky poslancov a archivovaní sprievodnej dokumentácie 

zabezpečiť zviazanie kroniky a jej uloženie do Horehronského múzea 

2. Zabezpečiť zverejnenie zápisu mestskej kroniky  za rok 2019 na webovej stránke 

mesta 

 

III/ odporúča  

 JUDr. Tomášovi Abelovi, PhD., primátorovi mesta 

  

 zabezpečiť zdigitalizovanie najstarších zväzkov kroník mesta 
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Hlasovanie: Z 18 prítomných 18 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 111/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 17.6. 
Návrh na zmenu člena v komisii pre verejný poriadok pri MsZ v Brezne    

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Predkladám ja, spracoval útvar prednostu MsÚ Brezno zastúpený prednostkou. Neviem, že či 

chce predseda k tomuto návrhu alebo pani prednostka keď povie. Dobre, nech sa páči.  

 

Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka MsÚ 

Len stručne, z dôvodovej správy v súčasnosti je členom komisie pre verejný poriadok policajt 

obvodného oddelenia policajného zboru v Brezne nadporučík Marek Kirdaj, ktorého 

delegovanie do uvedenej komisie za policajný zbor okresné riaditeľstvo policajného zboru 

v Brezne ukončí dňom 30.06.2020. Za nového člena komisie zo strany policajného zboru sa 

navrhuje major Mgr. Ján Vojtko, ktorý je riaditeľom odboru poriadkovej polície okresného 

riaditeľstva policajného zboru Brezno. Menovaný je oprávnený a kompetentný v mene 

okresného riaditeľstva policajného zboru navrhovať riešenia, opatrenia v oblasti verejného 

poriadku a bezpečnosti obyvateľov mesta. Z titulu svojej funkcie má komplexné informácie 

o stave kriminality, priestupkovosti a verejného poriadku na území mesta. Ako člen komisie 

bude mať prehľad vo veciach verejného poriadku.  

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

To nemusíte čítať, to majú kolegyne, kolegovia. Pán poslanec ideš sa aj ako predseda hlásiť? 

Otváram rozpravu, môžeš.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Vedenie policajného zboru sa rozhodlo tak ako je v dôvodovej správe. Nebudeme o tom 

diskutovať ďalej. Ale z tohto miesta by som chcel pána Kirdajovi za 6-ročnú prácu v komisii 

poďakovať, pretože vieme dobre, že on bol aj nejakým tým splnomocnencom cez policajný 

zbor na rómsku komunitu, kde teda túto prácu si vykonával zodpovedne a jeho činnosť 

v komisii hodnotím ako predseda, kladne. Takže a teším sa na spoluprácu s pánom Mgr. 

Vojtkom, nakoľko z titulu jeho funkcie je človek vysokofundovaný a verím, že nám do 

komisie zapadne. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem pekne. Ešte pán poslanec Schmidt, nech sa páči.  

 

Robert Schmidt, poslanec 

(nezr.) napriek tomu, čo vravel kolega, chcel opýtať, že či máme nejaký pádny dôvod. Lebo 

keďže 03.06 sme mali zasadnutie komisie a nejak sa nejavilo, že by bol nejaký problém alebo 

dôvod, prečo ho odvolať.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ale my to nemáme prečo riešiť. My nie sme zamestnávateľ pána Kirdaja. Ešte raz, nemáme to 

prečo my riešiť, my nie sme zamestnávateľ policajta. Keď si policajti dajú žiadosť, že za nich 

môže byť niekto oprávnený rozprávať, tak ja to nemám prečo riešiť. To je výsostná záležitosť 

a personálna vec okresného riaditeľstva policajného zboru. Či sa oni dohodli alebo rozhodli, 

ja neviem. Rešpektujeme to. Takže sme sa ani nepýtali, čiže neviem na to odpovedať, aj keby 

som chcel. Neviem. Prišla žiadosť písomne, reagujeme na ňu. To je všetko. Dobre. Ak nikto 

ďalší, poprosím návrhovú komisiu.  

 

Návrhová komisia predniesla návrh na uznesenie v znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Odvoláva 

na základe návrhu     OR PZ SR  z funkcie člena Komisie pre verejný poriadok  pri 

Mestskom zastupiteľstve mesta Brezna dňom 30.júna 2020 

npor. Mareka Kirdaja, bytom Braväcovo 284, Beňuš 

 

II/ Volí 

v súlade s § 15, ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z.n.p.  

 

mjr. Mgr. Jána Vojtka, bytom Jarmočisko 16, 977 01 Brezno 

 

za člena Komisie pre verejný poriadok pri Mestskom zastupiteľstve mesta Brezna 

dňom 01.07.2020 

 

Hlasovanie: Z 19 prítomných 17 ZA. ZDRŽALI SA 2. Konštatujem, že návrh bol 

schválený.  

 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ č. 112/2020, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice. 

 

 

K bodu 17.7 
Ústna informácia predsedov komisií MsZ mesta Brezna o činnosti komisií  

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Tí, ktorí chcete, prosím, nech sa páči do tohto bodu. Čo sa týka činnosti komisií. Pán poslanec 

Struhár, nech sa páči.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Za komisiu športu pre tých, čo možno neboli na porade v pondelok, stiahli sme 17.4. sú to 

dotácie, na základe zistenej komunikačnej chyby medzi mestom a komisiou športu. 

V podstate v budúcnosti zrejme budeme prerozdeľovať okolo 80-tisíc podľa toho, čo tam bolo 

teraz. Treba si  uvedomiť, 80-tisíc je polovica z celkovej sumy, ktorú by sme mohli 

prerozdeliť v prípade, že by nebola situácia, aká v minulosti na Slovensku bola ohľadom 
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Covid-19. Treba si uvedomiť, že ak budeme skresávať z tejto sumy, tak my budeme vlastne 

prerozdeľovať priame aj nepriame dotácie. Keď sa pozrieme na predošle prerozdelenie pri 

nepriamych dotáciách, treba si uvedomiť, že jeden jediný klub dokáže minúť v nepriamych 

dotáciách okolo 90-tisíc. Bude to veľmi ťažká úloha, ako sa k tomu postavíme a či budeme 

v podstate dotovať iba jeden šport alebo tie peniaze nejakým spôsobom prerozdelíme tak, aby 

sme vedeli aj priamo podporiť aj iné športy ako len jeden momentálny nosný šport u nás. Čiže 

budeme mať naozaj veľmi ťažkú úlohu pri prerozdeľovaní a budeme to musieť posudzovať 

veľmi  citlivo, aby sme neukrátili ostatné športy a o financie, ktoré možno naozaj potrebujú. 

Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Čím skôr sme sa dohodli, že si sadneme, lebo v podstate tak, ako si hovoril, hokej, tam je 90-

tisíc nepriame náklady. A to je viac. 

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Ako ideme prerozdeľovať, čiže tam to môže byť tragické pre ostatných.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Určite. Pán poslanec Barančok, zároveň predseda komisie pre kultúru, nech sa páči.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec 

Ďakujem pekne za slovo. Ja využijem tento bod. Chcem sa v prvom rade poďakovať vedeniu 

mesta, menovite hlavne primátorovi mesta, ale tak isto aj všetkým tým zamestnancom mesta, 

ktorí počas tejto pandémie, ktorá tu prebiehala a keď sa vrátime spätne, neboli to jednoduché 

prvé týždne, nastúpili do práce a boli v tej prvej línii, či sú to mestskí policajti alebo ľudia, 

ktorí roznášali tie rúška. Ľudia, ktorí šili tie rúška. Viem, že aj naša pani poslankyňa sa 

aktívne zapájala. Určite aj mnohí viacerí, nebudem všetkých menovať. Takže nielen v mene 

mojom, ale myslím, že treba oceniť aj v menej celého poslaneckého zboru, čiže úprimne 

naozaj ďakujeme za túto snahu. Pokým možno niektorí z nás boli v úvodzovkách uzamknutí 

doma a niektorí museli nastúpiť do práce a vykonávať tie činnosti a sám dobre viem, keďže 

som mal vtedy na starosti externú komunikáciu jedného veľkého mesta, aké to bolo náročné 

v tých časoch zvládať, keďže neboli dostatočné informácie ani pre jednotlivé samosprávy 

a mám pocit, že niekedy ľudia ani nevedeli, čo majú robiť, lebo v tých štátnych orgánoch sa 

nič nedostávalo a vieme veľmi dobre, že nebolo ani jednoduché zohnať prvé dni ochranné 

pomôcky alebo dezinfekčné pomôcky. Takže naozaj aj v menej myslím, že nielen mojom, ale 

celého zastupiteľstva, všetkým týmto ľuďom, aj tebe, pán primátor a vedeniu mesta, úprimne 

ďakujeme, že sa to takto podarilo zvládnuť. A zároveň len dovoľte krátku informáciu, ja som 

bol veľmi rád, že nám rozhodnutím vlády a neskôr NR bolo umožnené hlasovať modernými 

alebo resp. stretávať sa, hlasovať modernými komunikačnými prostriedkami, takže naša 

komisia využila konferenčný hovor, komisia počas tej pandémie prebehla bez problémov. 

Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Ak nikto ďalší, prešli by sme k ďalšiemu bodu.  
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K bodu 18 
Otázky poslancov MsZ mesta Brezna na riaditeľa príspevkovej organizácie zriadenej mestom, 

riaditeľa obchodnej spoločnosti, v ktorej má mesto Brezno majetkovú účasť, riaditeľov 

rozpočtových organizácií zriadených mestom a náčelníka MsP     

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Takže nech sa páči, kolegyne, kolegovia, vaše otázky. Pán poslanec Struhár, nech sa páči.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Ja by som mal len jednu otázku. Tak ako sme vraveli na porade v pondelok. Či by ste 

nevedeli dať nejako hlavy dokopy všetky organizácie a nejakým nizkonákladovým projektom 

v blízkosti základných škôl nevytvorili nejaké stojiská pre bicykle alebo teda, no práve pre 

bicykle vzhľadom na to, že máme cyklotrasy a vedeli by sme tak aj odbremeniť možno 

prevádzku, resp. cestnú dopravu pred školami ráno. Či by ste si k tomu nevedeli sadnúť, 

možno niečo navrhnúť low cost, tak ako je to trebárs pri plavárni, kde je pod strechou tiež 

proste klietka pre bicykle. Dať tam nejakú kameru, prestrešiť to a vybudovať pre decká takúto 

možnosť odkladu bicykla.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

No, ja s tebou súhlasím, len zase, aby to aj vyzeralo kus, lebo keď to má byť vo verejnom 

priestore, tie školy máme v meste, tak aby to vyzeralo. My sme ale, ja som ti sľúbil, že 

zistíme, či je možné ešte tie stojiská, ktoré máme, na ktoré sme dostali 250-tisíc euro, že by 

sme niektoré možno premiestnili do blízkosti škôl. Máme? No, môžete na mikrofón, aby 

počul aj pán poslanec, aj všetci. Lebo sme sa tým zaoberali, že či to tak bude možné, ako si ty 

chcel. Lebo ja s tým nemám žiadny problém. Len aby sa to dalo.  

 

Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka MsÚ  

Tak momentálne, čo je v tých bodoch záujmu, ktoré hovoríte vy, pán poslanec, tak máme 

jedno pri minigolfe, to znamená, že čo sa týka gymnázia, tak je to určitým spôsobom 

zabezpečené. Jedno máme v areály dopravného ihriska na nábreží, takže to tiež by sme mohli 

tak považovať, že aj vlastne škola to samozrejme môže využívať. Základná na Pionierskej 4 

alebo Pionierska 2 a tak isto máme jedno vlastne pri plavárni, to zase berieme ako nejaký bod 

záujmu aj pre deti, tak ako hovoríte kvôli športovaniu. Tak zatiaľ z tých 5 na ktoré sme dostali 

dotáciu.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Tak ešte na Mazorník by sme mohli doplniť a toto by sme mohli premiestniť v rámci 

projektu, ak nám to riadiaci orgán povolí, ako čo najbližšie k školám. To by v podstate pre 4 

a 2 stačilo to jedno, lebo tam je kapacita koľko? 30 – 40? Ale tak myslím. Asi 40 bicyklov. 

Tak ale ako si to my nastavíme. Čiže deti ak dostanú nejakú kartu, žiaci školy, tak si tam tie 

bicykle môžu dávať, lebo to je o našom nastavení. Tam nám riadiaci orgán neprikazuje, že to 

musí byť spoplatnené. To je len náš záujem, aby to bolo spoplatnené na niektorých verejných 

priestranstvách. Ale to bude určite nízkonákladové zase aj pre verejnosť, lebo žiadne nejaké 

veľké peniaze od toho nečakáme. Dobre. Ďalej pán poslanec Ambros, nech sa páči.  
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Mgr. Pavel Ambros, poslanec 

Ďakujem. Na sociálnej komisii som sa spýtal na kontajnery Humana. Pani Lamberková 

povedala takú informáciu, že sa dohodlo na meste, že budú len 4 kontajnery umiestnené 

v Technických službách. Chcem sa teda opýtať, že v akom časovom harmonograme to asi 

bude realizované.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Čím skôr, lebo ja na tom trvám, lebo máme taký bordel okolo tých kontajnerov. Ja však tiež 

sa pohybujem. Takže vidíte, že čo okolo toho je. Snažili sme sa ho premiestniť, že sa to 

zlepší, nezlepšilo sa to. Všade, kde to dáme je okolo toho bordel, tak sme sa dohodli tak, že to 

bude na zbernom dvore na Technických službách, tam to ľudia môžu doviezť. Tí, čo chcú 

takto separovať, budú aj tam, si myslím, že s tým problém nie je, že to dovezú. A jednoducho 

bude to umiestnené tam, lebo len bordel máme po celom meste.  

 

Mgr. Pavel Ambros, poslanec 

Čo považujem za výborný nápad a aj čo som s ľuďmi rozprával, tak to oceňujú, že takýmto 

spôsobom.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Pani poslankyňa Štugnerová, nech sa páči.  

 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA, poslankyňa  

Ja mám dotaz na pána riaditeľa TS, lebo už sme sa o tom bavili. Chodník na ŠLN 1 – 9 tam 

vzadu, bolo prisľúbené, že do mesiaca, do dvoch sa začne robiť. No tak už je mesiac preč, tak 

dúfam, že to v dohľadnej dobe sa teda dá do poriadku. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Pán poslanec Ianecsko, nech sa páči.  

 

MUDr. Štefan Arin Ianecsko, poslanec  

Ďakujem za slovo. Ja chcem nadviazať na môjho predrečníka práve o tých kontajneroch 

Humana, keďže mám s tým priame skúsenosti. Na nábreží je ten kontajner tam, hocikedy tam 

len trčia malé nožičky zvonku. Dve malé nožičky sú vonku, teda zvnútra von atď. Je tam 

strašný bordel, vyhadzujú sa tie veci. Dávame ich späť, potom tam chodia také pochybné 

značky, ktoré to vyberajú a presne som chcel teda vás osloviť, že či by nebolo možné to dať 

do TS areálu, ale vidím, že sa to udialo, takže verím, že to bude odtiaľ preč, pretože to 

nábrežie zrazu sa stáva takým aj frekventovaným miestom. Objavujú sa tam ľudia, ktorí tam 

možno nikdy neboli. Odkedy je tam nová cesta, stáva sa to zaujímavým miestom na 

športovanie, či beh alebo bicykle alebo korčuľovanie. Takže to je jedna vec. A druhá vec, či 

by sa teda trošku alebo bližšia pozornosť nemohla venovať na tom nábreží tomu koseniu tej 

trávy a toho trávnika, aby sa nečakalo, že kým tam tá burina alebo resp. tráva, bude mať pol 

metra atď. Lebo naozaj, stáva sa to frekventované miesto, objavujú sa tam ľudia z celého 

Brezna, ktorí začínajú tam chodiť športovať a je to taká zóna, ktorá môže byť celkom 

zaujímavá pre nich. S malými deťmi s kočíkmi tam začínajú chodiť, aby to trošku bolo také 

kultúrne, aby to vyzeralo. Aby sme nečakali vždy, že naozaj tá burina, aby tak priebežne sa to 

sledovalo a tak kultúrne, aby to vyzeralo. Chodníky alebo zametanie atď., aby tá cesta bola 



  68 z 78 

 

udržiavaná, hlavne teda ten trávnik, ktorý je za cestou smerom k Hronu. Ďakujem veľmi 

pekne.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ja som vás aj informoval. My sme zobrali ďalších piatich sezónnych koscov. Takže tá situácia 

sa verím v krátkom čase zlepší, ale tak mali sme 2 či 3 týždne dažde, ktoré chýbali. Určite 

áno, ale momentálne to ide veľmi rýchlo. Ak ste si všimli v tých častiach, kde sa kosí, tak 

vidno to, že sme zobrali ďalších 5 ľudí. Takže určite áno, ale čakali sme len z toho dôvodu, čo 

sa kosenia týka, že sme nevedeli, či budeme mať dostatok zdrojov na, poviem to tak 

jednoducho, na mzdy, lebo tá situácia v tom prvopočiatku vyzerala veľmi zle, čo sa týka 

financovania samospráv všeobecne, nie len našej. Takže z toho dôvodu sme boli opatrní pri 

prijímaní zamestnancov, ale zlepšíme aj toto určite. Bude to pekná zóna. Je tam už teraz, ako 

si povedal, veľa ľudí, takže bude ešte viac.  

 

MUDr. Štefan Arin Ianecsko, poslanec 

Práve, že tam naozaj sa objavujú ľudia, ktorí tam nikdy neboli a začína to byť veľmi 

frekventované. Takže bude to asi zaujímavá zóna, čo je zase dobre pre mesto. Ešte len jednu 

malú poznámku na riaditeľa technických alebo možno opýtať sa chcem na kontajnery. 

Vlastne uloženie kontajnerov, nemyslím stojísk, že či, ako to prebieha, či teda okolo tých 

bytoviek, či sa to ukladajú, že kde sa oni rozhodnú alebo to nejaké povolenie musí dať mesto, 

že budú tu uložené, aj keď nie je to nejaké oficiálne stojisko, ale sú len voľne položené 

kontajnery okolo. Že ako to je.  

 

 

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ľudia môžu len do kontajnerov hádzať.  

 

MUDr. Štefan Arin Ianecsko, poslanec 

Nemyslím. Ale tie kontajnery, položenie tých kontajnerov, umiestnenie teda, kontajnerov 

môže byť svojvoľné, že sa rozhodnú okolo bytovky, že tu ich dáme alebo to. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Nie, tak my o tom rozhodujeme, že kde ich dáme. My o tom rozhodujeme, ale povieš, dobre, 

povieš ty. Pán poslanec Strmeň, nech sa páči.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Ďakujem. Na pána riaditeľa TS. Dostal som dopis, možno ešte aj niektorí kolegovia, od pani 

Zuzany Dančíkovej, Horná ulica, Brezno, ktorá teda žiadala, aby sme tento bod zaradili do 

programu, ale nezdalo sa mi to až také dôležité, aby sme to zaradili do programu, ale 

spomeniem ho. Poukázali tam na rigol Cesta na lúčky a križovatka Horná, je vybetónovaný 

rigol. Mnoho rokov vybetónovaný, možno 30 a silné dažde smerom z Lúčok do toho rigolu 

smerujú a ten rigol je značne podmytý. A keď som sa tam bol osobne pozrieť a minule som 

hovoril o tom probléme v križovatke Krátka ulica, Martina Benku a Dolná, čo vodári 

rozkopali tam pred vyše rokom a po dnes to neni zaasfaltované, vidím asi súvis v tom, že 
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zrejme tá voda udiera popod ten rigol vybetónovaný a vyplavuje vodárom tie ich rúry a práve 

za to to stále klesá. Čiže skús pán riaditeľ sa spojiť aj s vodármi, choďte pozrieť toto miesto 

a možno poriešime obidve veci naraz. Dopravné značenie. Ja viem, že sa kupujú nové 

dopravné značky, ale tie staré dopravné značky stačí natrieť nejakou farbou. Nízky náklad. Na 

mnohých už ani nevidno tyče, lebo sú hrdzavé, alebo ani nevidno, čo vlastne tá dopravná 

značka znázorňuje. Urobiť si nejaký audit. Je to konkrétne aj na Martina Benku, ale aj na 

iných uliciach sa to nájde. Najmä v okrajových častiach mesta. A ešte by som rád poprosil, 

keby sme vedeli trošku aspoň namaľovať tú autobusovú zastávku na v križovatke Dolná ulica, 

Krátka, Martina Benku, lebo to je asi jediná taká zastávka, ktorej sme sa nedokázali venovať. 

Tak aspoň ju natrime farbou a trošku ju vymaľujme. A to, čo som povedal aj na pracovnom 

stretnutí. Ten istý pocit mám, nielen pocit, ale predsa asi fakt aj obyvatelia mesta, že proste 

Technické služby by sa mali predovšetkým venovať komunálnym službám občanov pre 

občanov mesta Brezna. Skutočne keby sa prehodnotili priority, ja si myslím, že v prvom rade 

sa majú Technické služby starať o odvoz komunálneho odpadu, o čistotu v meste, o zeleň, 

o zemnú údržbu atď. a mám taký pocit, že v poslednom čase ako keby, bolo to tu povedané, 

Covid bude teraz dôvod pre veľa vecí, ale už sme po Covide a treba nabehnúť a začať riešiť 

tieto veci tak, aby občania znovu nepoukazovali, že asi trošku cúvame v týchto službách. 

A ešte zrejme na, ale to dám v rámci interpelácií na pána primátora. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Pán poslanec Palovčík, nech sa páči.  

 

Milan Palovčík, poslanec 

Jedná sa mi, na pána riaditeľa Technických služieb. Interpeláciu. Jedná sa mi o cestu na 

Nálepkovej ulici. Viem, že bolo povedané, že mala sa robiť tohto roku, ale bude sa na rok 

robiť, tak bolo prisľúbené, na budúci, kvôli financiám. Ale poprosil by som opraviť. Strašné 

výtlky sú. Viete, že už posledné roky sa to len pláta, pláta. Cesta sa mala, vlani bolo 

povedané, že sa bude tohto roku robiť, ale z týchto dôvodov finančných nie, takže na rok. Ale 

aspoň by som poprosil opraviť. To isté na Hronskej a na Kozlove po týchto búrkach zase 

povymývalo cestu, tak ma občania poprosili, aby som sa prihovoril za občanov. Smerom, 

cesta na Kozlov, čo ide smerom hore. Ďakujem pekne. Opraviť.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

To ti len poviem, pán poslanec, že to sa budeme baviť potom na pracovnom stretnutí. Poviete 

mi, ktoré cesty áno, ktoré nie. Ja chcem, aby sme to spravili ako jeden balík a obstarali to 

niekedy v zime. To je lepšie obdobie pre obstarávanie niečoho takého a budúci rok v lete by 

sme potom spravili takú väčšiu asfaltovačku. A to sa s vami ešte dohodnem. To len aby si 

vedel, že do toho chcem aj tú Nálepkovu zapojiť. Aby sme to robili takto. Opraviť áno, to 

odpovie pán riaditeľ. Pán poslanec Barančok, nech sa páči.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec 

Ďakujem. Pán riaditeľ TS. Bol som teraz nedávno v Poprade a všimol som si fantastických 

značiek na prechody pre chodcov s podkladovou červenou farbou to majú v celom meste. 

Následne som sa tam rozprával s nejakými ľuďmi a oni to tak už robia niekoľko rokov. Či 

práve neplánujete aj vy ako TS do budúcna ísť takýmto smerom, pretože sú naozaj efektívne, 

sú viditeľné tie prechody a dokonca dnes už tá vyhláška dáva možnosť tam dávať aj rôzne 
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piktogramy, napr. smer, kadiaľ majú tí chodci chodiť, ktorou stranou atď. Čiže či sa 

nenecháme inšpirovať práve Popradom, lebo aj vizuálne to na tej ceste vyzerá naozaj veľmi 

dobre. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre. Pán poslanec Marcinek, nech sa páči.  

 

Martin Marcinek, poslanec 

Ďakujem. Pánovi riaditeľovi TS by som chcel taký návrh dať. Na cintorínoch dáke miestečko 

spraviť na kubík, dva, zeme na dosypanie k hrobom. Ľudia pýtajú. Či by sa nedalo dakde to, 

dáke miestečko nájsť.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre, ďakujem. Ešte niekto ďalší? Ak nie, tak poprosím pána riaditeľa.  

 

Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ Technických služieb Brezno 

Dobrý deň, ešte raz. Pani poslankyňa Štugnerová. Chodník ŠLN. V najbližšej dobe začnú 

zemné práce, resp. prípravné práce na oprave chodníka. Bude to komplexná rekonštrukcia, 

lebo sú tam poškodené kanály, čo sa týka vykurovania od Veolie. Pán poslanec Ianecsko, čo 

sa týka umiestnenia kontajnerov, toto umiestnenie bolo nejako historicky dané, ale 

prehodnocuje sa na základe toho, že sa mení doprava. Pribúdajú parkoviská, pribúdajú nejaké 

plochy, kde sa nedá. Posledné sme riešili na ulici Černákovej, kde autá už stoja fakt hocikde. 

Naša technika má dva a pol metra šírku a tí šoféri cúvajú na 10 cm. Auto má hodnotu 270-

tisíc. Sú tam ostatné osobné autá a pritom aute to, že rozpára to auto, si ani nevšimne. A cúva 

15 minút, nakoniec aj tak tam nenacúva, ide preč, vracia sa zase. Niekedy dvakrát, trikrát. 

Čiže kontajnery boli presunuté spoza činžáku pred činžák, príde, za dve minúty vysype, ide 

preč. A nemusí nikomu oškreť auto, poprípade plot, ako sa pani sťažovala. Ale neboli sme to 

my. Pán poslanec Strmeň, rigol hore, áno. Ja som tam bol pri rodine Dančíkovej. My sme ten 

rigol pozerali. Treba ho kompletne zrekonštruovať. Bol aj poslaný e-mail od pána primátora, 

budeme sa tým zaoberať. A samozrejme spojiť sa s vodármi. Zistím, či nemôžu byť príčinou 

podmívania toho dole. Zmena dopravného značenia. Ako nastúpil nový dopravný inžinier, nás 

každodenne zásobuje podnetmi, ako vymeniť, ktoré značky treba vymeniť a nie je len tak 

jednoduché značku premaľovať, keďže nespĺňa nejaké normy reflexné a podobné. Musí 

spĺňať normy. Ale značky sa budú meniť. A autobusovú zastávku na starom Mazorníku 

natrieme. Pán poslanec Palovčík. Čo sa týka ciest, samozrejme. To nemám k tomu čo 

povedať.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dostal mail pán riaditeľ odo mňa. Aj k cestám.  

 

Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ Technických služieb Brezno  

Áno. Pán poslanec Barančok, prechod pre chodcov. My môžeme maľovať prechody iba na 

cestách, ktoré sú v našej správe. Poviem, je to po sídliskách. Tie hlavné prechody, ktoré sú 

najfrekventovanejšie, sú v správe regionálnej, resp. Slovenskej správy ciest. Môžeme sa týmto 

zaoberať.  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

 Podľa mňa by to bolo určite lepšie, ako to je. To je dobrý návrh.  

 

Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ Technických služieb Brezno:  

Len zase treba ho tak spraviť, aby sa nešmýkal pre cyklistov. Bol s tým problém zo začiatku, 

keď to robili, tak veľa cyklistov tam popadalo.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: (nezr.) 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Tak ale už majú určite nejaké špeciálne.  

 

Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ Technických služieb Brezno  

A pán poslanec Marcinek, zem na cintorínoch. Áno, nie je problém, len treba dať vedieť 

dopredu, že tá zem sa tam donesie.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre. Všetko. Ďakujem pekne. Interpelácie na mňa, nech sa páči, kolegyne, kolegovia.  

 

 

K bodu 19 
Interpelácie poslancov MsZ mesta Brezna        

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Počúvam vás. Pán poslanec Struhár, nech sa páči.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Ja len chcem pochváliť MsÚ, lebo asi zrejme sledujú toto zastupiteľstvo, nakoľko mi práve 

teraz nedávno prišla vzdialenosť rohu ihriska od paneláku je 15,5 metra. Dávajú pozor. Od 

rohu ihriska futbalového, kde je zastávka 15,5 (nezr.) čiže tá vzdialenosť asi nebude až taká 

kritická.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna   

Tá vzdialenosť je v podstate taká ako je teraz. Keď si zoberiete, však tí, čo to tam poznáte, tak 

to je možno 15 metrov ten plot, čo tam je.  

 

Mgr. Daniel Struhár, poslanec 

Ide mi o to, že jednoducho dávajú pozor a naozaj vidno, že sa zaujímajú. Ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre. Ďakujem. Dobre. Pán poslanec Strmeň, nech sa páči.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Ďakujem. Vrátim sa ešte znovu, už som o tom hovoril asi minulý rok. Vo vnútrobloku 

Švermova ulica, Fučíkova ulica, Laskomerského, pribudlo strašne veľa áut. Je tam priestor na 

parkovacie miesta. Mám taký dojem. Ja som z pánom Medveďom hovoril, že je pripravená aj 
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štúdia. Tak by som chcel poprosiť, aby sme to dali do plánu, ak nie na tento rok, tak hneď na 

jar na budúci rok na realizáciu, lebo strašne zle sa tade chodí, lebo tá cesta je pomerne úzka. 

Smetiarske auto tam má obrovský problém. Poškodilo už niekoľko áut. A tých áut tam 

pribudlo neskutočne. Čo sa týka dopravy, tak ešte otázka. Školská ulica. My ešte asi stále tam 

nemáme parkovací automat, že? Na ten Školskej ulici. Pretože tam to je situácia taká.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Máme.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Na Školskej je?  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Na parkovisku myslíš.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Nie. Na Školskej ulici.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Tak to nie.  

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec  

Školská ulica je cesta obojsmernej prevádzky a možno pán zástupca by o tom vedel viac 

povedať, keď tade ide. V podstate nám stoja autá až po križovatku. Ako sa volá tá ulička? 

Klubová? To je jedno. Autá nám stoja po jednej strane až po tú križovatku. A teraz keď ide od 

nového cintorína auto a oproti auto, ktoré by malo mať prednosť, musí vyjsť až na chodník, 

aby sa vedeli minúť. Čiže tam je neskutočne zlá dopravná situácia. Podobná na Záhradnej 

ulici. Čiže doriešme, myslím, že Školskú ulicu sme dali do Béčka zóny, ak si dobre pamätám. 

Ale stále tam. No ale bez platenia tam všetci ľudia stoja. Mestské parkovisko 50 metrov je 

prázdne. Takže.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Lebo stoja tam.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Tak ale tam dajme automat, nech platia. Už keď tam budú stáť. Alebo tam dajme zákaz státia. 

Skutočne prevezte sa po meste.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

My sme to nedávali preto, aby si vedel, lebo však my tam máme aj Švermovu v tom, čo sme 

schvaľovali, že musíme spraviť dopravné značenie v zmysle usmernenia dopravného 

inšpektorátu. A momentálne tam tie ulice nespĺňali na to podmienky veľmi, takže to bol 

problém,  na ktorý sme narazili. Ale tu myslím, že nie je toto, čo ty spomínaš. Len tie ďalšie.  
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Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Len tú Školskú. Školská a Záhradná. Takže to. No a tých vodárov som premiestnil na pána 

riaditeľa TS, tak dúfam, že sa dočkám o mesiac, o dva odpovede, že ak to nebude 

zaasfaltované tá križovatka Horná-Dolná, že prečo. Ďakujem. Všetko.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Ja zodpoviem rovno, ak dovolíte. Čo sa týka Fučíkovej – Švermovej, tak 

momentálne máme taký plán, pán riaditeľ mi má dať nejakú analýzu, že zoberieme buď do 

spolupráce živnostníkov miestnych na budovanie chodníkov alebo aj parkovacích miest, čo sa 

týka zámkovej dlažby alebo zatrávňovačom. Vyhodnocujeme teraz, že či je lepšie prijať nám 

zamestnancov alebo riešiť to cez živnostníkov. My by sme si materiál chceli obstarávať sami 

a v podstate tak ako vidíte teraz, že robia TS zámkovú pri Dome kultúry, tak to budú 

pokračovať na ČSA a mohli by realizovať aj ďalšie takéto projekty v meste, lebo ide to 

celkom v poriadku a rýchlo. Takto že by sme to urýchlili a niektoré úseky, že by sme robili 

vyslovene vo vlastnej réžii. Takže aj toto si viem predstaviť, lebo tam pôjdu zatrávňovače, to 

je projekt, čo ty hovoríš alebo teda tá štúdia, to je parkovanie popri ceste. Ten vnútroblok 

myslíš. Z vnútorňajšej strany. Lebo to viem, to si pamätám, že tam to máme nakreslené 

a bude to popri ceste. To by zvládli kľudne aj TS. No tam sú tie garáže potom. Dosť. Tam ani 

stromy by sme, výrub, robiť nemuseli, oni sú kus ďalej. Dobre. A čo sa týka Školskej, 

automatu, tak ak nám to dopravný povolí, tak ja som za, lebo potom tí ľudia naozaj stoja 

všade okolo, len nie na parkovisku.  

 

Ing. Vladimír Strmeň, poslanec 

Alebo tam dajme zákaz.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Aj to by bolo riešenie. Lebo tá cesta je úzka. Potom sa domáci na to sťažujú. Dobre. Tak si 

poznačte vy, pani prednostka, že buď zákaz zastavenia. To asi skôr. Pani poslankyňa 

Štugnerová, nech sa páči.  

 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA, poslankyňa 

Ďakujem. Ja som tiež chcela ten vnútroblok Švermovej a Fučíkovej, to bolo vlastne 

zodpovedané. Ale chcela som sa spýtať vlastne na cestu, zase budem ŠLN 1 – 9 spomínať, 

smerom k Úlune, tam je v katastrofálnom stave s tým, že TS by to aj urobili, ale nevieme, ako 

sa teda plánuje ďalej nejaká tá výstavba. Či to má zmysel teraz robiť tú cestu, ak tam bude 

niečo sa.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

To rovno poviem, že nemá to zmysel, lebo ak tam bude sa stavať tá bytovka, ktorá v podstate 

bol tu taký konsenzus v komunikácii s tými obyvateľmi, tak tam tá ťažká technika tú novú 

cestu zničí. Zatiaľ plátať a potom môžeme nový asfalt natiahnuť. Ale aby to malo zmysel.  

 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA, poslankyňa 

Zatiaľ aspoň aby tie jamy sa mohli nejak zaplátať. Dobre, ďakujem.  

 

 



  74 z 78 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Pán poslanec Palovčík.  

 

Milan Palovčík, poslanec  

Ďakujem pekne, pán primátor, za slovo. Začnem takto. Dom na Boženy Nemcovej vedľa 

prokuratúry, neviem, či má mesto možnosť, také páky, aby sme tu nemali ďalší dom hrôzy 

rovno na námestí, poviem to tak. Či sa nedajú osloviť majitelia tejto nehnuteľnosti, buď to 

zbúrať alebo ja neviem, už to pomaly začne ohrozovať aj občanov na chodníku. V takom 

dezolátnom stave to je. To je jedna vec. Ďalšiu vec by som chcel poprosiť z Nálepkovej ulice 

ma oslovili tam pri škôlke, parkovacie miesta. Z jednej strany je vlastníkom pozemkov pán 

Ciman, ale v tejto druhej, kde bol ten zeleninový stánok niekedy (nezr.) tam býva. Sťažujú sa 

stále na parkovacie miesta. Máme tam aj vlastné pozemky. Či sa nedá pred alebo na boku tej 

budovy.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Nálepkova, áno?  

 

Milan Palovčík, poslanec 

Áno. Tam od Fraňa Kráľa nejako spraviť a bolo by tam, ja by som bol veľmi rád. Aj teraz 

mali schôdzu, pozvali ma tam, takže ale ten problém treba už začať, nakoniec to aj Janko 

Maruškin viackrát spomínal. Mama mu tam býva tiež. Ďakujem pekne. Toto poriešiť. Ďalej 

by som chcel. Popri Hrone pani Dzurmanová nejaký ten projekt  mala, urobila, spravili sa tie 

lavičky, pekné to bolo, ale treba to aj udržiavať. Niektoré sú poškodené tieto a taká 

šachovnica tam je. Nespĺňa ani svoj účel. Treba tam ísť pozrieť. Je to rozdrvené, rozsypané, 

v strede je tam taký klát veľký, neviem, či to je dáka figúrka alebo nevedel som ju popísať. 

Tak tiež to dáko odstrániť by bolo potreba alebo opraviť. No a ešte jednu vec, pán primátor, 

by som poprosil. Parkovacie miesta, keď sú vyznačené, ktoré si ľudia platia. Mesto si splnilo 

povinnosť dať tam riadne tabuľu, značka 5 parkovacích miest alebo 6, je tam modrá tabuľka, 

šípka doprava a tak. Ale občania si ešte zvlášť dajú na trávnik tabuľky so svojimi ŠPZ a teraz 

tie tabuľky nie sú rovnaké, nemajú veľkosť, tvar, ešte aj výšku. Niektorí tam zabijú také koly, 

že by ste sa až divili a ohrozuje to podľa mňa bezpečnosť chodcov alebo detí, keď sa naháňajú 

pomedzi tie činžáky. Ja by som bol za to, keby sa to odstránilo. Veď tí ľudia hádam vedia, 

kde má parkovať. Tak keď tam má tú tabuľku ešte aj s rezerve, to si platím, tak na čo tam má 

svoju ŠPZ ešte zabitú s kolíkom a so značkou, že to je jeho miesto? Šak keď mu tam niekto 

zastane, nech zavolá mestskú políciu. A ohrozuje to bezpečnosť detí, naháňajú sa pomedzi 

činžáky, cyklisti niekedy odbočia tam a pri kosení tiež technickým službám to určite musí tiež 

robiť nejaké problémy. Ďakujem veľmi pekne.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Dobre. Ďakujem. Čo sa týka Nálepkovej. Tam nemáme práveže my veľa pozemkov po tejto 

strane, čo ty hovoríš, po pravej vôbec skoro. Keď idem Nálepkovou, tou jednosmerkou. Či? 

Lebo po ľavej strane máme, po pravej nemáme, áno? Ale po pravej budeme mať tiež. Viem. 

Veľa nie. pravá strana nie. Práveže tam je Siman asi na troch parcelách.  

 

Milan Palovčík, poslanec: (nezr.) 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna   

Dobre, ja to pozriem. Pozriem to, dobre? Zase nesmie tam byť priebeh sietí. Musíme to 

pozrieť, lebo už sme sa tým zaoberali, lebo poslanec Maruškin to riešil a viem, že tam bol 

problém nejaký. Ale dobre, pozrieme. Ak nie je, tak nemám prečo s tým váhať. Nábrežie 

Dukelských hrdinov, lavičky, s nimi sa zaoberáme, šachovnica tak isto. Lebo je to v zlom 

stave už celé. Tak buď to vymeniť alebo zrepasovať to, čo sa bude dať ešte. Ďalej parkovacie 

miesta kde?  

 

Milan Palovčík, poslanec: (nezr.) 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

My dávame tie tabuľky, len sme s tým prestali, tak by to bolo znovu doplniť, pán riaditeľ. 

Prosím? Ale značky, čo sme dávali na Mazorník napr. Dávali sme značky vozidiel 

a v podstate to bolo jediné značenie.  

 

Milan Palovčík, poslanec: (nezr.) 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna  

Ja viem. A ja ti hovorím to, že tam postačuje tá tabuľka, ktorú tam dá mesto.  

 

Milan Palovčík, poslanec: (nezr.) 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna  

Veď áno, ja súhlasím s tebou. Len hovorím, že my dávame, okrem toho, že sú tam aj tie 

tabuľky s ŠPZ, to hovorím, že to stačí. Takže tieto tam budeme napomínať ľudí, aby 

v podstate to dali preč, odstránili to. Rozumieme sa, myslím. Ďalej pán poslanec Ambros, 

nech sa páči.  

 

Mgr. Pavel Ambros, poslanec  

(nezr.) poslanca ohľadom dopravných značiek, či sa mesto nezamýšľa alebo neplánuje alebo 

to je taký možno návrh, okrem dopravných značiek možno aj dočasné dopravné značenia, čo 

sa týka akcií v meste, myslím, že by našli využitie. Minimálne, keď robíme Beh nočným 

Breznom alebo keď sú Dni mesta Brezna, požičiavajú sa z Bystrice.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna  

My máme, áno.  

 

Mgr. Pavel Ambros, poslanec 

Len neviem, či v dostatočnom množstve, lebo s týmto je vždy problém. Tie, ktoré berieme od 

Bystričanov, tak sú, buď sú v dezolátnom stave alebo sú niekedy nám nedodajú všetky, ktoré 

si objednáme. A myslím si, že kebyže TS nejaké dokúpia, tak by našli využitie. Ďalej, čo sa 

týka parkovania. Pýtali sa ma, resp. kritizovali parkovanie pri ŠLN, že nie je tam kde 

parkovať. Či sa neplánuje v dohľadnom čase nejaké parkovisko doplniť, parkovacie miesta. 

Hlavne čo sa týka tej otočky tam pri garážach, že tam už nie je pomaly kde parkovať. A druhú 

vec, čo som si všimol, na Černákovej ulici pri Stavbári, majú vždy problém, práve tie 

pretŕčajúce autá, že tam niekedy naozaj hrozí dopravná nehoda. Čiže aj toto by som, či by sa 
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na tom nejakým spôsobom nedalo popracovať. Černákova ulica, ako je Stavbár. Hlavne keď 

tam je také dlhé nákladné auto tam zvykne parkovať a vtedy naozaj je to problém. Hlavne, 

keď je ešte semafor pustený, tak tam, čiže nejak aj toto doriešiť, ak by sa dalo, ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Čo sa týka parkovania ŠLN, tak my tam máme projekt spravený, len pravdepodobne to dáme 

znovu podpísať občanom, lebo akonáhle sa niektorí dozvedeli, že chceme robiť parkovacie 

miesta v tej zelenej ploche, tak už boli protesty. A tam nie je kde inde. To myslíš tú zadnú 

časť, hej? Západu. V podstate my tam máme projekt, len jednoducho bez toho, že by sme to 

robili v zeleni, to nepôjde. Ako my tie parkovacie miesta nenamaľujeme niekde na obrázok. 

A tam sme robili, tam koľko, 60 miest vyšlo, nie? 60 parkovacích miest nových, hej, lebo to 

budú nové, teda tie, ktoré pribudnú. Len potom uvidíme, ako na to ľudia zareagujú, lebo na 

jednej strane chcú ľudia parkovacie miesta, na druhej strane sa sťažujú, že zaberáme zeleň. 

Len ako. No ten projekt je jediný možný v tom území. Ako ja tam nevidím iný priestor, lebo 

cesty sú tam úzke. Na chodníku parkovať nebudú a inú plochu, čo, do vnútrobloku asi 

nedáme parkovisko. Toto je v podstate oproti tým panelákom na druhej strane, tým smerom 

ako k hlavnej ceste nad garážami. Len oni tam aj tak sčasti už teraz stávajú, hlavne v zime, 

a potom je to tam celé rozbahnené. Len ti vravím, máme projekt hotový, je tam 

naprojektované parkovisko, vyše 60 miest, čo si ja pamätám. Kľudne, keď sa zastavíš, tak si 

to pozri. Je to hotové, treba to len vidieť. Ešte povoľovací proces, ale projekt je. Projekt 

máme. A Černákova, stavba, to pozrieme, to ti neviem odpovedať takto, že čo by sa s tým 

dalo robiť. Ale hlási sa riaditeľ, tak povie on. 

  

Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ TS Brezno 

V rámci celého mesta bolo stretnutie aj s novým dopravným inžinierom, ktorý navrhol od 

hranice križovatky približne 18 metrov dať mechanické zábrany, aby tam žiadne autá 

neparkovali. Ako mám aj informáciu od pána náčelníka, autá, ktoré tam stoja, majú papuče, 

ale stoja tam doteraz. Čiže bude vyzvaný majiteľ, aby to auto odstránil, lebo spôsobuje to 

problémy jednak pri jazde, ale aj čo sa týka dynamického riadenia križovatky, keď autá sa 

nedostanú na križovatku a proste kamera ich nezaznamená.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Čiže sa to rieši toto.  

 

Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ TS Brezno 

Áno, v najbližšom čase to bude vyriešené.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ďakujem. Pán poslanec Ianecsko, nech sa páči.  

 

MUDr. Štefan Arin Ianecsko, poslanec 

(nezr.) predrečníkov aj na pána riaditeľa. Je tam problém. Ja som to hovoril už pred rokom 

ohľadom toho parkovania na Černákovej ulici jednak pred bytovkou, že či by sa tam nedalo to 

upraviť. Tam kolmo parkujú na chodník a vlastne aj na cestu. Je tam nespevnená plocha, sú 

tam jamy, je tam vlastne, voda, blato atď. Že či by sa nedalo to nejako vyriešiť, že nejak to 

spevniť. Myslím, že až po hotel Stavbár, vlastne tam sú tiež také jamy vychodené od tých 
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kolies. Pokiaľ sa tam nebude parkovať, tak asi to bude treba upraviť. A či by sa tam nedalo to 

šikmé parkovanie urobiť alebo aspoň nejako vyznačiť, pretože tie autá ako trčia, je tam 

obojsmerná premávka a tie autá tam naozaj nevidíte, čo vám vybehne, kto cúva, necúva, atď. 

Vystupuje sa tam kadejako. To je akože dosť také by som povedal, že nekultúrne. 

A križovatka čo je Černákova so Štúrovou, tam tie autá stoja kufor tak, že trčí už na ten 

prechod pre chodcov, tam máte problém vyjsť, keď idete od nábrežia, máte problém s autom 

vyjsť, ale máte problém aj prechod, cez prechod pre chodcov prejsť, pretože tam trčí to auto, 

ten kufor. Už je to zaparkované to auto naozaj že tak nadoraz, že už dobre, že netrčí do tej 

Černákovej. Či by sa tam nedala nejaká značka dať, ja neviem, možno na cestu, zákaz 

zastavenia, nastriekať to, aby aspoň to jedno auto, prípadne dve alebo aspoň minimálne jedno 

auto aby človek videl, keď idú aj deti, mamičky teda s deťmi a nehovorím o vodičoch. Že 

naozaj opakovane tam máme problém, že takto sa stretávajú autá. Čiže tam je dosť veľký, 

stále. Stále problém, už aj pred rokom sme to hovorili s pánom primátorom. Ďalej by som 

chcel, aby sme nezabudli na tú komunikáciu, čo sa zabudlo. Nábrežie Černákova, keď sa 

robila kanalizácia, potom mesto robilo tú druhú časť cesty, teraz sa robilo Nábrežie a zostal 

nám tam pás taký ešte starého asfaltu, resp. starej cesty 30-ročnej, to je všetko tam 

popraskané. Že by tam bolo, 20 metrov, aby sa to upravilo.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna  

Ja som už na to reagoval a bol som s firmou, takže to urobia. Ale keď budú pokračovať v tejto 

časti cesty, lebo musia tam mať finišer.  

 

 

MUDr. Štefan Arin Ianecsko, poslanec 

Jasné, len aby sa na to nezabudlo, lebo aj vzhľadom k tomu, že už to bude frekventovaná 

cesta, že ozaj tí ľudia to vnímajú to okolie, ako to vyzerá. Takže toto. A to bude asi všetko. 

Ešte sme sa bavili o tej Šramkovej.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Takto, ako my sme mali, ja som mal stretnutie so všetkými tam subjektami zo Štúrovej. Tam 

to parkovanie, to je jeden veľký chaos, nič iné. A my tam spracujeme projekt. Dali sme to 

zamerať, celú ulicu s tým, že následne by sme pokračovali projektom, kde celú tú dopravnú 

situáciu budeme tam meniť, lebo tam parkuje kto chce a kde chce. Spravidla na mestských 

pozemkoch, tam si ľudia urobili svojvoľne parkovacie miesta pred svojimi domami a firmami 

atď., prevádzkami bez toho, že by samozrejme nejakým spôsobom to bolo zmluvne s mestom 

upravené. Vyzerá to hrozne, lebo jeden to má tak, druhý tak, tretí parkuje na blate atď. Takže 

ono momentálne to nevyriešime, vyrieši to dobrý projekt, ktorý sme dali urobiť na tejto ulici. 

Černákovu, Stavbár. Máme poznačené. Takže tak. A to, čo si mi posielal, tak to som už 

dohodol s firmou, ktorá realizuje cyklotrasu. Len nie finišer, zle som ti povedal. Musia tu mať 

frézu, lebo už v tom čase, keď si mi to hovoril, frézu tam nemali. Aby sa to vyfrézovalo 

a potom vyasfaltovalo.  

 

Neuvedený: (nezr.) 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Doplní sa aj to. Dobre. Ak všetko.  
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Ing. arch. Ján Králik, poslanec  

Ak môžem, ja odpoviem na tú prvú otázku. Objekt na Boženy Němcovej, ten v tom hroznom 

stave, už má nový majiteľ, ktorý si spracúva projekt na rekonštrukciu celého objektu.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Už aj ponúkal apartmány.  

 

Ing. arch. Ján Králik, poslanec 

Pôvodní majitelia to neriešili, lebo sa ho chceli zbaviť, ale už to predali, má to nový vlastník 

a ten robí na projekte. Ten projekt bude trošku zložitejší, lebo tí predchádzajúci majitelia tam 

urobili dosť akože tvrdé zásahy do statiky a ten objekt potrebuje komplexné riešenie 

jednoznačne.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ale tak oni tam už začali nejaké úpravy v okolí robiť. Stromy tam zrezali, vyčistili to a tak. 

Dobre. Posledný bod ukončenie.  

 

K bodu  20 
Ukončenie zasadnutia MsZ mesta Brezna        

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Ja vám ďakujem veľmi pekne. Prajem pekný deň ešte, kolegyne, kolegovia.  

 

 

 

 

 

–––––––––––––––––––––––––                                                         

     JUDr. Tomáš Abel, PhD. v.r.                         Mgr. Zuzana Ďurišová, v.r. 

           primátor mesta              prednostka MsÚ  
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